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ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 15η/30-9-2004 

 

 

 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 15η 

 

 

 

Της 30ης Σεπτεμβρίου 2004 

 

 

Ημέρα ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 21.00’ βράδυ 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

 Μαντζαρίδης Νικόλαος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, 

Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, Βλάχος Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, Γρηγοριάδης 

Νικόλαος, Δημητρακούδη Θεοχάρη, Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, Θεοφανίδης Αβραάμ, 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, Κατριρτζόγλου Νικόλαος, Λογοθετίδης Σταύρος, Μηλίδης 

Θεόδωρος, Μητλιάγκας Ζήσης, Μπαμπαΐτης Δημήτριος, Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, 

Μπόνας Ιωάννης, Παπαβασιλείου Βασίλειος, Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, 

Σαουλίδης Στυλιανός, Τζιώνης Ευθύμιος, Φανουράκη Ελένη. 

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1) Σίμογλου Κων/νος, 2) Τσιγαρίδα Νεκταρία. 

 

   

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο: Λήψη οριστικής αποφάσεως για μετονομασία της οδού Μεραρχίας και της 

Πλατείας Ελευθερίας σε Κωνσταντίνου Καραμανλή. 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Φιλοτέχνηση ανδριάντος Κωνσταντίνου Καραμανλή. 
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ΘΕΜΑ  3ο: Ανάκληση της αριθμ. 575/2004 αποφάσεως του Δ.Σ. περί συνάψεως δανείου 

προς πληρωμή ληξιπρόθεσμων οφειλών του Δήμου και λήψη νέας τοιαύτης.  

 

ΘΕΜΑ  4ο: Έγκριση κατασκευής του έργου: «Μελέτη και κατασκευή, χρηματοδότηση και 

παραχώρηση της εκμετάλλευσης ακινήτων του Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  5ο: Έγκριση συμμετοχής του Δήμου σε συνδιάσκεψη των αιρετών γυναικών 

Τοπικής και Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης που οργανώνει η Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. και η 

Ε.Ν.Α.Ε. 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Έγκριση αγοράς ακινήτων για την ανέγερση κατοικιών προς στεγαστική 

αποκατάσταση ROM.  

 

ΘΕΜΑ  7ο: Έγκριση εκμίσθωσης καταστήματος κληροδοτήματος Αποστολίδη στην οδό 

Εμμ. Ανδρόνικου 15.  

 

ΘΕΜΑ  8ο: Παράταση επ’ αόριστον μισθωτικής σχέσεως καταστήματος προς ανάπτυξη 

δραστηριοτήτων ΑΜΕΑ. 

 

ΘΕΜΑ  9ο: Τροποποίηση ή μη της αριθμ. 1130/2003 Α.Δ.Σ. π0ερί οριοθέτησης του 

κέντρου της πόλης για εγκατάσταση περιπτέρων.   

 

ΘΕΜΑ  10ο: Έγκριση συνέχισης της μουσικής υποτροφίας ¨ΧΡΗΣΤΟΥ ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ¨ του 

σπουδαστή Νικολάου Σταυλά. 

 

ΘΕΜΑ  11ο: Συγκρότηση Διοικητικών Συμβουλίων Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

ΘΕΜΑ  12ο: Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς υπηρεσιών 

διαδικτύου.  

 

ΘΕΜΑ  13ο: Έγκριση παραχώρησης χώρων για σύσταση οικογενειακών τάφων. 

 

ΘΕΜΑ  14ο: Έγκριση ασφάλισης του τροχαίου υλικού του Δήμου Σερρών.   

 

ΘΕΜΑ  15ο: Έγκριση επανάληψης διαγωνισμού προμήθειας λιπαντικών.     

 

ΘΕΜΑ 16ο:  Ενημέρωση του Δημοτικού Συμβουλίου επί αποφάσεων του Ν.Π. «ΚΕΝΤΡΟ 

ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗΣ ΑΓΩΓΗΣ» Δήμου Σερρών: 

 α) αριθμ. 23/2004 «Παραχώρηση χώρων του Ν.Π. προς τον Δήμο Σερρών» και 

 β) αριθμ. 24/2004 «Μεταφορά και αναστολή Παιδικών Σταθμών του Ν.Π.». 

 

ΘΕΜΑ  17ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ  18ο: Καταβολή στην εταιρεία «CPS ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ 

ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ Α.Ε.» επιδικασθέντος ποσού 9.350,59 Ευρώ 

βάσει απόφασης του Ειρηνοδικείου Σερρών.  
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ΘΕΜΑ  19ο: Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των υπηρεσιών 

του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ  20ο: Γνωμάτευση του Δ.Σ. για εγκατάσταση ποιμνιοστασίου της κ. Κατσιάλη 

Μαρίας στην περιοχή Οινούσας.      

 

ΘΕΜΑ  21ο: Απόδοση ποσού στη Δ.Ε.Υ.Α.Σ. από προγραμματική σύμβαση για έργα: 

«Ύδρευση – Αποχέτευση Δ.Δ. Οινούσας – Ελαιώνα – Επταμύλων». 

 

ΘΕΜΑ 22ο:  Πρόταση αντιπροσώπευσης του Δήμου Σερρών στα θεσμικά Ευρωπαϊκά όργανα 

στις Βρυξέλλες, μέσω της συμμετοχής του στην αστική μη κερδοσκοπική 

εταιρεία REGIOEUROPA ASBL.  

 

ΘΕΜΑ  23ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας: 

 α) προκατασκευασμένων W.C.,  

 β) κιβωταμάξων ανατρεπόμενων αυτοκινήτων και   

 γ) υπερκατασκευών υδροφόρων οχημάτων.  

 

ΘΕΜΑ  24ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Αποπεράτωση διάβασης σιδηροδρομικών 

γραμμών στην περιοχή της Ομόνοιας».  

 

ΘΕΜΑ  25ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή ποτιστρών και κατασκευή αγωγού Φ 

63 στον Ξηρότοπο». 

 

ΘΕΜΑ  26ο: Έγκριση 1ου Α.Π. του έργου: «Προσθήκη καθ’ ύψος και ανακατασκευή του 

κινηματοθεάτρου ¨ΑΣΤΕΡΙΑ¨ του Δήμου Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 27ο:  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής των έργων: 

 α) «Κατασκευή διακοσμητικών κρασπέδων παρτεριών», 

 β) «Πλακοστρώσεις οδού Μουδανιών και τσιμεντοστρώσεις οδών Εμμ. Παπά – 

Μαυρομιχάλη»,  

 γ) «Περίφραξη Δημοτικού Γηπέδου νότια του Αθλητικού κέντρου Ομόνοιας» 

και  

 δ) «Περίφραξη Δημοτικών Γηπέδων».  

 

ΘΕΜΑ  28ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη των 

Σερρών με βάση της αριθμ. 273/2004 Απ. Δημ. Επιτροπής.    

 

15η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2004 

 

 

κ. Πρόεδρος:  Αρχίζει η συνεδρίαση συνάδελφοι. Ο κ. Δήμαρχος θα απουσιάζει, έχει 

ένα πρόβλημα με το νεφρό του, δυστυχώς. 

Εκτός ημερήσιας ¨Τροποποίηση συστατικής πράξης Δημ. Επιχ. με την επωνυμία 

ΔΕΠΚΑ Δήμου Σερρών¨. Είναι απαραίτητη προϋπόθεση και φορέα, διαχείρισης του πάρκου, 

επειδή όμως ο Δήμος έχει πολλές Δημ. Επιχ., η Δημοτική Αρχή αποφάσισε να μην κάνει 

άλλον φορέα, δημιουργούνται έξοδα και αυτά όλα να τα χειρίζεται η ΔΕΠΚΑ. Είναι ένα θέμα 

για τους  βοσκότοπους,  πρέπει  να γίνει δημοτικός φορέας για να μπορεί να χειρίζεται το θέμα 
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 αυτό, επειδή όμως ο Δήμος έχει πολλές Δημοτικές Επιχειρήσεις λέμε να μην κάνουμε άλλον 

φορέα και δημιουργήσουμε έξοδα, υπαλλήλους κ.λπ., τα αναθέτουμε να τα διαχειρίζεται αυτά 

όλα η ΔΕΠΚΑ κ. Αναστασιάδη προκειμένου το ειδικό προσωπικό που έχει να μην 

δημιουργήσουμε άλλα έξοδα. Και επ’ αυτού έχουμε μπροστά, δεν ξέρω αν σας δώσαμε, 

έχουμε τον τρόπο με τον οποίο θα παίρνουν τα χωράφια οι κύριοι, αν θέλετε να σας διαβάσω, 

και είναι απαραίτητη η προϋπόθεση η σύσταση φορέως διαχείρισης του πάρκου. 

Χρηματοδοτείται από το … Κεντρικής Μακεδονίας για τη δημιουργία Κτηνοτροφικού 

πάρκου. Και επίσης για τον χαρακτηρισμό δύο περιοχών, όπως πήραμε και παλιότερα 

απόφαση, για το ¨Μαρμαρά¨ και ¨Οινούσα¨. Καμιά διευκρίνιση; Παρακαλώ κ. Περδίκη.  

κ. Περδίκης: Είναι περίεργο πως επιλέξατε τελικά από έναν αριθμό Δημοτικών 

Επιχειρήσεων που λειτουργούν στον Δήμο, επιλέξατε μια επιχείρηση που δεν έχει καμιά 

σχέση με το αντικείμενο. Αν θέλετε ντε και καλά αυτή την αρμοδιότητα να την αναθέσετε σε 

Δημοτική Επιχείρηση, είναι η ΚΑΔΕ η κατ’ ουσία αρμόδια Δημοτική επιχείρηση που 

ασχολείται με ακίνητα αστικά και όχι. Γιατί δεν δίνετε στην ΚΑΔΕ, τι υπηρεσίες έχει ή τι 

υπαλλήλους έχει η ΔΕΠΚΑ για να μπορέσει να εξυπηρετήσει αυτές τις αρμοδιότητες.  

κ. Αναστασιάδης: Η ΔΕΠΚΑ έγινε για τον πολιτισμό όχι για να διαχειρίζεται ακίνητα. 

Είναι λάθος επιλογή και παρακαλώ, πολύ σωστά είπε ο κ. Περδίκης, αφορά την ΚΑΔΕ. Τι 

δουλειά έχει η ΔΕΠΚΑ; Η ΔΕΠΚΑ δεν έχει καμία σχέση, μόνο η ΚΑΔΕ. Είναι αναρμόδιο το 

όργανο αυτό. Αυτό είναι για τον πολιτισμό, εκεί μέσα εκφράζεται ο πνευματικός κόσμος των 

Σερραίων. Τίποτα άλλα και πολύ την έχετε γιγαντώσει την ΔΕΠΚΑ, για ποιο λόγο; Δηλαδή τι 

είναι η ΔΕΠΚΑ; Να αποσύρεται από τη ΔΕΠΚΑ και το βάλετε στην ΚΑΔΕ, διότι είναι η 

κτηματική περιουσία του Δήμου, μόνο εκεί θα πάει. 

κ. Πρόεδρος:  Συμφωνώ και με τους δύο και επειδή ο κ. Αναστασιάδης είπε ότι η 

ΔΕΠΚΑ κάνει πάρα πολλά, θα έλεγα ότι η ΚΑΔΕ ουσιαστικά αυτή τη στιγμή υπολειτουργεί, 

δεν λειτουργεί όπως πρέπει.  

κ. Αναστασιάδης: Καθόλου. 

κ. Πρόεδρος:  Και επειδή δεν γνωρίζουμε ποια θα είναι η συνέχεια της ΚΑΔΕ, η 

Δημοτική Αρχή αποφάσισε να τα χειρίζεται η ΔΕΠΚΑ.  

κ. Αναστασιάδης: Κακώς. 

κ. Πρόεδρος:  Άλλος κανείς συνάδελφος; 

κ. Αγγελίδης: Διάβασα την εισήγηση. Η εισήγηση αιτιολογεί την επιλογή της ΔΕΠΚΑ 

για το σκεπτικό ότι δεν θα έχει την κατάλληλη υποδομή για να ανταποκριθεί σε έναν τέτοιο 

σκοπό και λέει ότι αν συσταθεί μια καινούργια επιχείρηση, έτσι λέει η εισήγηση, θα 

δημιουργηθούν έξοδα, προσλήψεις υπαλλήλων κ.λπ. και επειδή η ΔΕΠΚΑ έχει υποδομή και 

σε υπαλλήλους και δεν ξέρω σε τι άλλα πράγματα που δεν τα αναλύει αυτό είναι το σκεπτικό 

που υπάρχει στην εισήγηση. Εγώ προσωπικά δεν θα το έβρισκα κακό αυτό το πράγμα.  

κ. Περδίκης: Έχει τοπογράφο η ΔΕΠΚΑ; 

κ. Αγγελίδης: Ούτε η ΚΑΔΕ έχει.  

κ. Περδίκης: Έρχονται οι κτηνοτρόφοι και ζητάνε ¨να μου παραχωρήσετε τη χρήση 

συγκεκριμένης έκτασης για να βοσκήσουμε τα ζώα¨. Η ΚΑΔΕ έχει τοπογράφο. 

κ. Αναστασιάδης: κ. Νυκτοπάτη, επειδή είναι σοβαρό θέμα, και να μη γίνουμε 

περίγελοι, να μη μας κοροϊδεύουν στην ελληνική κοινωνία, διότι πραγματικά τι δουλειά έχει η 

ΔΕΠΚΑ με τα χωράφια, είναι θέματα αυτά της ΚΑΔΕ. Πολύ σωστά είπε ο κ. Περδίκης. Δεν 

έχει καμιά σχέση ο πολιτισμός με τα χωράφια. Είναι ντροπή αυτό το πράγμα.  

κ. Πρόεδρος:  Το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία. 

κ. Μητλιάγκας: κ. Πρόεδρε, ας μη γίνει ψηφοφορία. Σημασία έχει να γίνει η δουλειά.  

κ. Πρόεδρος: κ. Μητλιάγκα, εάν εφευρίσκουμε πάντα κάποια δικαιολογητικά για να 

μη γίνει κάτι, όλοι μας μπορούμε να βρούμε πάντα κάποια δικαιολογία. Η Δημοτική Αρχή 

αποφάσισε.  Καλώς  ή  κακώς.  Δεν  μπορούμε να ανακαλέσουμε. Σεβόμαστε και την δική σας  
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σκέψη και του κ. Περδίκη και δυστυχώς το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία.       

 

κ. Μαντζαρίδης  Ναι 

κ. Γρηγοριάδης Ναι 

κ. Λογοθετίδης  Ναι 

κ. Θεοφανίδης  Ναι 

κ. Μπαμπαΐτης  Ναι 

κ. Βασιλειάδης  Ναι 

κ. Δημητρακούδη     Ναι  

κ. Αραμπατζή  Ναι 

κ. Πασχάλη      Ναι  

κ. Σαουλίδης   Όχι  

κ. Περδίκης  Όχι 

κ. Μητλιάγκας      Όχι 

         -  

κ. Μπόνας  Όχι         

κ. Μηλίδης   Όχι 

κ. Γκότσης  Ναι 

κ. Βλάχος Όχι 

κ. Αναστασιάδης  Όχι 

κ. Παπαβασιλείου     Ναι 

κ. Αγγελίδης   Ναι  

κ. Μπιτζίδου    Ναι 

κ. Ζλάτκος   Ναι   

κ. Φανουράκη  Ναι  

κ. Τζιώνης   Ναι 

κ. Ιλανίδου                Ναι 

         - 
κ. Κατιρτζόγλου  Ναι 

κ. Λέφας   Ναι 

κ. Νυκτοπάτης  Ναι   

 

 

- Εγκρίνεται με  20 ψήφους υπέρ  
 

   

κ. Πρόεδρος:  Στο Ηράκλειο 21,22,23 Οκτωβρίου γίνεται η ετήσια σύγκλιση 

εκπροσώπων της ΚΕΔΚΕ. Παρακαλώ πάρα πολύ τα έξοδα βαρύνουν τον Δήμο, όσοι από εμάς 

ενδιαφερόμαστε, να δηλώσουμε στην κ. Μαντζάρη και εν συνεχεία το Δημοτικό Συμβούλιο να 

πάρει μια απόφαση πόσα άτομα θα εκπροσωπήσουν.  

κ. Δημητρακούδη:  Επίτηδες το κάνει η ΚΕΔΚΕ και διαμαρτυρόμαστε. Διότι ακριβώς 

τις ίδιες μέρες είναι η συνάντηση στην Χίο εκλεγμένων γυναικών Τοπικής Αυτοδιοίκησης 1ου 

και 2ου βαθμού.  

κ. Πρόεδρος:   κ. Συνάδελφοι έχουμε δύο επιστολές από τον κ. Γκότση και εν 

συνεχεία έχουμε για την πρώτη επιστολή του κ. Γκότση και την απόφαση που πήρε η 

Δημοτική Αρχή. 1η επιστολή: ¨κ. Πρόεδρε, ο υπάλληλος του κυνοκομείου του Δήμου κ. 

Τζότζος κατήγγειλε στα Μ.Μ.Ε. τον άγριο βασανισμό και θανάτωση των αδέσποτων σκύλων 

που μεταφέρονταν στο κυνοκομείο για φροντίδα και περίθαλψη. Η εκτέλεση των τετραπόδων 

γινόταν όπως ισχυρίζεται κατόπιν προφορικής εντολής.  
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Κύριε Πρόεδρε, είναι σαφές ότι υπάρχει κίνδυνος να δημιουργηθεί μείζον θέμα που θα 

προσβάλλει όλους μας και κατά πάσα πιθανότητα με ψευδείς και αστήριχτες κατηγορίες, από 

άτομο ή άτομα που τα κίνητρά τους ελέγχονται.  

Επειδή θεωρώ ότι είναι αδιανόητο να αληθεύουν οι καταγγελίες, παρακαλώ κ. Πρόεδρε 

στην συνεδρίαση που θα γίνει στις 30 Σεπτεμβρίου 2004, ημέρα Πέμπτη και εκτός ημερήσιας 

διάταξης να συζητηθεί το θέμα και να λάμψει η αλήθεια¨.  

Έχω μπροστά συνάδελφοι το τι εισηγήθηκε, να μην αναγνώσω γιατί έχει μέσα 

προτάσεις πολύ βαριές που νομίζω δεν είναι για ανάγνωση, …. εκτός αν υπάρχει αντίρρηση.   

κ. Αγγελίδης: κ. Πρόεδρε, ένορκη διοικητική εξέταση δεν θα ξεκινήσει; 

κ. Πρόεδρος:   Έχει αρχίσει ήδη. Απλώς ενημερώνω το σώμα.  

κ. Μητλιάγκας:  Μια στιγμή, έχω να πω μόνο, ότι έγινε ένας θόρυβος που μειώνει τον 

Δήμο. Θα πρέπει να ξέρουν όλοι και τα Μ.Μ.Ε. ότι ο Δήμος Σερρών είναι από τους πρώτους 

πανελληνίως, μεταξύ των πρώτων, δεν είμαι σίγουρος μπορεί να είναι και ο πρώτος Δήμος 

στην Ελλάδα που έκανε και λειτούργησε κυνοκομείο. Το ξεκίνησε ο κ. Ανδρέου, το είχε 

εντάξει σε ένα πρόγραμμα του υπουργείου Γεωργίας, και ολοκληρώθηκε στην 1η δική μου 

δημαρχιακή θητεία και άρχισε να λειτουργεί. Πέρα από τα προβλήματα και τον τρόπο 

λειτουργίας για τον οποίο φταίμε εμείς, έγινε στον Δήμο Σερρών μια αξιόλογη προσπάθεια και 

για το συμμάζεμα των αδέσποτων και για την υγεία των ίδιων των φίλων, των πιο πιστών 

φίλων του ανθρώπου, αλλά και για την υγεία του κοινωνικού συνόλου. Και από πολλούς 

δήμους ήρθαν άνθρωποι, παρακολούθησαν την λειτουργία του κυνοκομείου, πήγαν δικοί μας 

άνθρωποι εκεί, όπως στη Βέροια και σε άλλα μέρη στη Β. Ελλάδα και βοήθησαν να κάνουν 

κυνοκομείο. Αυτά που ακούστηκαν είναι λυπηρά, με τίποτα δεν πρέπει να γίνονται, να μην 

κάνουμε όμως άπαντες τους εισαγγελείς και τους δικαστές, να γίνει όπως άκουσα και από τον 

κ. Αγγελίδη ότι θα γίνει ένορκη διοικητική εξέταση και τα πορίσματά της να τα δούμε και να 

τα προσέξουμε εάν κάτι πάει στραβά να το διορθώσουμε.  

κ. Γκότσης: Επειδή τα έγγραφα αυτά μας τα δώσατε σε όλους τους Δημοτικούς 

Συμβούλους, επειδή υπάρχει μια αντιπροσωπεία των φίλων των τετράποδων των ζώων, να 

δοθούν, να μοιραστούν και στους εκπροσώπους για να δουν ποια ήταν τα κίνητρα αυτού του 

υπαλλήλου και ότι διενεργείται ένορκη διοικητική εξέταση. Ας τα πάρουν οι εκπρόσωποι και 

αν θέλουν κάτι να πουν.  

κ. Πρόεδρος:  Απλώς ήθελα να συμπληρώσω τα εξής, το περιεχόμενο των 

καταγγελιών θα εξεταστεί, θα διερευνηθεί από την ένορκη διοικητική εξέταση. Το Δ.Σ. δεν θα 

παίξει τον ρόλο του δικαστηρίου. Θα ήθελα να προσθέσω σε αυτά που είπε προηγουμένως ο κ. 

Μητλιάγκας ότι πράγματι ο Δήμος Σερρών ήταν από τους πρωτοπόρους αν όχι ο πρωτοπόρος 

στο θέμα της αντιμετώπισης των αδέσποτων σκύλων. 1ον με την ίδρυση του κυνοκομείου και 

εν συνεχεία το Δ.Σ. το 1996 πήρε μια ομόφωνη απόφαση για να αντιμετωπίσει το πρόβλημα 

των αδέσποτων σκύλων σαν ένας πολιτισμένος δήμος κινούμενος μέσα σε ένα πνεύμα 

ζωοφιλίας, προτάσσοντας πάντα σαν πρώτη προτεραιότητα την δημόσια υγεία και καλούσε για 

να αντιμετωπιστεί το πρόβλημα αυτό, να υπάρξει συνεργασία Δήμου – Φιλοζωικού συλλόγου 

και όλων των δημοτών. Τώρα αν αυτή η απόφαση δεν υλοποιήθηκε ή δεν ξέρω πως 

υλοποιήθηκε ή αν υπήρξαν αδυναμίες, δεν το γνωρίζω εγώ, το γνωρίζουν οι εκάστοτε 

αντιδήμαρχοι που επόπτευαν το κυνοκομείο. Απλώς αυτά ήθελα να συμπληρώσω για να 

υπάρχει η σωστή εικόνα.  

κ. Πρόεδρος:  Θα παρακαλέσω από το σύλλογο, θέλει κανείς το λόγο; Πριν πάρετε το 

λόγο θέλετε να σας πω τη διαδικασία που έγινε;  

κ. Μητλιάγκας:  κ. Πρόεδρε, το Δ.Σ. δεν μπαίνει στο θέμα αφού θα γίνει ένορκη 

διοικητική εξέταση.  

κ. Πρόεδρος:    Γι’ αυτό σας λέω, δείτε τα μέτρα που λάβαμε.  
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2η επιστολή του κ. Γκότση: ¨κ. Πρόεδρε, το Δ.Σ. της ΔΕΠΚΑ πήρε μια απόφαση για 

την ενίσχυση οικονομικά των Αθλητικών Συλλόγων του Δήμου Σερρών. Από τότε πέρασε 

ενάμιση χρόνος και η απόφαση δεν υλοποιήθηκε, αν και ο πρόεδρος της ΔΕΠΚΑ κ. Τζώνης 

διατείνονταν το αντίθετο για την υλοποίηση της ενίσχυσης οικονομικά προς τους Συλλόγους.  

κ. Πρόεδρε, επειδή ορισμένοι σύλλογοι βασίστηκαν στην αξιοπιστία του προέδρου της 

ΔΕΠΚΑ βρέθηκαν εκτεθειμένοι στις υποχρεώσεις τους. Παράδειγμα η γυναικεία ομάδα 

μπάσκετ «Πανσερραϊκός» που σημειωτέον αγωνίζεται στην Α’ Εθνική Κατηγορία.  

Παρακαλώ κ. Πρόεδρε, στην τακτική συνεδρίαση που θα γίνει στις 30 Σεπτεμβρίου 

2004, ημέρα Πέμπτη και εκτός ημερήσιας διάταξης να πάρουμε τις απαντήσεις¨.  

κ. Τζώνη σας παρακαλώ δώστε μια απάντηση.  

κ. Τζώνης: Ναι φυσικά. Είναι γεγονός ότι πέρυσι το φθινόπωρο, δεν κλείσαμε χρόνο, 

είμαστε στον χρόνο επάνω και όχι ενάμιση, είχαμε αποφασίσει να ενισχύσουμε όλους τους 

αθλητικούς συλλόγους του Δήμου μας ανεξάρτητα από κατηγορία και με ένα σύστημα 

αξιοκρατικό το οποίο νομίζω ότι το δέχτηκαν όλοι. Εγώ είχα υποσχεθεί προσωπικά στους 

συλλόγους ότι μετά τον Απρίλιο – Μάιο του 2004,  υπολόγιζα ότι θα ήμουν σε θέση να αρχίζω 

σταδιακά να δίνω αυτές τις επιχορηγήσεις τις οποίες είχαμε αποφασίσει και μάλιστα όχι σε 

χρήμα αλλά σε είδος, δηλαδή, πήγαιναν οι σύλλογοι και ψώνιζαν αθλητικό υλικό ή καλύπταμε 

κάποιες μετακινήσεις των αποστολών σε αγώνες εκτός της πόλης μας. Ο ¨Πανσερραϊκός¨ 

ευνοήθηκε αρκετά από τη ΔΕΠΚΑ με πολλούς τρόπους αλλά δεν αντιμετωπίζει πρόβλημα 

οικονομικό ο ¨Πανσερραϊκός¨, όπως και άλλοι σύλλογοι, εξαιτίας της ΔΕΠΚΑ, γιατί εμείς 

έχουμε συμφωνήσει να καλύψουμε τις μετακινήσεις με ιδιωτικά λεωφορεία ή με το ΚΤΕΛ και 

οφείλουμε προς αυτούς τους ανθρώπους χρήματα και όχι στους συλλόγους. Δηλαδή, αυτή τη 

στιγμή έχουν κοπεί τιμολόγια επ’ ονόματι της ΔΕΠΚΑ και από το ΚΤΕΛ και από ιδιωτικά 

λεωφορεία. Ότι ήταν δηλαδή εμείς να δώσουμε στον ¨Πανσερραϊκό¨ και σε άλλες ομάδες, δεν 

το έχουμε απ’ ευθείας με τους συλλόγους αλλά με κάποιους φορείς. 

κ. Γκότσης: Τα δώσατε; 

κ. Τζώνης: Όχι.  

κ. Γκότσης: Λέγατε ότι θα τα δώσετε. 

κ. Τζώνης: Είπα ότι θα τα δώσω αλλά επειδή όπως γνωρίζετε το ποσό το εξτρά το 

οποίο αποφάσισε η Δημοτική Αρχή να επιχορηγήσει την ΔΕΠΚΑ δεν το έχουμε πάρει ακόμη 

γιατί δεν έχει εγκριθεί η απόφαση από την Περιφέρεια είναι θέμα ημερών, περιμένω να πάρω 

αυτό το ποσό και να αρχίσω σταδιακά να ξοφλάω σιγά – σιγά αυτές τις υποχρεώσεις προς τους 

προμηθευτές και αυτούς οι οποίοι έχουν βοηθήσει στο να μετακινηθούν οι σύλλογοι ή να 

αγοράσουν κάποιο αθλητικό εξοπλισμό. Είμαστε σε αυτή τη φάση, πιστεύω ότι είναι θέμα 

ημερών.  

κ. Γκότσης: Πάντως να σημειώσω κ. Πρόεδρε, στο σώμα, που ίσως δεν το ξέρουνε, η 

γυναικεία ομάδα μπάσκετ ¨Πανσερραϊκός¨ που αγωνίζεται στην Α’ Εθνική, επειδή χρωστάει 

1600 Ευρώ στον αθλητικό οργανισμό Δήμου Σερρών, διώχθηκε από το κλειστό διότι δεν 

πλήρωσε την οφειλή ως όφειλε, με αποτέλεσμα να πηγαίνουν στον Λευκώνα να κάνουν 

προπονήσεις κ.λπ. Λένε ότι είχαν να παίρνουν, όλος ο Πανσερραϊκός, γύρω στα 10.000 Ευρώ, 

θα κάλυπταν τις υποχρεώσεις τους και δεν θα γινόταν αυτό που έγινε. Με παρέμβαση του 

Δημάρχου ξαναγύρισαν στο κλειστό να κάνουν τις προπονήσεις με το αιτιολογικό ότι η 

ΔΕΠΚΑ χρωστάει ορισμένα λεφτά στον Πανσερραϊκό και στους άλλους συλλόγους. Αυτό 

προς ενημέρωση.  

κ. Τζώνης: Να διευκρινίσω, το τόνισα προηγουμένως, δεν είναι χρήματα που θα τα 

δώσουμε στον Πανσερραϊκό εμείς. Καλύψαμε κάποιες υποχρεώσεις των ομάδων σε 

λεωφορεία, σε αθλητικό υλικό, δεν χρωστάμε στον Πανσερραϊκό εμείς. Χρωστάμε αλλού, 

δηλαδή  σε  αυτούς που  βοήθησαν να  μετακινηθούν οι ομάδες. Άρα λοιπόν αυτό δεν ευσταθεί  
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και μετά δεν μπορεί να γίνει συσχετισμός από μια επιχείρηση με έναν οργανισμό πιστεύω. Εγώ 

το επαναλαμβάνω, μόλις πάρω της επιχορήγηση των 150.000 Ευρώ που περιμένω από τον 

Δήμο θα αρχίσω σταδιακά να καλύπτω και αυτές τις ανάγκες.  

κ. Αραμπατζή: Να απαντήσω κι εγώ γιατί αναφέρθηκε ο κ. Γκότσης στο θέμα ότι 

εκδιώχθηκε ο Πανσερραϊκός από το κλειστό. Είναι απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου 

προς όλες τις ομάδες που φιλοξενούνται, τα κέρδη από τις διαφημίσεις που έχουν οι σύλλογοι, 

να αποδίδουν το 15% στο κλειστό γυμναστήριο. Εμείς υπολογίζουμε την κάθε πινακίδα με ένα 

ελάχιστο ποσό, γιατί βοηθάμε τους συλλόγους και φτάσαν όλες οι ομάδες ένα χρόνο μετά να 

μην έχουμε πάρει τα λεφτά, να έχουν πάρει άδεια για να μπουν στο κλειστό, να δώσουν όλες 

οι ομάδες τα λεφτά και να μη δίνει μόνο ο Πανσερραϊκός. Ένα ποσό το οποίο μπορεί να βγάζει 

20.000 και 30.000 Ευρώ και εμείς ζητάμε 1700 Ευρώ αυτή τη στιγμή. Και δεν εκδιώχθηκε, 

πηγαίνει στην Ομόνοια ο Πανσερραϊκος, για να λέμε την αλήθεια.  

κ. Γκότσης: Γύρισε με παρέμβαση του Δημάρχου.  

κ. Αραμπατζή: Πηγαίνει στην Ομόνοια και δεν πηγαίνει στον Λευκώνα.  

κ. Σαουλίδης: Μια παράκληση. Να μην έρχονται τα θέματα εδώ. Οι ομάδες είναι μια 

προσπάθεια κι εσείς έχετε την εμπειρία και λίγο πολύ όλοι μας συμμετέχουμε σε τέτοιες 

προσπάθειες, καλό είναι να εξαντλούμε όλα τα περιθώρια όταν υπάρχουν και οικονομικές 

διαφορές, να μην αναγκάζονται οι ομάδες να μετακινούνται. Ο Πρόεδρος για πολλά χρόνια 

ήταν προπονητής και παράγοντας στον αθλητισμό, ξέρει πολύ καλύτερα από εμάς τα 

πράγματα, να κάνουμε ότι είναι δυνατόν να στηρίξουμε αυτές τις δράσεις που έχουν σχέση με 

τον αθλητισμό. Έχουν ανάγκη οι ομάδες να είμαστε δίπλα τους, πρέπει να υπάρχει αυτή η 

φροντίδα από μεριά Δήμου όσο το δυνατό σε καλύτερο επίπεδο. 

κ. Αναστασιάδης: Δεν επιτρέπεται καμιά ομάδα Σερραϊκή και σε καμιά περίπτωση να 

εκδιωχθεί μέσα από το κλειστό γυμναστήριο. Είναι ντροπή να το σκεφτόμαστε και μόνο. Τι θα 

πει ότι χρωστάει; Τι λεφτά χρωστάει δηλαδή; Συμπεριφορά είναι αυτή τώρα; Και την 

αποδέχεσαι κι εσύ που ήσουν και Πρόεδρος κάποτε; Λογικό πράγμα το βλέπετε εσείς;  

κ. Αραμπατζή: Δεν υπάρχει ισότητα υπέρ μιας ομάδας.  

κ. Πρόεδρος:  Εκτός ημερήσιας διάταξης, δύο άτομα, διμηνίτες, για ΑΜΕΑ. Δύο 

άτομα τα οποία γνωρίζουν το αντικείμενο, να βοηθήσουν τα παιδιά με ειδικές ανάγκες για δύο 

μήνες.  

κ. Μητλιάγκας: Προσωπικά το ψηφίζω γιατί αναγνωρίζω την ανάγκη, όμως η 

πρόσληψη διμηνιτών είναι για έκτακτα περιστατικά. Όπως στην καθαριότητα που παίρνουν 

άδεια κ.λπ. Δεν είναι έκτακτο.  

κ  Ιλανίδου:  Είναι έκτακτο γιατί έχει τρακάρει ένας υπάλληλος που είναι με 3 μήνες 

άδεια εκεί μέσα και τα παιδιά κινδυνεύουν και ακόμα έχουμε ένα περιστατικό που είναι εκτός. 

Για δύο μήνες μέχρι να βγει μερική απασχόληση.  

κ. Μητλιάγκας: Δεν το περιγράφετε σωστά τότε. Μου δημιουργείτε η αίσθηση ότι τον 

θέλετε για περιποίηση αναξιοπαθούντων ατόμων. Τότε δεν περιγράφηκε σωστά στην 

εισήγηση.  

κ  Ιλανίδου:  Δεν ξέρω αν δεν το περιέγραψε ο κ. Υψηλάντης. Να ενημερώσω αν 

θέλετε. Έχουμε ένα κέντρο που έχουν ημερήσια φροντίδα ατόμων με ειδικές ανάγκες, επειδή 

έχουν φύγει τρία άτομα αυτή τη στιγμή και τα παιδιά κινδυνεύει η σωματική τους 

ακεραιότητα.  

κ. Μητλιάγκας: κ. Πρόεδρε μισό λεπτό μόνο, για κάτι που τώρα υπέπεσε στην 

αντίληψή μου, υπάρχει στο τραπέζι μπροστά σε κάθε δημοτικό σύμβουλο, το βιβλίο αυτό που 

είναι ένας σύγχρονος τουριστικός οδηγός για την πόλη. Επειδή το βιβλίο αυτό έγινε μια 

περιπέτεια μέχρι να βγει, ξεκίνησε από το πρόγραμμα INTERED  από τη δημοτική Αρχή του 

κ. Βλάχου,  το διασυνοριακό  πρόγραμμα,  άλλαξε  η  επιτροπή  και  μετά  κόπων και βασάνων  
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βλέπω ότι έγινε ένα πάρα πολύ καλό και σοβαρό βιβλίο. Προτείνω στη ΔΕΠΚΑ να κάνει μια 

παρουσίαση.  

κ. Τζώνης: Είναι στις προθέσεις μας.  

κ. Μητλιάγκας: Δεν έχει σχέση το ότι ολοκληρώθηκε στην δική μου δημαρχιακή 

θητεία η δουλειά, η έκδοση έγινε τώρα.  

κ. Πρόεδρος:  Καμία σχέση.  

κ. Τζώνης:  Ξέρετε καλά ότι και ο Δήμαρχος είχε ζητηθεί να προλογίσει και δεν 

προλόγισε γιατί είχε ξεκινήσει τότε. Κάποια στιγμή, πριν τη λήξη του έτους… 

κ. Μητλιάγκας: Τουλάχιστον στα Μ.Μ.Ε., εφημερίδες, ραδιόφωνο κ.λπ., για να γίνει 

γνωστό στον κόσμο.  

κ. Αναστασιάδης: Αν δεν το διαβάσουμε αυτό το βιβλίο πρώτα και δεν δούμε τι 

γράφει μέσα δεν έχουμε το δικαίωμα να εκφράσουμε γνώμη. Ξέρουμε τι γράφει εδώ μέσα; Το 

διαβάσατε;  

κ. Μητλιάγκας: Είναι γνωστό.  

κ. Αναστασιάδης: Σας παρακαλώ κ. Μητλιάγκα, το διαβάσαμε; Για να έχουμε γνώμη 

πρέπει να το διαβάσουμε.  

κ. Πρόεδρος:   Ο κ. Μητλιάγκας έκανε μια πρόταση και ο κ. Αναστασιάδης μια άλλη. 

Σωστές οι προτάσεις.     

 

ΘΕΜΑ  1ο: Λήψη οριστικής αποφάσεως για μετονομασία της οδού Μεραρχίας και της 

Πλατείας Ελευθερίας σε Κωνσταντίνου Καραμανλή. 

 

κ. Πρόεδρος:  Είναι μια απόφαση η οποία πάρθηκε επί των ημερών του κ. Βλάχου. Για 

κάποιους λόγους δεν ολοκληρώθηκε, εν συνεχεία ο κ. Μητλιάγκας συνέχισε, μάλιστα ο κ. 

Μητλιάγκας από ότι θυμάμαι καλά είχε και διασυνδέσεις με το ίδρυμα ¨Καραμανλή¨ και ο 

σκοπός ήταν αυτή η καθυστέρηση τουλάχιστον κατά τον κ. Μητλιάγκα που ήταν και ο 

τελευταίος δήμαρχος να γίνει μια όσο το δυνατόν εκδήλωση μεγαλύτερη του ανδριάντα και γι’ 

αυτό ακριβώς έγινε αυτή η καθυστέρηση. Η πρώτη απόφαση που πήραμε άργησε, όπως ξέρετε 

υπάρχει επιτροπή στην Νομαρχία η οποία άργησε να μας δώσει απάντηση, φυσικά από τα 3 

άτομα της επιτροπής κατόπιν πλειοψηφίας οι δύο συμφώνησαν για την πλατεία και τον 

ανδριάντα, ο ένας μειοψήφησε. Νομίζω ότι όλοι μας, τουλάχιστον οι παλιοί εδώ είχαμε 

ψηφίσει ομόφωνα για την απόφαση αυτή και νομίζω ότι η προσπάθεια έγινε και από τον κ. 

Βλάχο και από τον κ. Μητλιάγκα, και επαναλαμβάνω ο στόχος ήταν μια καθυστέρηση την 

οποία πιστεύαμε.  

Τώρα για τον μεν ανδριάντα, να σας πω ότι μετά από συζητήσεις που έκανε ο κ. 

Δήμαρχος, είχαμε καθορίσει ένα ποσό 15 εκ. δραχμών τότε, σήμερα η συζήτηση που έκανε ο 

κ. Δήμαρχος με το ίδρυμα ουσιαστικά το ποσό σαν Δήμος εμείς λέμε να το κάνουμε 20 εκ., ο 

προϋπολογισμός περίπου είναι στα 30 εκ. και πιστεύουμε ότι τα 10 εκ. θα τα βρούμε από 

διαφόρους φορείς είτε από την Νομαρχία είτε από άλλους φορείς, εάν όμως για οποιονδήποτε 

λόγο δεν συνεισφέρει κανείς άλλος είμαστε υποχρεωμένοι σαν δήμος. Όμως δεν θα 

μπορέσουμε να πάρουμε μια απόφαση και θα δεχθούμε από το Επιμελητηρίου Εικαστικών 

Τεχνών Ελλάδος θα μας πει το υπόδειγμα, … θα μας υποδείξει, η απόφαση μας είναι εάν 

αποφασίσουμε, παίρνουμε απόφαση σύμφωνα με την υπόδειξη Επιμελητηρίου Εικαστικών 

Τεχνών Ελλάδος να συμμορφωθούμε και να αποφασίσουμε αυτό που λέει. Επίσης τα μέλη της 

Επιτροπής του Δήμου, αποτελείται από την κ. Εμμανουηλίδου και δύο υπάλληλοι του Δήμου. 

Εμείς προτείνουμε να αλλάξει μόνο η κ. Εμμανουηλίδου, στη θέση της βάζουμε τον κ. 

Γρηγοριάδη και θα θέλαμε έναν αναπληρωμαντικό να δεχθούμε από την αντιπολίτευση, αν δεν 

έχετε αντίρρηση, ο κ. Μηλίδης αν ενδιαφέρεται. Νομίζω ότι το λόγο επίσης το ζητά κάποιος 

δημότης  μας  ο  κ.  Χαλκιόπουλος,  γνωστός  γιατρός  στην  πόλη  μας  ο οποίος διατέλεσε και  
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δημοτικός σύμβουλος και η γνώμη του έχει βαρύτητα, αν δεν έχετε αντίρρηση αγαπητοί 

συνάδελφοι, πριν τοποθετηθεί το σώμα, παρακαλώ να ακούσουμε και την άποψη του κ. 

Χαλκιόπουλος. 

κ. Αγγελίδης: Πριν τοποθετηθεί ο κ. Χαλκιόπουλος θέλω να κάνω την εξής 

παρατήρηση για να προφυλάξω το Δημοτικό Συμβούλιο σχετικά με τη νομιμότητα της 

απόφασης μας. Βλέποντας το πρακτικό της επιτροπής, έχω διαπιστώσει το εξής, ενώ το 

πρακτικό υπογράφεται από 4 μέλη της επιτροπής εκ των οποίων τα δύο μέρη, οι δύο φιλόλογοι 

καθηγητές είναι αρνητικοί με την απόφαση του Δ.Σ. στο πρακτικό εδώ αναφέρει ότι 

γνωμοδοτούν τρία μέλη. Αυτό δεν είναι σωστό, δηλαδή η απόφαση είναι δύο – δύο, δεν είναι 

δύο – ένα.  

κ. ….. : Δεν υπάρχει απόφαση.      

κ. Αγγελίδης: Δεν υπάρχει δηλαδή η σύμφωνη γνώμη της επιτροπής. Υπάρχει 

πρόβλημα εδώ που ενδεχομένως αν πάρουμε μια απόφαση εδώ και κάνει κάποιος ένσταση, να 

ακυρωθεί η απόφαση αυτή. Είναι δύο – δύο.  

κ. Γκότσης:  κ. Αγγελίδη, θα ήθελα να διαβάσει, ο τρίτος εδώ ο κ. Τσιάπος δεν λέει 

ότι είναι αντίθετος. Λέει ή το ένα ή το άλλο. Διαβάστε λίγο.  

κ. Πρόεδρος:   Παρακαλώ πολύ να μη γίνει διάλογος. 

κ. Αγγελίδης:   Απλώς εξηγούμε, ο κ. Τσιάπος δεν συμφωνεί με την απόφαση του Δ.Σ. 

που ήταν μετονομασία και την Πλ. Ελευθερίας και της Μεραρχίας, αυτό είναι ξεκάθαρο. Δεν 

συμφωνεί. Άλλο ένα από τα δύο. Δεν συμφωνεί με την απόφαση απόλυτα. Αυτό πρέπει να 

γίνει κατανοητό. Ο δε άλλος φιλόλογος είναι κάθετα αντίθετος. Και απορώ πως το βγάλαμε 

έτσι, 2 – 1.  

κ. Πρόεδρος:  κ. Αγγελίδη, το θέμα είναι, έχει διάθεση η Δημοτική Αρχή να 

υλοποιήσει; Εμείς σαν Δημοτικό συμβούλιο έχουμε ομόφωνη απόφαση; Εάν δεν είναι 

ομόφωνη θα ήθελα τη θέση του καθενός.  

κ. Αγγελίδης: Συγγνώμη πρόεδρε, για να απαντήσω σε αυτό που λέτε, εμείς έχουμε 

την πρόθεση να συζητήσουμε το θέμα, απλώς εγώ κάνω αυτή την διευκρίνηση για να 

προφυλάξω το Δημοτικό Συμβούλιο από την απόφαση που θα πάρει σχετικά με την 

νομιμότητα.  

κ. Μητλιάγκας: Δεν υποτιμώ κανέναν ίσα – ίσα είναι πολύ ωραίο να έρχονται οι 

συμπολίτες μας στο Δημοτικό Συμβούλιο και να εκφράζουν την γνώμη τους, επειδή είπατε ότι 

θα μιλήσει πρώτα ο κ. Χαλκιόπουλος. 

κ. Πρόεδρος:  Όχι πρώτα.  

κ. Μητλιάγκας: Τοποθέτηση γίνεται πάντα από τους Δημοτικούς Συμβούλους.  

κ. Πρόεδρος:  Παρακαλώ το λόγο από τους συναδέλφους.  

κ. Σαουλίδης :  κ. Πρόεδρε, επειδή το θέμα το χειρίστηκε για αρκετά μεγάλο χρονικό 

διάστημα ο κ. Μητλιάγκας, θα ήταν καλό να προηγηθεί και να μας δώσει το στίγμα.  

κ. Πρόεδρος:  κ. Μηλίδη έχετε τον λόγο.  

κ. Σαουλίδης: Δεν είχα δικαίωμα κ. Πρόεδρε να κάνω την πρόταση;  

κ. Πρόεδρος:  Πολύ καλά κάνατε. 

κ. Σαουλίδης: Δεν την ακούσατε όμως.  

κ. Πρόεδρος:  Την ακούσαμε. Σεβαστή είναι.  

κ. Σαουλίδης: Σας παρακαλώ πάρα πολύ. Δεν πρόλαβα να τελειώσω …  

κ. Πρόεδρος:  Θέλετε να σας κάνω την παρατήρηση; Συνεχίζετε να απευθύνεστε στο 

Προεδρείο. Παρεμβαίνει ο κ. ……. και απαντάτε και κάνετε διάλογο. Συνεχίστε να κάνετε 

διάλογο.  

κ. Σαουλίδης: Την ώρα που απαντάω και δεν έχω τελειώσει απευθύνεται το λόγο στον 

κ. Μηλίδη.  
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κ. Πρόεδρος:  Μην κάνετε διάλογο. Απαντήστε στο Προεδρείο.  

κ. Σαουλίδης: Ζήτησα αν είναι δυνατόν επειδή ο προηγούμενος Δήμαρχος χειρίστηκε 

αυτό το θέμα, θεώρησα ότι θα ήταν καλό να μας πει τι χειρισμοί έγιναν, τι συναντήσεις έγιναν 

με το ίδρυμα και με τον αδελφό του αείμνηστου για να μπορέσουμε να έχουμε καλύτερη 

εικόνα, για να μπορέσουμε τοποθετηθούμε καλύτερα. Αυτό ήθελα να πω, τίποτα άλλο. 

κ. Πρόεδρος:  Είναι σωστά αυτά που είπατε αλλά το Προεδρείο θέλει να κρατήσει 

τους τύπους. Τον λόγο έχει ο κ. Μηλίδης.       

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε, κ. Νυκτοπάτη, νομίζω ότι δεν είναι καλό που απουσιάζει ο κ. 

Δήμαρχος σε τόσο σοβαρά θέματα, βέβαια αν είναι για θέμα υγείας δεν μπορώ να πω τίποτα, 

θα ήθελα να πω το εξής, η απόφαση για την μετονομασία της Πλ. Ελευθερίας και της 

Μεραρχίας σε πλατεία και οδό αντίστοιχα Κ. Καραμανλή, ελήφθη το 1998, ομόφωνα, είναι 

απ. 352/98 και από την νομαρχιακή επιτροπή κατά πλειοψηφία. Είναι λοιπόν αξιοπερίεργο πως 

μετά από 6 χρόνια να μην υλοποιείται η απόφαση αυτή για ένα τόσο σοβαρό θέμα. Δεν ξέρω, 

μιλάω για οριστική απόφαση, το άρθρο 12 του κώδικα που μιλάει για μετονομασία δεν 

αναφέρει για επαναφορά, εν πάση περιπτώσει η ουσία είναι η εξής, γιατί επί 6 χρόνια δεν 

υλοποιήθηκε αυτή η απόφαση. Εγώ νομίζω ότι ήταν ένας ελάχιστος φόρος τιμής στον Κ. 

Καραμανλή να γίνει αυτό γρήγορα, πιστεύω ότι ήταν ο μεγαλύτερος πολιτικός του 20ου αιώνα, 

αμφισβητεί κανείς ότι ήταν μεγάλος πολιτικός, αν είναι να βγει να το πει δημοσίως…  

κ. Πρόεδρος:  Μην κάνετε διάλογο. 

κ. Μηλίδης: Τέλος πάντων το αντιπαρέρχομαι. Και πιστεύω ότι μια ελάχιστη τιμή για 

εμάς τους Σερραίους να το κάνουμε αυτό αμέσως μετά την απόφαση. Δεν ξέρω τι 

μεσολάβησε, πιστεύω ότι θα συζητηθούν κάποια θέματα εδώ, και καθυστέρησε τόσο πολύ. 

Εγώ πιστεύω ότι ο Κ. Καραμανλής θα είναι αποδεκτός από όλες τις πολιτικές παρατάξεις όχι 

μόνο στην Ελλάδα αλλά και διεθνώς, και νομίζω ότι είναι αν μη τι άλλο μεμψίμοιρο να το 

συζητάμε 6 χρόνια. Κατά τα άλλα το ψηφίζω, είμαι ιδιαίτερα ευτυχής που είμαι σε αυτό το 

Δημοτικό Συμβούλιο και θα συμμετέχω σε αυτήν την ψηφοφορία. Εκείνο, επαναλαμβάνω, που 

με στενοχωρεί είναι γιατί τόσο μεγάλη καθυστέρηση, ήδη αν είχε γίνει αυτό στην Πλ. 

Ελευθερίας μέχρι τώρα θα είχε μπει στη συνείδηση του κόσμου ότι αυτή η πλατεία πλέον 

λέγεται Πλατεία Κ. Καραμανλή. Δεν έχω να πω τίποτα άλλο.  

κ. Πρόεδρος:   κ. Μηλίδη θα ήθελα να πω το εξής, η καθυστέρηση οφείλεται, ο κ. 

Μητλιάγκας είπε μερικά πράγματα, έγινε προσπάθεια, είχε … το Ίδρυμα Καραμανλή, αυτός 

είναι ο λόγος, έτσι δεν είναι κ. Μητλιάγκα; Δεν αντιλέω με αυτά που λέτε, ο κ. Μηλίδης 

ανέφερε συνεχώς ότι επί 4 χρόνια καθυστερεί αυτό το έργο.  

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε, δεν αναφέρομαι ούτε στον κ. Μητλιάγκα ούτε σε κανέναν 

άλλο. Από το 1998, μήπως ολιγωρούμε; Ακόμα και στην παρούσα Δημοτική Αρχή, ήδη δύο 

χρόνια είναι η Δημοτική Αρχή. Αυτό λέω ότι είναι πολλά τα χρόνια. 6 χρόνια, σκεφτείτε.  

κ. Αγγελίδης: κ. Πρόεδρε, κ.κ. Σύμβουλοι, η απόδοση τιμής στον Κ. Καραμανλή από 

το Δημοτικό Συμβούλιο Σερρών, αποτελεί χρέος. Χρέος όχι μόνο διότι ο Κ. Καραμανλής ήταν 

συμπατριώτης μας, κάτι που προσδίδει ακόμη μεγαλύτερο βάρος και ευθύνη σε όλους μας 

αλλά αποτελεί χρέος διότι πρέπει να αποδίδονται τιμές σε όλους όσους προσφέρουν και 

δημιουργούν στον τόπο μας. Η απόδοση τιμής αποτελεί μία πολύ σημαντική και σπουδαία 

διαδικασία κατά την οποία πρέπει να πρυτανεύουν η γενναιοφροσύνη, το μέτρο και η 

ανιδιοτέλεια. Διότι με την απόδοση τιμών δεν κρίνονται τα πρόσωπα ή τα ιστορικά γεγονότα 

στα οποία αποδίδουμε τιμές αλλά κρίνονται αυτοί οι οποίοι αποδίδουν την τιμή. 

Αναμφισβήτητα ο Κ. Καραμανλής ήταν από τους πολιτικούς ηγέτες που με την παρουσία του 

σφράγισε την πολιτική ζωή του τόπου και συνέβαλλε τα μέγιστα για δημοκρατία, ευημερία και 

πρόοδο. Δεν νομίζω ότι χρειάζεται αναλυτικά να αναφερθώ στην πορεία του Κ. Καραμανλή η 

οποία είναι γνωστή σε όλους μας με αποκορύφωμα την συμβολή του στην θεμελίωση του 

δημοκρατικού μας πολιτεύματος και στην ένταξη της χώρας στην Ε. Ε.  Τώρα  το  έργο  του, η 
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 δράση του, η πορεία του με τις θετικές ή και ενδεχομένως τις αρνητικές του πλευρές, θα 

αναδειχθεί και θα αξιολογηθεί από την ιστορία και τον χρόνο. Είναι βέβαιο ότι όλοι 

συμφωνούν με την απόδοση τιμών στον Κ. Καραμανλή και όλοι αναγνωρίζουν την προσφορά 

του και το έργο του. Καλό θα ήταν φυσικά η απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου να είναι 

ομόφωνη. Όμως πρέπει να δούμε εδώ ότι οι όποιες διαφορετικές απόψεις ακούστηκαν ή 

ακούγονται, δεν εστιάζονται στο αν θα αποδοθεί η όχι τιμή στον Κ. Καραμανλή αλλά 

εστιάζονται στο αν θα μετονομαστεί η Α ή η Β οδός, η Α ή η Β πλατεία, και φυσικά αυτές οι 

απόψεις πιστεύω ότι δεν κατατίθενται με κακή πρόθεση απλώς υπάρχει ο κίνδυνος παίζοντας 

αυτή τη κολοκυθιά να μη βρούμε ποτέ ούτε την κατάλληλη οδό, ούτε την κατάλληλη πλατεία 

για να τιμήσουμε τον Κ. Καραμανλή. Θα ήθελα να κάνω μια επισήμανση, και θέλω να πω ότι 

είναι απλώς μια επισήμανση και τίποτα περισσότερο. Υπάρχει ένας μεγάλος κίνδυνος, υπάρχει 

ο κίνδυνος την Πλ. Ελευθερίας και την οδό Μεραρχίας να μην την πούμε ποτέ Κ. Καραμανλή, 

εύχομαι να μη συμβεί αυτό αλλά υπάρχει αυτός ο κίνδυνος και υπάρχουν πολλά τέτοια 

παραδείγματα. Στην Αθήνα η επίσημη ονομασία της οδού Πανεπιστημίου είναι Βενιζέλου, 

κανείς δεν την λέει Βενιζέλου, η επίσημη ονομασία της οδού Πατησίων είναι 28ης Οκτωβρίου, 

κανένας δεν την λέει 28ης Οκτωβρίου, έχουν κρατήσει την Πατησίων. Προχθές έμαθα, δεν 

ξέρω αν το ξέρετε, η επίσημη ονομασία της Πλ. Εμπορείου, της δικιάς μας, είναι 25ης 

Μαρτίου, δεν ξέρω αν το ξέρετε. 

κ. Αναστασιάδης: Αυτό είναι γνωστό κ. Αγγελίδη. 

κ. Αγγελίδης: κ. Αναστασιάδη συγγνώμη αν δεν το ήξερα. Εύχομαι να μην συμβεί το 

ίδιο και με τον Κ. Καραμανλή όσον αφορά την μετονομασία της Μεραρχίας και την Πλ. 

Ελευθερίας. Έρχομαι στο δια ταύτα, στη θέση μας. Όταν το θέμα συζητήθηκε για πρώτη φορά 

στο Δ.Σ. πριν από 6 χρόνια, τον Απρίλιο του 1998, εγώ προσωπικά παρά τις όποιες 

επιφυλάξεις είχα διατυπώσει, είχα ψηφίσει να μετονομαστεί τμήμα της οδού Μεραρχίας σε Κ. 

Καραμανλή και η Πλ. Ελευθερίας επίσης με τον ανδριάντα του Κ. Καραμανλή, επίσης να 

μετονομαστεί σε Κ. Καραμανλή. Σήμερα η παράταξη της οποίας ηγούμαι, κατέληξε στην εξής 

θέση με την οποία συντάσσομαι κι εγώ μετά από ώριμη σκέψη:  

1ον συμφωνούμε στην μετονομασία τμήματος της οδού Μεραρχίας σε Κ. Καραμανλή, 

όπως ήταν και η προηγούμενη απόφαση, δηλαδή από την αρχή της Μεραρχίας μέχρι τα 

δικαστήρια, 2ον συμφωνούμε με την τοποθέτηση του ανδριάντα του Κ. Καραμανλή στην Πλ. 

Ελευθερίας, 3ον προτείνουμε η Πλ. Ελευθερίας να μην αλλάξει ονομασία, να μην 

μετονομαστεί, να παραμείνει ως έχει. Δυο λόγια θα ήθελα να πω, δεν θα σας κουράσω, για το 

σκεπτικό της θέσης μας.  

Σχετικά με την μετονομασία της οδού Μεραρχίας, συμφωνούμε με την μετονομασία 

της οδού Μεραρχίας γιατί μετονομάζεται τμήμα μόνο της οδού και όχι ολόκληρη η οδός. Όταν 

για πρώτη φορά είχε έρθει το θέμα στο Δ.Σ. θυμάστε ο κ. Βλάχος, ο τότε Δήμαρχος, ήθελα να 

μετονομάσει όλη την οδό. Εγώ προσωπικά ήμουν αντίθετος, θυμάμαι και ο κ. Μητλιάγκας είχε 

κάνει τότε την πρόταση τμήμα της οδού Μεραρχίας να μετονομαστεί και έγινε φυσικά δεκτό 

αυτό ομόφωνα από όλο το Δ.Σ. πλην του κ. Χαλκιόπουλου τότε. Λοιπόν, συμφωνούμε να 

μετονομαστεί τμήμα της οδού Μεραρχίας, έτσι γι’ αυτό συμφωνούμε στην μετονομασία της 

οδού Μεραρχίας διότι μετονομάζεται τμήμα μόνο της οδού και όχι όλη η οδός, το υπόλοιπο 

τμήμα της οδού Μεραρχίας, από τα Δικαστήρια μέχρι τον Σιδ. Σταθμό μπορεί να αποτελέσει 

μια ωραία και ενιαία ενότητα, με το πάρκο Ηρώων που βρίσκεται επί της οδού Μεραρχίας και 

πιστεύω ότι σύντομα η Δ.Α. έχει πρόθεση να το αναβαθμίσει. Στο πάρκο αυτό μάλιστα 

υπάρχει μνημείο, το οποίο κατασκεύασε η ένδοξη αυτή και ιστορική Μεραρχία, αφιερωμένο 

στον Άγνωστο Στρατιώτη.  

Σχετικά με την Πλ. Ελευθερίας δεν συμφωνούμε με την μετονομασία της Πλ. 

Ελευθερίας σε Κ. Καραμανλή, διότι, η έννοια της Ελευθερίας συμβολίζει το υπέρτατο αγαθό 

του ανθρώπου,  για το  οποίο έγιναν  πολλοί αγώνες  και πολύ  αίμα χύθηκε. Η Ελευθερία είναι 
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 μια έννοια που αποτελεί ιδανικό, ιερή ιδέα, σύμβολο και τέτοιες έννοιες, εμείς πιστεύουμε ότι 

ίσως είναι λάθος να αντικαθίστανται από πρόσωπα, όσο μεγάλη εμβέλεια και αν έχουν αυτά τα 

πρόσωπα. Και θα ήθελα να υπογραμμίσω το εξής, δεν νομίζω ότι με την μετονομασία 

τμήματος της Μεραρχίας σε Κ. Καραμανλή και με την τοποθέτηση του ανδριάντα του Κ. 

Καραμανλή στην Πλ. Ελευθερίας ότι στεκόμαστε μίζερα και μικρόψυχα απέναντι στον 

συμπατριώτη μας. Νομίζω ότι τον τιμούμε και εφόσον το Δ.Σ. καταλήξει σε μια τέτοια 

απόφαση, εγώ, προσωπικά εγώ, δεν θα διαφωνούσα αργότερα να τιμήσουμε και πάλι τον Κ. 

Καραμανλή δίνοντας το όνομα του σε έναν θεσμό, ή σε ένα μέγαρο ή σε μια μεγάλη 

καινούργια πλατεία ή σε μια μεγάλη καινούργια οδό.  (…. Αλλαγή πλευράς ….) … που 

κυριάρχησε τις τελευταίες δεκαετίες στην χώρα μας, τον Α. Παπανδρέου. Ευχαριστώ.  

κ. Μητλιάγκας: Να πω και λίγα πράγματα ιστορικά για να τονίσω στους νεότερους 

Δημοτικούς συμβούλους για την εξέλιξη αυτού του θέματος. Καταρχάς και από ποιο μπροστά, 

το Δ.Σ. Σερρών από το 1991 αποφάσισε να τιμήσει ουσιαστικά τον σήμερα αείμνηστο Κ. 

Καραμανλή, εν ζωή όμως ….  

κ. ….. : Εν ζωή. Δήμαρχος ήταν ο υποφαινόμενος.  

κ. Μητλιάγκας:  Και μάλιστα πήραμε μια απόφαση να κάνουμε ένα μέγαρο 

Πολιτισμού που θα το ονομάσουμε ¨Μέγαρο Κ. Καραμανλή¨, και σκοπός αυτού θα ήταν εκτός 

από την καλλιέργεια πολιτισμού, μια πτέρυγα αυτού του μεγάρου να αφιερωθεί στο να 

αναδείξει τη ζωή και το έργο του Κ. Καραμανλή. Μάλιστα, η απόφαση ήταν ομόφωνη και γι’ 

αυτό το λόγο επισκέφθηκα, ήταν μια από τις σπουδαιότερες πολιτικές εμπειρίες που είχα, τον 

Κ. Καραμανλή, 21 Μαρτίου 1991, στο Προεδρικό Μέγαρο. Στους κοινούς θνητούς τέτοια 

γεγονότα κάθε μέρα δεν συμβαίνουν και γι’ αυτό το ενθυμούμε. Δεν θέλω να σας πω τι … 

θέλω μόνο να πω ότι ο τότε Πρόεδρος είπε: ¨Δήμαρχε ευχαριστώ, κι εσένα και το Δ.Σ., εγώ 

όμως δεν επιζητώ τιμές. Εάν όμως θέλετε να το κάνετε αυτό, θα σας φέρω σε επαφή με το 

Ίδρυμα Αρχείων Κ. Καραμανλής, είχε γίνει τότε ήδη το ίδρυμα για να γίνει για την πόλη κάτι 

καλό και κάτι που να τιμά και εμένα¨. Μάλιστα τότε με στενούς του συνεργάτες, 

συμφωνήσαμε 29 Ιουνίου 1991 την ημέρα που γιορτάζουμε την απελευθέρωση της πόλης, να 

έρθει εδώ ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας και με επίσημη τελετή να ανακοινωθεί αυτή η 

απόφαση  τιμής στον αείμνηστο Πρόεδρο. Μία κουβέντα μόνο θέλω να πω, από μια συζήτηση 

λίγο μετά που είπε με συγκίνηση, μέχρι που δάκρυσε σε πολλές φάσεις της συζήτησης ο Κ. 

Καραμανλής, μου είπε: ¨Δήμαρχε μέχρι τώρα εγώ είμαι 55 χρόνια στην πολιτική, από το 1936-

1991, παγκόσμιο ρεκόρ, ούτε Ντε Γκωλ, ούτε …., ούτε κανένας, και έκανα πολλά, και λάθη 

κ.α., ένα μόνο θέλω να σου πω, αυτό που μένει που βάζει το σημάδι στην παρουσία του 

ανθρώπου και του πολιτικού, είναι ο Πολιτισμός¨. Ο Καραμανλής που δεν φημίζονταν ούτε 

για το ότι ήταν διανοούμενος όπως ο Κανελλόπουλος, κ.λπ. Αυτό το πράγμα στράβωσε, δεν 

πήγε καλά από φταίξιμο δικό μας, ένα το πρόβλημα, κάποιοι το ξέρετε κι εσείς κ. Νυκτοπάτη, 

άρχισαν πλειοδοσία εδώ μέσα, όχι μόνο το Μέγαρο Πολιτισμού, να βάλουμε και τη 

Μεραρχίας, να βάλουμε και μια πλατεία, το κεντρικό πάρκο τότε. Εγώ, δεν θέλω να 

δικαιολογήσω τον εαυτό μου, ήρθα σε δύσκολη θέση, για να μη φανεί όμως ότι αντιδρούσα, 

αυτές τις προτάσεις των ανθρώπων εδώ μέσα στο Δ.Σ. το 1991, τις αποδέχτηκα. Αυτές οι 

προτάσεις όμως έφεραν αντίδραση έξω στην κοινωνία γιατί συνήθως όσο ζει κανείς δεν 

μετονομάζονται δρόμοι κ.λπ., πιθανόν και μια μίζερη αντίδραση από στελέχη του κόμματος 

της αντιπολίτευσης τότε, ήταν πρωθυπουργός τότε ο Κ. Μητσοτάκης, πληροφορήθηκε αυτές 

τις αντιδράσεις ο αείμνηστος πρόεδρος της Ελληνικής Δημοκρατίας, με πήρε τηλέφωνο πρωί 

εδώ στο γραφείο μου, 8 η ώρα το πρωί ήταν, και μου είπε: ¨Δήμαρχε, ευχαριστώ κι εσένα και 

το Δ.Σ. για την προσπάθεια που κάνατε αλλά παρακαλώ να σταματήσει κάθε διαδικασία 

απόδοσης τιμών¨, γιατί αρχίσαμε να μαλώνουμε μεταξύ μας αν έπρεπε ή δεν έπρεπε και 

κάποιοι έκαναν και αρθρογραφίες, λόγιοι κ.λπ. κι έτσι εκείνο το πράγμα δεν προχώρησε, ήταν 

μια μεγάλη ατυχία και για την πόλη και για εμένα σαν  καινούργιο Δήμαρχο τότε,  και  για  την 
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 ουσιαστική απόδοση τιμής στον αείμνηστο πρόεδρο. Με το να βάλουμε όνομα σε έναν δρόμο 

και μια πλατεία είναι το πιο ανώδυνο και το πιο εύκολο. Μετά τον θάνατό του το θέμα ήρθε 

στο Δ.Σ. ξανά και ήταν φυσικό. Να σας πω κάτι στα ενδοιάμεσα που δεν το είπα ποτέ 

δημοσίως. Το θέμα της ματαίωσης απόδοσης εκείνης της τιμής, το πληροφορήθηκε ο τότε 

Πρόεδρος της Αντιπολίτευσης, ο Α. Παπανδρέου, νομίζω από συνάντηση που είχε με τον ίδιο 

τον Κ. Καραμανλή, του εξέφρασε το παράπονό του, και όταν βρίσκονταν μια φορά στην 

Θεσσαλονίκη, δεν θέλω να αναφερθώ με λεπτομέρειες, επέπληξε τους ανθρώπους που 

εμπόδισαν μια σωστή ενέργεια του Δημάρχου, και μάλιστα είπε χαρακτηριστικά, ¨μια πόλη 

που έχει το όνομα οδού Γ. Παπανδρέου και Ε. Βενιζέλου, δεν μπορεί να μην τιμήσει τον Κ. 

Καραμανλή¨. Βλέπετε οι μεγάλοι άντρες έχουν και μεγάλη ψυχή, εμείς υποφέρουμε από 

μικρότητες. Λοιπόν, έγινε το γεγονός του θανάτου του, το αναπόφευκτο, η Δ.Α. του κ. Βλάχου 

ήταν υποχρεωμένη, όχι υποχρεωμένη, ηθικά το θέλαμε όλοι δεν ήταν μόνο νομικά, πάρθηκε η 

παλιά απόφαση με την μετονομασία μέρους της Μεραρχίας και αντί το κεντρικό πάρκο η Πλ. 

Ελευθερίας. Ένα μέρος των Δημοτικών Συμβούλων αντέδρασε, εγώ δεν αντέδρασα ενώ 

πίστευα ότι είναι υπερβολή και τα δύο για το λόγο ότι είχα μια προσωπική σύνδεση με αυτό το 

θέμα. η απόφαση αυτή όμως είναι νόμιμη ως προς το ένα μέρος, ως προς το μέρος 

μετονομασίας της οδού Μεραρχίας σε Κ. Καραμανλή. Δεν είναι νόμιμη και εκτελεστή ως προς 

το δεύτερο μέρος, ως προς την Πλ. Ελευθερίας. Άμα θέλουμε να την μετονομάσουμε πρέπει 

να πάρουμε σήμερα ή μια άλλη στιγμή άλλη καινούργια απόφαση. Έδωσε ο κ. Αγγελίδης 

νωρίτερα το πρακτικό και το ξέρετε όλοι. Λοιπόν, είναι καθαρό. Τώρα, επίσης θα τοποθετηθώ 

και για τα δύο θέματα, για τον ανδριάντα, να μην κάνω δεύτερη τοποθέτηση. Στην δική μου 

δημαρχιακή θητεία, διότι ο κ. Βλάχος δεν πρόλαβε, για να υλοποιήσουμε την απόφαση για 

ανδριάντα κάναμε προκήρυξη, κάναμε διαγωνισμό, υπάρχει απόφαση, υπάρχει και στον 

φάκελο. Τώρα αυτά γιατί δεν έφτασαν να υλοποιηθούν. Αν πάτε στον εργοδηγό του Δήμου, 

τον Γ. Σαμαρά, έχει μέσα την πλάκα με γρανίτη, ο κ. Κατιρτζόγλου νομίζω την είδε, που θα 

έμπαινε στην αρχή εδώ στην Δημαρχία και μια μαρμάρινη που θα έμπαινε στο τέλος στα 

Δικαστήρια, που θα έλεγε ¨Οδός Κ. Καραμανλή¨ και οι ενδιάμεσες στις γωνίες θα γίνονταν 

όπως είναι σε όλη, ομοιόμορφα. Είχα επαφή και με τον κ. Α. Καραμανλή και με το ίδρυμα και 

για τα δύο, είχε γίνει μια έκθεση στη Θεσσαλονίκη φωτογραφιών της ζωής και το έργο του 

αείμνηστου προέδρου και εξέφραζε την άποψη ο κ. Αχιλλέας Καραμανλής ότι θα κοιτάξουμε 

να κάνουμε μια εκδήλωση στις Σέρρες, να φέρουμε αυτήν την έκθεση, πιθανόν να 

προσπαθήσω να φέρω και τον τότε πρόεδρο της Ν. Δημοκρατίας, τον σημερινό πρωθυπουργό 

τον Κ. Καραμανλή, και να κάνω μια τελετή. Τώρα έγιναν ανάποδα πράγματα, πολιτικές 

εξελίξεις κ.λπ., δεν έγινε δυνατό να οργανωθεί αυτή η εκδήλωση γι’ αυτό μείναμε με το να 

έχουμε τις πλάκες αλλά να μην έχουμε κάνει, εγώ δεν ήθελα απλώς να κολλήσουμε τις 

ταμπέλες και ποτέ δεν ήθελα η όποια εκδήλωση τιμής να γίνει χωρίς την έγκριση της 

οικογένειας και του ιδρύματος. Για το άγαλμα ψάξαμε να βρούμε ποιος θα το κάνει, δεν 

προχωρήσαμε σε διαγωνισμό γιατί πάλι επικοινώνησα με τον κ. Α. Καραμανλή αλλά και με 

τον πρόεδρο του ιδρύματος, τον σημερινό υπουργό Εξωτερικών τον κ. Πέτρο Μολυβιάτη, ο 

οποίος μου είπε: ¨Δήμαρχε ευχαριστούμε πολύ για την φροντίδα που δείχνετε αλλά πρέπει να 

βρούμε έναν καλλιτέχνη ικανό που να κάνει έναν ανδριάντα που να τιμά πραγματικά και τον 

εκλειπόντα ηγέτη αλλά και την απόφαση που πήρε το Δ.Σ.¨. Ήρθε εδώ ένας παγκοσμίου φήμης 

έλληνας καλλιτέχνης από την Κύπρο, μας έφερε και ένα … ενός αγάλματος που εμένα 

προσωπικά μου άρεσε αλλά δεν ήξερα, δεν έχω περγαμηνές …, και όλο το πράγμα ήταν και 

είναι ότι πρέπει να γίνει κάτι με την έγκριση της οικογένειας και με την βοήθεια και τη 

συμπαράσταση του ¨Ιδρύματος Αρχείων Κ. Καραμανλής¨, το ίδιο πράγμα νομίζω ότι πρέπει 

να γίνει τώρα και με τον ανδριάντα, η δαπάνη όση και να είναι δεν είναι μεγάλη για τον Δήμο 

αλλά νομίζω ότι … άνθρωποι που θα συνεισφέρουν γι’ αυτόν τον μεγάλο άνδρα. Η πλατεία 

του ΙΚΑ  έχει  ένα  πρόβλημα  μετά  τα  γεγονότα  αυτά, και μετά το θάνατο του αείμνηστου Γ.  
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Καφτατζή, με απόφαση του Δ.Σ. μετονομάστηκε σε πλατεία ¨Γ. Καφτατζή¨ και σ’ αυτή τη 

πλατεία ο Δήμος μαζί με την οικογένεια και τον Ορφέα, έστησαν ανδριάντα, υπάρχει εκεί πέρα 

ανδριάντας, πρέπει να τα ξέρουμε αυτά. Τώρα έρχομαι εδώ στο συγκεκριμένο συνέδριο, 

αγαπητοί συνάδελφοι και για τους συμπολίτες που μας ακούν, η τιμή σε ένα πρόσωπο δεν 

είναι ποσοτικό θέμα, αν είναι δηλαδή ένας δρόμος 10 μέτρα ή 30, αλλά είναι ουσιαστικό και 

όπως είπαν και οι προηγούμενοι ομιλητές και θα πουν και άλλοι, την πλατεία Βαρδαρίου ποιος 

την λέει πλατεία Ιωάννη Μεταξά λ.χ. Νομίζω ότι τιμά και την πόλη, δεν γίνεται να έχουμε 

Βενιζέλου, να έχουμε Γ. Παπανδρέου, να έχουμε μνημείο Εθ. Αντίστασης κ.λπ. και να μην 

έχουμε διαπρεπή δρόμο Κ. Καραμανλή. Πρέπει δηλαδή η Μεραρχίας να γίνει Κ. Καραμανλή 

μέχρι τα δικαστήρια. Επειδή διάβασα και άκουσα κάποια πράγματα για την ιστορική 

Μεραρχίας κ.λπ. και επειδή η αντίληψη μου, δεν είναι θέμα προσωπικό, δεν θίγεται καθόλου η 

ιστορική σημασία και αξία και προσφορά όσων ανθρώπων αγωνίστηκαν με το να βάλουμε ένα 

σπουδαίο τέκνο της Σερραϊκής γης να το τιμήσουμε με αυτόν τον δρόμο. Η Πλ. Ελευθερίας, 

νομίζω ότι φτάνουμε σε μια υπερβολή που δεν θα την ήθελε ούτε και ο ίδιος ο Πρόεδρος, και 

να την βάλουμε νομίζω ότι δεν θα την πει κανείς Πλ. Ελευθερίας. Να το σκεφτούμε λίγο 

σοβαρά είναι υπερβολή, μας παραθέτουν και σε εποχές προσωπολατρίας. Εγώ πιστεύω ότι όχι 

τώρα αλλά σε κάποια άλλη φάση, πρέπει το Δ.Σ. αλλά και η σημερινή κυβέρνηση της Ν. 

Δημοκρατίας, το έχει χρέος απέναντι στην πόλη αλλά και στον δημιουργό της, αυτόν που την 

έφτιαξε, η πρώτη απόφαση του Δ.Σ. του 1991 πρέπει να υλοποιηθεί. Να γίνει ένα μέγαρο 

πολιτισμού, να πάρει το όνομα Κ. Καραμανλής και μια πτέρυγα αυτού του μεγάρου να 

αφιερωθεί στο να αναδείξει τη ζωή και το έργο αυτού του μεγάλου ανδρός. Αυτή είναι η 

ουσιαστική τιμή. Και επειδή σέβομαι και τιμώ την πνευματικότητα του Λεωνίδα 

Χαλκιόπουλου, παρά τις προσωπικές πιθανόν αντιπαραθέσεις όσον αφορά πολιτικά ζητήματα, 

και άκουσα την τοποθέτηση του το μεσημέρι σε έναν τηλεοπτικό σταθμό, δεν νομίζω ότι τα 

πνευματικά ιδρύματα πρέπει να γίνονται μόνο για όσους παρήγαγαν περίλαμπρο πνευματικό 

έργο. Τα πνευματικά ιδρύματα πρέπει να γίνονται για να τιμήσουν συμβολικά αλλά και 

ουσιαστικά, ανθρώπους που πραγματικά έπαιξαν σπουδαίο ρόλο στην κοινωνία αλλά και στην 

πολιτική ιστορία του τόπου μας. Νομίζω δηλαδή, αγαπητοί συνάδελφοι ότι θα έρθουμε και σε 

μία αρμονία με τον Σερραϊκό λαό που χαίρεται και τιμά τον αείμνηστο πρόεδρο, χωρίς κανείς 

να παραγράφει τις προσωπικές του πολιτικές του πεποιθήσεις και τις αντιθέσεις που είχε, διότι 

όποιος ασκεί πολιτική κυβερνά μια κοινωνία και δεν είναι δυνατόν να μην έχει αντιθέσεις. 

Λοιπόν, ότι θα είναι αρμονικό και τίμιο και για το σημερινό Δ.Σ. να γίνει η Μεραρχίας, να 

γίνει ένας περικαλλής και ιστορικής σημασίας ανδριάντας και σε μια 2η φάση και σε 

συνεργασία με την σημερινή κυβέρνηση που είναι πολιτικό τέκνο του αείμνηστου Κ. 

Καραμανλή, το χρωστάει η Ν.Δ. και στην πόλη και στον ιδρυτή της να κάνουνε και αυτό το 

μέγαρο πολιτισμού. Αυτή είναι η θέση μου και νομίζω ότι αξίζει να την σκεφτούμε. Και 

φυσικά σε κάποια άλλη φάση πρέπει να δούμε το πώς και το τι, να δώσουμε μια μεγάλη τιμή 

και στον 2ο πολιτικό άνδρα που είπε και ο κ. Αγγελίδης, της τελευταίας 30ετίας, τον Α. 

Παπανδρέου.  

κ. Γκότσης:  κ. Πρόεδρε, κ. Συνάδελφοι, η αξία και η προσφορά του μεγάλου αυτού 

ανδρός, του αείμνηστου προέδρου Κ. Καραμανλή είναι γνωστή, και θα μπορούσαμε να μιλάμε 

όχι ώρες, επί μέρες, για το έργο του, για την προσφορά του. Μόνο αυτό ας σκεφτούμε και να 

πούμε ότι είναι ο εδραιωτής της Δημοκρατίας αυτό και μόνο αρκεί για να μην πούμε τίποτα 

άλλο. Γιατί η Δημοκρατία είναι το πολυτιμότερο αγαθό και η ελευθερία που πρέπει να έχουμε 

όλοι μας. κ. Πρόεδρε ξέρετε που ανήκω και αν μου πείτε τι θα ήθελα, θα ήθελα και την Πλ. 

Ελευθερίας και την Πλ. Εμπορείου και την Ερμού και όλα να είναι Κ. Καραμανλής. Αλλά 

μήπως η υπερβολή μειώνει την τιμή και από τιμή γίνεται κάτι το όχι σοβαρό; Πρέπει να 

σκεφτούμε λοιπόν πως πρέπει να χειριστούμε αυτό το θέμα το πολύ σοβαρό για τον αείμνηστο 

Κ. Καραμανλή.  Θα έπρεπε  η Δημοτική Αρχή να σκεφτεί και να φέρει στο τραπέζι, γιατί τώρα  
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το θέμα έρχεται Πλ. Ελευθερίας και τμήμα της Μεραρχίας. Που εγώ εκ των πραγμάτων δεν 

μπορώ να ψηφίσω όχι. Αλλά αν φέρνατε θέμα εξεύρεση νέων λύσεων είχαν στο μυαλό μου να 

προτείνω προτάσεις διάφορες. Ποια είναι η ένσταση μου; Την είπε και ο κ. Αγγελίδης, 

περιεκτικώς θα την πω κι εγώ. Φοβάμαι πάρα πολύ μήπως δεν περάσει στην συνείδηση του 

Σερραίου πολίτη όχι μόνο αυτών που αγαπούν τον Κ. Καραμανλή αλλά υπάρχουν και 

άνθρωποι άλλοι πολλοί που είναι αντίθετοι, φοβάμαι μήπως δεν επικρατήσει στην συνείδηση 

το καινούργιο όνομα, ανέφερε ο κ. Αγγελίδης παραδείγματα, ο κ. Μητλιάγκας, θα σας πω κάτι 

εγώ κ. Πρόεδρε, η Τσιμισκή της Θεσσαλονίκης ονομάζεται επισήμως Μ. Αλεξάνδρου, πέστε 

μου εσείς όταν δίνετε τα ραντεβού σας λέτε ¨Μ. Αλεξάνδρου ή Τσιμισκή θα σε περιμένω¨; 

Όλα αυτά με τρομάζουν διότι αγαπώ τον Κ. Καραμανλή όπως κι όλοι εσείς και θέλω αυτή η 

τιμή που θα του δώσουμε να πιάσει τόπο κ. Πρόεδρε, δηλαδή το όνομα, η πλατεία, η οδός να 

αναφέρεται και όχι μόνο στα χαρτιά επισήμως. Είναι ένας προβληματισμός έντονος και 

έντονος γιατί προβληματίζομαι, βασανίζομαι κ. Πρόεδρε, θα μπορούσα αβασάνιστα να πω ναι 

αλλά κάθομαι και σκέφτομαι, στην Πλ. Ελευθερίας κ. Πρόεδρε, υπάρχει το άγαλμα του Εμ. 

Παππά, 28η Οκτωβρίου, 25η Μαρτίου πάμε καταθέτουμε στεφάνια, γίνεται δοξολογία και από 

την άλλη πλευρά θα έχουμε τον Κ. Καραμανλή. Είναι δύο μεγάλοι άνδρες που πολύ φοβάμαι 

ότι θα μειώνεται το κύρος του καθενός. Εάν επικρατήσει η άποψη να μετονομαστεί η Πλ. 

Ελευθερίας, η άποψη μου είναι η αρχιτεκτονική επιτροπή να εργαστεί και να κάνει μια 

αναδιάρθρωση της πλατείας ούτως ώστε να μην συγκρούονται αυτοί οι δύο μεγάλοι άντρες. Κ. 

Πρόεδρε, επαναλαμβάνω ότι συμφωνώ στην εισήγηση της Δ.Α. της υπηρεσίας, 

προβληματίζομαι όμως σε αυτά που είπα προηγουμένως, η άποψη μου είναι η εξής, καλό θα 

είναι και να φέρετε θέμα, αυτό που θα δημιουργηθεί κάτι νέο, εκεί να μπει το όνομα του Κ. 

Καραμανλή. Κάτι που δεν υπάρχει αυτή τη στιγμή και θα μείνει στη συνείδηση όλου του 

Σερραϊκού λαού και θα ονομάζεται με το όνομα Κ. Καραμανλής. Παράδειγμα λέω, το 

Κεντρικό Πάρκο, αφού εσείς πήρατε απόφαση και μάλιστα ήταν προεκλογική εξαγγελία και 

δική σας και των άλλων συνδυασμών, ότι το Κεντρικό Πάρκο θα το κάνουμε, το Κεντρικό 

Πάρκο δεν έχει ονομασία, εκεί λοιπόν θα μπορούσαμε να δώσουμε ονομασία ¨Κεντρικό 

Πάρκο – Κ. Καραμανλής¨. Μια άλλη πρόταση, έχουμε την πλατεία Εμπορείου, έχει ονομαστεί 

25ης Μαρτίου, κανένας δεν το ξέρει, ούτε κι εγώ το ήξερα, έχουμε και ένα άλλο θέμα με τα 

ακίνητα  του Δήμου, με τη δημοπρασία διακήρυξης δημόσιων έργων, θα αναμορφωθεί, θα 

αναπλαστεί και θα γίνει ένα κόσμημα, 15 στρ., μια άλλη πρόταση λέω θα μπορούσε κάλλιστα 

να ονομαστεί Πλ. Κ. Καραμανλής διότι δεν υπάρχει κάτι πιο δυνατό που να μπορεί να  

υποσκελίσει το όνομα Κ. Καραμανλής, είναι Πλ. Εμπορείου. Πλ. Ελευθερίας όμως, είναι Πλ. 

Ελευθερίας, είναι η ελευθερία, διαχρονική έννοια. Όλοι μας ζούμε για την Ελευθερία, αν μας 

κλείσουνε σε 4 τοίχους, πεθαίνουμε.  

κ. Πρόεδρος: Θα παρακαλούσα τους συναδέλφους πράγματα τα οποία ειπώθηκαν να 

μην επαναλαμβάνονται.  

κ. Γκότσης:  Δεν θα σας κουράσω άλλο κ. Πρόεδρε, επαναλαμβάνω συμφωνώ σε αυτά 

αλλά δεν παύω να προβληματίζομαι για όλα αυτά που είπα. Ευχαριστώ πολύ. 

κ. Σαουλίδης: Επειδή είναι η 3η φορά που κουβεντιάζουμε αυτό το θέμα, για την 

απόφαση της οδού που είναι δεδομένη και θεωρώ ότι ισχύει και για τον ανδριάντα, θεωρώ ότι 

είναι 2 θέματα τα οποία τα έχει αποφασίσει το Δ. Σ. και έχουν έγκριση απλά όπως είπε και ο κ. 

Μητλιάγκας δεν έχουν υλοποιηθεί μέχρι σήμερα επειδή υπήρξαν κάποιες δυσκολίες. Αυτά τα 

θεωρώ δεδομένα και θέλω να πω το εξής, ήμουν και εγώ από αυτούς που το 1991, παρόλο που 

οι συνθήκες δεν ήταν οι ιδανικότερες, είχαμε ξεκαθαρίσει ότι αποδίδουμε τιμή σε 

προσωπικότητες, σε μεγάλα πρόσωπα, τα οποία έχουν ωφελήσει την χώρα κι έτσι πρέπει να 

ενεργούμε πάντα. Αυτή είναι η αρχή μας. στην άλλη πρόταση που είχε έρθει για την Πλ. 

Ελευθερίας τότε εγώ μειοψήφησα όπως και κάποιοι άλλοι συνάδελφοι με το σκεπτικό που 

ανέφερε  ο Δήμαρχος,  και ο Η. Γκότσης ότι είναι υπερβολή. Γιατί η ελευθερία είναι το ύψιστο  
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αγαθό που έχει ένας άνθρωπος και μία κοινωνία, δηλαδή θα μπορούσαν να γίνουν αρκετά 

άλλα πράγματα αλλά αυτό θεωρούσα ότι γι’ αυτό το συγκεκριμένο σημείο, η τιμή αποδίδεται 

ουσιαστικά με τη διαχρονική παρουσία και την διαχρονική αξία που έχουν τα πρόσωπα και οι 

προσωπικότητες. Σήμερα και άλλη φορά το άκουσα από τον προηγούμενο Δήμαρχο, τον Ζ. 

Μητλιάγκα, ότι επιθυμία του Προέδρου ήταν και να δοθεί έμφαση στον πολιτισμό. Θεωρώ ότι 

θα είναι χρέος μας αυτό που είχε ζητήσει τότε ο Πρόεδρος να το προχωρήσουμε, συμφωνώ 

απόλυτα με την πρόταση του κ. Μητλιάγκα, για τον ανδριάντα θέλω να θυμίσω ότι σε μια 

επιτροπή, συμμετείχαμε εγώ, ο κ. Αναστασιάδης και ο κ. Γκότσης και είχε ζητήσει ο σύλλογος 

Πελοποννησίων να στήσουν έναν ανδριάντα σε μια πλατεία της πόλης, το αίτημα τους ήταν να 

το στήσουν στην Πλ. Ελευθερίας, τους απαντήσαμε ομόφωνα και οι τρεις ότι εκεί τον χώρο 

δεν θα τον διαθέσουμε για κανέναν άλλον ανδριάντα παρά για τον αείμνηστο κ. Κ. 

Καραμανλή. Είχε ξεκαθαριστεί τότε, το υπενθυμίζω έτσι για να ακουστεί. Απλά πιστεύω ότι 

πρέπει να προχωρήσουν οι διαδικασίες και θεωρώ ότι η αξία σε αυτά τα πράγματα δεν έχει 

ουσία αλλά έχει ουσία η τιμή που θα δώσουμε στο συγκεκριμένο πρόσωπο και το 

συγκεκριμένο έργο. Θέλω κι εγώ να τονίσω ότι ο Κ. Καραμανλής βοήθησε στο να 

αποκατασταθεί πολύ ομαλά η Δημοκρατία σε μια πολύ κρίσιμη περίοδο. Ένας άλλος 

σημαντικός όμως πολιτικός ηγέτης που οι δύο μαζί συνέδεσαν το όνομα τους και τη ζωή τους 

με την πορεία αυτής της χώρας τα τελευταία χρόνια, ήταν αυτός που βάθυνε την Δημοκρατία, 

δημιούργησε το κοινωνικό κράτος στην Ελλάδα και δημιούργησε τους θεσμούς. Θεωρώ ότι σε 

κάποια άλλη στιγμή καλά θα είναι, και έτσι πρέπει να είμαστε, να είμαστε πάνω από πρόσωπα, 

να είμαστε κοντά στις αξίες και κοντά στους ανθρώπους που ωφελούν την κοινωνία και αυτόν 

τον τόπο. Ευχαριστώ πολύ.  

κ. Αναστασιάδης: Εγώ θα πω άλλα πράγματα διότι είμαι υποχρεωμένος από τη μια 

πλευρά … Τελειώσατε κ. Πρόεδρε; 

κ. Πρόεδρος: Σας παρακολουθώ πάρα πολύ καλά κ. Αναστασιάδη.  

κ. Αναστασιάδης: Θα ωφεληθείς πάντως αν με ακούσεις εμένα. Από τη μια μεριά 

έχουμε έναν ιστορικό άνδρα, πολιτικό, τον Κ. Καραμανλή που σημαδεύει την πολιτική ζωή 

της Ελλάδας από το 1936 και από την άλλη μεριά έχουμε την Μεραρχία Σερρών. Θα 

αναφερθώ στο γεγονός ’16-’17. 1916 πρωθυπουργός της Ελλάδας ο Σκουλίδης, δίνει εντολή, η 

Ελλάδα … μέχρι τον Νέστο, να παραδοθούνε όλα τα φρούρια στους Βουλγάρους και 

Γερμανούς, λίγοι αξιωματικοί από τη Θάσο, νεαροί, που είχαν ψυχή ευγενική φεύγουνε αφού 

παραδώσανε με εντολή της κυβερνήσεως των Αθηνών τα φρούρια όλα στους Βουλγάρους και 

Γερμανούς, πήγαν στην Θεσσαλονίκη, βρήκαν εκεί τον Ζιμβρακάκη τον συνταγματάρχη και 

αυτοί με λίγα λόγια καλούν, Δαγκλή – Κουντουριώτη – Βενιζέλο και γίνεται η λεγόμενη 

Τριανδρία. Αυτοί κάνουν κυβέρνηση ελληνική στην Θεσσαλονίκη, κάνουν 3 Μεραρχίες, την 

Μεραρχία Σερρών, την Μεραρχία Αρχιπελάγους, την Μεραρχία Κρητών. Και αυτοί πλέον 

ξεκινάν, πηγαίνουν στην Αντάντ και κάνουν πόλεμο κατά των Βουλγάρων και Γερμανών. Η 

πρώτη μάχη που δόθηκε από τον ελληνικό στρατό της Μεραρχίας γίνεται στο Ραβινέ Απρίλιος 

1917. Εκεί σκοτωθήκανε 151 Σερραίοι από 2ο και 3ο λόγο με αρχηγό του Κουλιανό και 

κατορθώσανε να κυριέψουνε τον περίφημο λόφο του Ραβινέ. Εκεί έγινε η μεγαλύτερη μάχη 

που έγινε ποτέ. Από εκεί και ύστερα η περίφημη γραμμή των Γερμανών, Ραβινέ, Σκρα και …. 

κατερρίφθη μόνο από ελληνικά στρατεύματα και προχωρήσανε και ξαναελευθερώθηκε αυτή η 

πόλη. Αυτοί όλοι ήρθανε και παρελάσανε και ελευθερώσανε αυτή τη πόλη. Ήταν τιμή γι’ 

αυτούς που σκοτωθήκανε εκεί στο Ραβινέ, στο Σκρα, στο …. , η Μεραρχία Σερρών υπέστη τα 

πάνδεινα και αυτοί ήρθαν και παρελάσαν εδώ και ονομάστηκε προς τιμή αυτών των ανθρώπων 

η οδός αυτή ¨Μεραρχίας¨. Από την άλλη μεριά τιμή και δόξα τιμή στους Έλληνες, παληκάρια, 

πλούσιων παιδιά, από την Αθήνα και όλη την Ελλάδα ενταχτήκανε στο πλευρό του Βενιζέλου 

και πολεμήσανε και ελευθερώσανε και φτάσανε μέχρι την Κόκκινη μηλιά που λέμε. Αυτοί 

ήταν η ιστορική πορεία.  
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Από την άλλη μεριά έχουμε τον Κ. Καραμανλή ένα Σερραίο ηγέτη μιας παρατάξεως 

που προσπάθησε, κατόρθωσε και έφερε ηρεμία στην χώρα. Ανέπτυξε την χώρα κοινωνικά, 

πολιτικά, έφερε την Δημοκρατία, για μένα η Δημοκρατία δεν είναι το πολίτευμα το άριστο, 

είναι παρεκτροπή πολιτεύματος και ας λένε ότι θέλουν διότι μόνο τρία είναι τα ορθά 

πολιτεύματα, είναι εκείνο που είναι για χάρη όλων των πολιτών. Όταν δεν έχει ωφέλεια όλη η 

πολιτεία, δεν είναι ορθό πολίτευμα. Εν πάση περιπτώσει η Καραμανλής κατόρθωσε και έφερε 

την γαλήνη στην χώρα, προχώρησε και έφερε και την οικονομική ευημερία. Και ερχόμαστε 

τώρα εμείς να κρίνουμε τι πρέπει να κάνουμε, από τη μια μεριά είναι οι ήρωες του ’16-’17 και 

από την άλλη μεριά είναι ο Κ. Καραμανλής. Εμείς σαν Δ.Σ. όταν είχαμε τον αξιότιμο Δήμαρχο 

κ. Βλάχο, είχαμε ψηφίσει να γίνει η οδός, μέχρι όμως ενός ορισμένου σημείου πολύ ορθά και 

πολύ σωστά, μέχρι το Διοικητήριο, είχα κάνει εγώ πρόταση να γίνει μέχρι εκεί, διότι από εκεί 

και πέρα πρέπει να υπάρχει για να συνδεθεί με το Ηρώο κάτω η Μεραρχία, δηλαδή να είμαστε 

σοβαροί όταν παίρνουμε μια απόφαση, κι έτσι έγινε και καλά κάναμε που την πήραμε. Για τον 

ανδριάντα, και βέβαια πρέπει να γίνει ανδριάντας στην πόλη των Σερρών, έναν όμορφο 

ανδριάντα που αξίζει γι’ αυτόν τον άνδρα στην πλατεία Ελευθερίας. Να είναι απέναντι από τον 

Εμ. Παππά, έναν μεγάλο ήρωα του 1921, ο οποίος διέθεσε τα 8 του παιδιά για τον ελληνισμό 

και δισεκατομμύρια σε λεφτά. Αυτός ξεκίνησε βαθύπλουτος και πέθανε πάμπτωχος, ο Εμ. 

Παππάς.  

Να τοποθετήσουμε κι εμείς ένα άγαλμα προς τον κ. Καραμανλή, να τιμήσουμε αυτόν 

τον άνδρα. Από την άλλη μεριά η Πλ. Ελευθερίας να παραμείνει Πλ. Ελευθερίας. Εγώ 

αγωνίζομαι από μικρό παιδάκι για την οικογένεια του κ. Καραμανλή, όμως για τον Κ. 

Καραμανλή θα πρέπει να κάνουμε ένα καινούργιο κτίριο, ένα περικαλλές κτίριο με κίονες και 

να το ονομάσουμε ¨Κ. Καραμανλής¨ και αυτό θα μείνει επ’ άπειρον. Ότι και αν θα πούμε εδώ, 

θα λέγεται πάντα Πλ. Ελευθερίας, κανείς δεν θα αλλάξει το όνομα αυτό. Γι’ αυτό το λόγο εάν 

θέλουμε να τιμήσουμε πραγματικά τον Κ. Καραμανλή θα πρέπει οπωσδήποτε να κτίσουμε ένα 

καινούργιο κτίριο, περικαλλές επαναλαμβάνω, και να το ονομάσουμε ¨Κ. Καραμανλής¨. Εγώ 

συμφωνώ απόλυτα για τον μεγάλο αυτό πολιτικό άνδρα, να ονομαστεί και η οδός Μεραρχίας 

σε Κ. Καραμανλή μέχρι τα Δικαστήρια, να γίνει και ο ανδριάντας που αρμόζει σε έναν μεγάλο 

άνδρα στην Πλ. Ελευθερίας, εκεί που θέλει η οικογένεια, καμία αντίρρηση δεν έχω, αλλά η 

Πλ. Ελευθερίας να μην αλλάξει όνομα. Να γίνει ένα περικαλλέστατο κτίριο, από τα ωραιότερα 

μέσα στην πόλη των Σερρών και να ονομαστεί αποκλειστικά ¨Κ. Καραμανλή¨. Αυτή τη 

πρόταση έχω και αυτήν προτείνω. 

κ. Χαλκιόπουλος: κ. Πρόεδρε συνοπτικώς θα μου επιτρέψετε να ολοκληρώσω την 

σκέψη μου, γνωρίζετε ότι στο παρελθόν σχετικά με αυτό το θέμα έχω διαφωνήσει. Η άποψη 

πολλών ότι σε ορισμένες αποφάσεις να υπάρξει ομοφωνία την θεωρώ αντιιστορική, 

αντιδιαλεκτική και θεωρώ ότι δεν έχει καμία σχέση με την πορεία και την ροή της ιστορίας. Η 

ιστορία κινήθηκε με πλειοψηφίες και με μειοψηφίες, αυτή είναι η πορεία της ιστορίας. Όσοι 

θέλουν ομοφωνίες πρέπει να ξέρουν ότι είναι έξω από την ιστορική … Και τώρα φτάνουμε 

στο συγκεκριμένο θέμα. Το 1990-1994 ο συμπαθέστατος δήμαρχος κ. Μητλιάγκας έθεσε 

πρόβλημα να γίνει ανδριάντας για τον Κ. Καραμανλή και να γίνει ένα είδος πολιτιστικού 

κέντρου, πνευματικού ιδρύματος. Εγώ, βεβαίως τότε δεν ήμουνα Δημοτικός Σύμβουλος, αλλά 

εξέφρασα την οργή μου και την δυσαρέσκεια μου έναντι του κ. Δημάρχου, διότι καταρχήν 

ουδέποτε όταν ζει ένας πολιτικός ηγέτης κάνουμε τέτοιου είδους προτάσεις. Οι Αμερικανοί, 

και το λέω για όσους δεν διάβασαν την Ιστορία να την διαβάσουν και να μην είναι εγωπαθείς, 

ουδέποτε έστησαν άγαλμα στον Μάντισον και στον Τζέφερσον που συνέταξαν το σύνταγμα 

του Αμερικανικού έθνους και που συνέταξαν την διακήρυξη της Αμερικανικής Ανεξαρτησίας 

το 1876, όταν πέθανε ο Τζέφεερσον και όταν πέθανε ο Μάντισον τους έστησαν αγάλματα. Δεν 

στήνουν  σε πολιτικούς  άνδρες,  αγάλματα όσο  ζουν και ο αγαπητός κ. Μητλιάγκας που είναι  
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συγκροτημένο άτομο και έχει ιστορικές γνώσεις το εγνώριζε, γιατί το έπραξε;  

κ. Μητλιάγκας: Εδώ κάνεις λάθος.  

κ. Χαλκιόπουλος: Γιατί το έπραξε αυτό; Γιατί τέτοιος θαυμασμός προς τον 

Καραμανλή; Από ένα άτομο που ανήκει στην σοσιαλδημοκρατική παράταξη; Τέτοιος 

θαυμασμός, τέτοιοι διθύραμβοί, από σοσιαλδημοκράτες χωρίς να μνημονεύουν τον βασικό 

αρχηγό τους, τον Α. Παπανδρέου, αυτόν τον ριζοσπάστη πολιτικό, τι ρωτώ, γιατί λιμνάζουν 

στο ΠΑΣΟΚ και δεν πάνε στην Ν.Δ.; Αυτό είναι ένα περίεργο.  

κ. …… : Τι σχέση έχει αυτό;         

κ. Πρόεδρος: Όχι επί προσωπικού. 

κ. Σαουλίδης: Να κάνει τοποθέτηση για το λόγο που ζήτησε το λόγο. Παρακαλώ 

πολύ. Αυτό είναι προσβολή.  

κ. Πρόεδρος: κ. Χαλκιόπουλε σας έγινε παρατήρηση.  

κ. Χαλκιόπουλος: Γιατί σας έχω εξυβρίσει ή σας έχω υποτιμήσει; Αλλά εάν η πολιτική 

σας συμπεριφορά είναι αντίθετη με την ιδεολογία σας δεν έχω το δικαίωμα να πω ότι …  

κ. Πρόεδρος:   κ. Χαλκιόπουλε παρακαλώ.  

κ. Χαλκιόπουλος: Το δεύτερο θέμα. Είπατε για πνευματικό ίδρυμα. Ήταν ο 

Καραμανλής στοχαστής, διανοούμενος, πνευματικός άντρας, άφησε πνευματική κληρονομιά ο 

Καραμανλής, άφησε τίποτα; Έγραψε τίποτα; Και σοβαρά να κάνουμε πολιτιστικό κέντρο και 

πνευματικό ίδρυμα;  

κ. Αγγελίδης: Έγραψε ιστορία σ’ αυτόν τον τόπο κ. Χαλκιόπουλε.  

κ. Χαλκιόπουλος: Θα σας την πω εγώ την ιστορία και σας παρακαλώ πολύ να 

παρακολουθείτε τις λέξεις μου. Γιατί αυτά εδώ; Αφήνω αυτό το θέμα και θα πάω στο 2ο. 

Έρχεται η περίοδος του Βλάχου. Επαναφέρεται το θέμα, η οργή μου προς τον Βλάχο δεν 

υπάρχει, γιατί λέτε; Τον συμπαθώ περισσότερο απ’ τον Μητλιάγκα ή τον θεωρώ πολιτικά 

περισσότερο έντιμο απ’ τον Μητλιάγκα; Όχι. Αφήστε που ο Γιάννης Βλάχος είναι 

συντηρητικός άνθρωπος, παραμένει πιστός αταλάντευτα στη παράταξη του κι εγώ το τιμώ 

αυτό. Αυτό δεν το περίμενα εγώ από τους σοσιαλδημοκράτες. Εν τέλει το θέμα για την Πλ. 

Ελευθερίας και το είπα εγώ τότε και το επαναλαμβάνουν και τώρα και ο αγαπητός μου 

Σαουλίδης και ο κ. Αγγελίδης, τώρα το επαναλαμβάνω, παρακαλώ να δείτε τα αρχεία, είμαι 

εγώ εκείνος ο οποίος είπε ότι η Ελευθερία έχει διαχρονική αξία, είναι το μέγιστο ιδανικό για 

τους λαούς της γης και όλους εκείνους οι οποίοι κάνουν απελευθερωτικούς πολέμους, 

υπερίπταται αιώνες, εκατοντάδες χρόνια πάνω από τους λαούς και είναι όραμα για τους λαούς. 

Δεν μπορούμε να υποκαταστήσουμε την Πλ. Ελευθερίας με το όνομα Κ. Καραμανλής. Αυτό 

είναι σπίλωση της ιστορίας και αν θέλετε και μια μορφή πλαστογραφίας.  

Και το άλλο, με την οδό Μεραρχίας, είναι δυνατόν τη Σερραϊκή Μεραρχία, τους 

στρατιώτες και τους αξιωματικούς, οι οποίοι έδωσαν σώμα με σώμα μάχες με τους 

Βουλγάρους και πολύ ορθώς τα είπε ο κ. Αναστασιάδης, από το ’13 και μετά που έκλεισε ο 

πόλεμος με την Τουρκία, όταν εμείς ήμασταν σύμμαχοι με το Μαυροβούνιο, με τη Σερβία και 

τη Βουλγαρία μετά το ’13 όμως ήρθαν οι Βούλγαροι να παραμείνουν εδώ και στην 

Θεσσαλονίκη και τους εξεδίωξε η Μεραρχία, έχουμε δικαίωμα εμείς να τεμαχίζουμε την 

Μεραρχία και να περιφρονήσουμε τις ένοπλες δυνάμεις της χώρας;  

Τώρα μερικές παρατηρήσεις, εγώ σας λέω Πρόεδρε, εάν ζούσε ο Καραμανλής και δεν 

… ο αείμνηστος, μην νομίζετε ότι τον τιμούν αυτοί περισσότερο από εμένα, εάν ζούσε ο 

Καραμανλής και ήταν εδώ, εγώ θα του έλεγα ότι δεν πρόκειται να πάρεις από εμένα ψήφο και 

του Αχιλλέα μπορείτε να το μεταφέρετε, ουδέποτε θα του έδινα ψήφο να πάρει την Πλ. 

Ελευθερίας. Αυτό είναι ανεπίτρεπτο και δεν μπορώ να το διανοηθώ. 2ον Καραμανλής θέλει να 

τιμηθεί; Αναμφισβήτητα ναι. Εγώ ούτε επιθυμώ αλλά ούτε και μπορώ να σβήσω το όνομα του 

Κ. Καραμανλή από τη μνήμη των επερχομένων γενεών και από τη μνήμη των Σερραίων, ούτε 

το επιθυμώ  αλλά  ούτε  και  μπορώ.  Έχει μια  ιστορία 60 - 70  ετών,  μια  τροχιά  μακρά  στην  
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πολιτική ζωή του τόπου, στην ταραγμένη αυτή εποχή και στα ταραγμένα αυτά χρόνια, το 

γνωρίζουμε αυτό όλοι,  υπήρξε πρωθυπουργός, υπήρξε πρόεδρος, αναδύθηκε από τη Σερραϊκή 

γη και ασφαλώς πρέπει να τιμηθεί και δεν πρέπει να τιμηθεί επειδή είναι Σερραίος που λένε 

πολλοί, είναι και αυτό, γιατί το πολίτευμα της χώρας δεν είναι βουλευτοκρατία και έπρεπε να 

το ξέρει αυτό ο αγαπητός μου Μητλιάγκας, το πολίτευμα της χώρας είναι δημοκρατία. Τι 

σημαίνει αυτό; Ο βουλευτής δεν αντιπροσωπεύει μόνο το νομό Σερρών και ο πολιτικός, 

αντιπροσωπεύει ολόκληρο το έθνος και διερωτώμαι γιατί αγαπητοί μου φίλοι δεν ανάφεραν 

τότε το ’90 – ’94 όπως το έκανε ο Βλάχος για τον αρχηγό του, δεν είχαν αναφέρει το 

ριζοσπάστη πολιτικό, τον ανατροπέα, που λέγεται Α. Παπανδρέου; Για να μην πω και τον Γ. 

Παπανδρέου; Δεν έπρεπε να μνημονεύσουν και αυτούς; Σίγησαν τότε εκείνη την εποχή, το 

αναφέρουμε τώρα. Έστω και αυτό το δέχομαι. Να σας πω κάτι, ο Καραμανλής δεν υπήρξε 

ούτε επαναστάτης, ούτε ανατροπέας, σας λέω και αν θέλετε είναι στη διάθεσή σας στο βιβλίο 

του ο ευλαβής βιογράφος του που είναι καθηγητής στο Πανεπιστήμιο της Ζυρίχης τώρα, σε 

έναν διάλογο … (αλλαγή κασέτας) ¨… γιατί στην ζωή μου δεν έκανα επαναστάσεις πολλές¨. 

Πάρτε το και διαβάστε το. Πρόσφατος βιογράφος, ο πιο ευλαβής βιογράφος του Καραμανλή 

δείτε τι γράφει. Τι ήταν λοιπόν ο Καραμανλής; Ο Κ. Καραμανλής ήταν ένας μοναχικός, 

ασκητικός τύπος, ο ερημίτης αν θέλετε του δάσους της …., ο γιος του Παγγαίου, ο οποίος δεν 

είχε θεωρητικό υπόβαθρο αλλά ήταν ένας αριστοτέχνης του ρεαλισμού, ένας ρεαλιστής που 

εκτιμούσε τους …. των δυνάμεων ώστε να κινείται πάνω σε ισορροπίες. Δεν ήταν όμως …. να 

θέλει ανατροπές. Αν προσέξατε κατά τα χρόνια της δικτατορίας, κράτησε μια πάρα πολύ καλή 

στάση, εγώ του το αναγνωρίζω. Τελειώνω με το εξής πράγμα, να τιμηθεί ο Καραμανλής, έχει 

ένα ιστορικό διαμέτρημα, θα το βρει η ιστορία ποια είναι τα θετικά και τα αρνητικά του, ποτέ 

όμως δεν πρέπει να δοθεί η Πλ. Ελευθερίας και η οδός Μεραρχίας. Να του δώσουμε 

οποιαδήποτε άλλη οδό θέλετε, να του στήσουμε ανδριάντα, είμαι σύμφωνος και να μην 

παρεξηγηθούμε και πείτε αύριο ότι ο Χαλκιόπουλος φοβήθηκε τους Καραμανλήδες, δεν τους 

φοβήθηκα ούτε στη δεκαετία του ’60 …       

κ. Πρόεδρος:  Παρακαλώ κ. Μητλιάγκα, 2 λεπτά θα μου επιτρέψετε. 

κ. ….. : Ο αντιπρόεδρος προεδρεύει. 

κ. Πρόεδρος: κ. Μητλιάγκα μην κάνετε διάλογο. 

κ. Μητλιάγκας: Δεν κάνω, μια εξήγηση θέλω.  

κ. Πρόεδρος:  κ. Μητλιάγκα θα σας πω ένα πράγμα, πιστεύω ότι δεν πρέπει να 

απαντήσετε επί προσωπικού, δύο λόγια αυτή τη στιγμή. Εγώ σαν δημότης της πόλης αυτής και 

σαν Δημοτικός Σύμβουλος και σαν Σερραίος ειλικρινά αισθάνομαι ντροπή. Αισθάνομαι 

ντροπή γιατί πιστεύω ότι ο Κ. Καραμανλής ήταν ο μεγαλύτερος ηγέτης για να μην αναφερθώ 

σε πόσα χρόνια και νομίζω ότι η μόνη πόλη που υπάρχει για να αντιδράσει, να έρχεται ένα 

θέμα για τον Κ. Καραμανλή 3 φορές στο Δ.Σ. και να το αποσύρουμε, μόνο στις Σέρρες μπορεί 

να γίνει. Διότι εμείς οι Σερραίοι δεν μπορούμε να τιμήσουμε αυτούς που πρέπει. Και ειλικρινά 

θα πω και το εξής, είναι γνωστό σε ποιο χώρο είμαι, και αν οποιαδήποτε άλλη κυβέρνηση ήταν 

τολμώ και το λέω και υπήρξε αυτός ο αρχηγός ουδέποτε θα μπορούσε το θέμα αυτό να 

αναβάλλεται 3 φορές. Εμείς όμως οι συντηρητικοί, όπως μας αποκαλείτε, ήμαστε αυτοί που 

ήμαστε άξιοι της μοίρας μας. Ειλικρινά, δεν θα συνεχίσω, θα αναβληθεί το θέμα σας λέω, 

όμως σαν Σερραίος, σαν Νεοδημοκράτης, σαν άνθρωπος που νιώθω τι προσέφερε, νομίζω ότι 

όχι μόνο τον αδικούμε και είναι ντροπή και επειδή ξέρω και τον χαρακτήρα του, αν μπορούσε 

ο Κ. Καραμανλής να σηκωθεί ξέρετε τι θα έλεγε; Ούτε θα καταδεχόταν να διαφωνούμε. Το 

θέμα αναβάλλεται και λυπάμαι.  

κ. Γκότσης:  Για ποιο λόγο το αναβάλλετε;  

κ. Αγγελίδης: Πρόεδρε, λάθος.  

κ. Πρόεδρος:   Η ευθύνη είναι δική μου.  

κ. Αγγελίδης: Αφήστε μας να μιλήσουμε κ. Πρόεδρε.  
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κ. Μητλιάγκας: κ. Πρόεδρε, δεν θέλω να κάνω αντιπαράθεση με τον κ. Χαλκιόπουλο, 

για όνομα του θεού. Δικαίωμα του είναι να λέει αυτά που πιστεύει αλλά νομίζω ότι δεν πρέπει 

να παραποιεί και την αλήθεια. Η απόφαση του 1991 δεν ήταν για ανδριάντα. Ήταν μόνο για 

την δημιουργία πνευματικού πολιτιστικού κέντρου. Επίσης νομίζω ότι η απόφαση για την 

μετονομασία της οδού Μεραρχίας και για κατασκευή ανδριάντα ισχύει, δεν είναι ανάγκη να 

την πάρουμε ξανά και πρέπει ο δήμαρχος να προχωρήσει στην υλοποίηση. Να αναβληθεί το 

θέμα της μετονομασίας της Πλ. Ελευθερίας σε πλατεία Κ. Καραμανλή, ίσως βρούμε κάποια 

λύση ομοφωνίας. Συμφωνώ μαζί σας αλλά δεν υπάρχει λόγος να πάρουμε απόφαση γι’ αυτό 

που πήραμε και δεν υπάρχει λόγος απόφαση για ανδριάντα που την έχουμε με αναπροσαρμογή 

και του τιμήματος.  

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε, εντελώς ξαφνικά λέτε ότι αναβάλλετε το θέμα. Δεν πρέπει να 

δώσετε ορισμένες εξηγήσεις; Εδώ βλέπω ότι έχουν γίνει τοποθετήσεις από όλους τους 

συνομιλητές με οποιεσδήποτε απόψεις. Γιατί το αναβάλλετε; Πρέπει να εξηγήσετε στο Σώμα 

για ποιο λόγο το αναβάλλετε. Υπάρχει σοβαρός λόγος; Δημιουργήθηκε κάποια ιδιαίτερη 

ένταση; Και κάτι άλλο αν μου επιτρέπετε, είδα ακούγοντας με προσοχή και τον κ. Μητλιάγκα 

ότι από το 1991 υπήρχε αυτή η μίζερη αντίδραση για την οποία αναφέρθηκα εγώ από την 

αρχή, μπορεί να είμαι σε αυτό το συμβούλιο νέος αλλά παρακολουθούσα κι εγώ και σας λέω 

ότι από το 1991 υπάρχει αυτή η μιζέρια και το είπατε τώρα κι εσείς κ. Πρόεδρε ότι υπήρχε 

μιζέρια στους Σερραίους. Πρέπει να παραδεχόμαστε κάποια πράγματα. Θα το θέσετε σε 

ψηφοφορία το θέμα;  

κ. Πρόεδρος:   Το θέμα αναβάλλεται. Είναι οριστική απόφαση και αμετάκλητη. 

κ. Αγγελίδης: Δεν έχετε δικαίωμα κ. Πρόεδρε να το αναβάλλετε.  

κ. Περδίκης: Τι είδους οριστική απόφαση κ. Πρόεδρε; 

κ. Πρόεδρος:   Του Προεδρείου. 

κ. Περδίκης: Του Προεδρείου; Και του Δημοτικού Συμβουλίου; Αυτό μας ενδιαφέρει.  

κ. Αγγελίδης: Καταρχήν για να αναβληθεί η απόφαση πρέπει να τεθεί σε ψηφοφορία. 

Έτσι δεν είναι; Δεν λέει ο Πρόεδρος ¨Το αναβάλλω και κάνω ότι θέλω¨. Όμως θα είναι μεγάλο 

λάθος να αναβληθεί το θέμα. Δεν υπάρχει λόγος να αναβληθεί το θέμα. Εγώ είπα και στην 

τοποθέτησή μου, διαφορετικές απόψεις μπορεί να εκφράστηκαν όσον αφορά την Α ή Β 

πλατεία. Κανένας δεν λέει να μην τιμηθεί ο Καραμανλής. Όλοι συμφωνούν στην μετονομασία 

τμήματος της οδού Μεραρχίας και στην τοποθέτηση ανδριάντα, υπάρχει κάποια διαφορετική 

άποψη για την Πλατεία Ελευθερίας. Το θέμα, αυτό έτσι όπως συζητήθηκε να το θέσετε σε 

ψηφοφορία και κατά πλειοψηφία, αν περάσει και η Πλ. Ελευθερίας να μετονομαστεί ας 

μετονομαστεί, αν περάσει από το Δημοτικό Συμβούλιο. Απλώς για το θέμα της νομιμότητας 

που σας είπα αν από την Περιφέρεια αποδειχθεί ότι υπάρχει πρόβλημα νομιμότητας, μπορούμε 

εδώ να συμφωνήσουμε όλοι και να θεωρήσουμε αυτή τη συζήτηση σαν πρώτη συζήτηση. Δεν 

μπορούν να γίνουν επ’ άπειρον συζητήσεις γι’ αυτό το θέμα, είναι τόσο απλά τα πράγματα. Να 

τελειώσει, να κλείσει το θέμα αυτό. Αν υπάρξει πρόβλημα τότε να συμφωνήσουμε και να 

θεωρήσουμε αυτή τη συζήτηση σαν πρώτη συζήτηση που θα πάει πάλι στην επιτροπή και θα 

έρθει και η οριστική απόφαση. 

κ. Γκότσης: Τελικά, εφόσον πήρατε την απόφαση να τεθεί σε ψηφοφορία το θέμα… 

κ. Πρόεδρος: Δεν είπαμε ακόμα ποια απόφαση πήραμε. 

κ. Γκότσης: Θέλω να πω το εξής, ότι οι προβληματισμοί και οι αντιδράσεις ας το πω 

σε εισαγωγικά από μερικούς συμβούλους υπάρχουν. Και άλλη φορά να φέρετε το θέμα για την 

Πλ. Ελευθερίας, δεν πρόκειται να αλλάξουν οι συνάδελφοι αυτοί θέση. Επομένως ή το βάζετε 

να το ψηφίσουμε ή όχι.  

κ. Μαυροφρύδης (δημότης): Η σημασία της τιμής είναι η … . Αυτό ήθελα να πω. 

Συμφωνώ απόλυτα ούτε διαφωνώ να μη γίνει η τιμή προς τον Κ. Καραμανλή. Πρέπει να 

τιμηθεί  από όλους και  πρέπει να γίνει  με  νηφαλιότητα  και να  μην έρθει αύριο μεθαύριο μια 
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 άλλη επιτροπή, μια άλλη δημαρχιακή αρχή και να αναιρέσει εκείνο το οποίο έγινε. Εκείνο το 

οποίο ήθελα να τονίσω είναι ότι υπάρχει μια συνέχεια, το πάρκο των Ηρώων κάτω, υπάρχει η 

οδός Μεραρχίας που τιμά τους νεκρούς όλους, καταλήγει στην ιδέα, στην Ελευθερία. Αυτή η 

καρατόμηση δεν εκφράζει εμένα. Καλύτερα είναι να δοθεί μια άλλη οδός, η οδός Ερμού που 

είναι μια κεντρική οδός, να παραμείνει η Μεραρχίας όπως είναι γιατί μπροστά στη Μεραρχίας 

… Κατεδαφίσατε τα ΑΣΤΕΡΙΑ, μπορεί εκείνο ολόκληρο το μέγαρο να ονομαστεί ¨Μέγαρο Κ. 

Καραμανλή¨, ή μια πτέρυγα αυτού. Αλλά προς θεού μην καρατομήσετε την Μεραρχίας.  

κ. Αναστασιάδης: κ. Νυκτοπάτη, στα προπύλαια του ναού του Απόλλωνα, ο Χήρων 

είχε γράψει μια ρήση, ¨μηδέν άγαρ ποίειν¨, ποτέ στην υπερβολή. Κακό μόνο θα κάνουμε. Εγώ 

για τον Καραμανλή πιο πολύ από σένα αγωνίζομαι από μικρό παιδάκι. Αγωνιζόμουν και 

αγωνίζομαι. Όμως ποτέ στην υπερβολή. Να κάνουμε είπαμε το άγαλμα του Καραμανλή, να 

γίνει μέχρι τη Νομαρχία, οδός Καραμανλή, να γίνει. Εγώ είχα πει γιατρέ μέχρι την οδό 

Θεσσαλονίκης. Να γίνει αργότερα ένα κτίριο που να είναι πραγματικά αφιερωμένο στον 

μεγάλο αυτόν άνδρα. Όμως ποτέ στην υπερβολή. Μη γίνει αιτία και διχάσετε την πολιτεία. 

Έχουμε υποχρέωση να είμαστε πολύ προσεκτικοί σε τόσο σοβαρά θέματα. Να μην 

αναβάλλετε το θέμα, να το βάλετε στην ψηφοφορία και να αποδώσουμε τιμή. Και μην ξεχνάς 

ένα πράγμα ότι όταν γίνεται λόγος περί τιμών και επαίνων να προσέχουμε λιγάκι σε 

παρακαλώ.  

κ. Πρόεδρος:   Το θέμα μπαίνει και για το 1ο και για το 2ο.  

κ. Σαουλίδης: Καταρχήν για τα 2 θέματα, για τον ανδριάντα και τη Μεραρχίας είναι 

δεδομένα, υπάρχει απόφαση. Δεν χρειάζεται ξανά να πάρουμε απόφαση.  

κ. Μαντζαρίδης : Διαφωνώ κι εγώ ως προς το σκέλος της μετονομασίας της πλατείας 

Ελευθερίας σε Πλ. Κ. Καραμανλή.   

κ. Πρόεδρος:  Το 1ο και 2ο θέμα μπαίνουν σε ψηφοφορία μαζί.       

 

κ. Μαντζαρίδης  Διαφ. για πλατεία 

κ. Γρηγοριάδης Ναι 

κ. Λογοθετίδης  Ναι 

κ. Θεοφανίδης  Ναι 

κ. Μπαμπαΐτης  Ναι 

κ. Βασιλειάδης  Ναι 

κ. Δημητρακούδη     Διαφ. για πλατεία  

κ. Αραμπατζή   Ναι 

κ. Πασχάλη      Ναι  

κ. Σαουλίδης   Διαφ. για πλατεία  

κ. Περδίκης  Όχι 

κ. Μητλιάγκας          Διαφ. για πλατεία 

         -  

κ. Μπόνας  Ναι         

κ. Μηλίδης   Ναι 

κ. Γκότσης  Ναι 

κ. Βλάχος Ναι 

κ. Αναστασιάδης  Ναι 

κ. Παπαβασιλείου     Διαφ. για πλατεία 

κ. Αγγελίδης   Διαφ. για πλατεία 

κ. Μπιτζίδου    Διαφ. για πλατεία 

κ. Ζλάτκος   Ναι   

κ. Φανουράκη  Ναι  
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κ. Τζιώνης    Ναι 

κ. Ιλανίδου                Ναι 

         - 
κ. Κατιρτζόγλου  Ναι 

κ. Λέφας   Ναι 

κ. Νυκτοπάτης  Ναι   

 

 

- Εγκρίνεται με   19  ψήφους υπέρ  
       

ΘΕΜΑ  2ο: Φιλοτέχνηση ανδριάντος Κωνσταντίνου Καραμανλή. 

 

 - Εγκρίνεται. (πάρθηκε απόφαση μαζί με το 1ο θέμα)  

 

ΘΕΜΑ  3ο: Ανάκληση της αριθμ. 575/2004 αποφάσεως του Δ.Σ. περί συνάψεως δανείου 

προς πληρωμή ληξιπρόθεσμων οφειλών του Δήμου και λήψη νέας τοιαύτης.  

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι μια απόφαση συνάδελφοι για το δάνειο. Μια απόφαση την οποία 

πήραμε. Όπως γνωρίζετε όλοι το Υπουργείο δεν μας έδωσε το ΟΚ, σήμερα όμως προχωρούμε 

σε μια απόφαση για ένα δάνειο από το Ταμείο Παρακαταθηκών που είχαμε που αρχικά είχαμε 

πάρει. Όπως θυμάστε όλοι το Υπουργείο δεν μπορούσε να το επιτρέψει τότε σήμερα έχουμε το 

ΟΚ του Υπουργείου και προχωρούμε σε αυτήν την απόφαση που πήραμε για 2.228.498,05. 

κ. Αναστασιάδης:   Τι είναι αυτό; 

κ. Πρόεδρος:   Είναι μια απόφαση που δεν χρειάζεται άλλη συζήτηση, είναι παρμένη η 

απόφαση αυτή και το γνωρίζετε όλοι.  

κ. Μητλιάγκας: Να πούμε όμως το εξής, εμείς αυτήν την απόφαση την ψηφίσαμε 

γιατί ήταν ευνοϊκές οι ρυθμίσεις που έκανε το Υπουργείο Εσωτερικών. Όμως στα ενδιάμεσα 

πήραμε δάνεια 1,5 εκ. Ευρώ έτσι δεν είναι; Θέλουμε ή εσείς ή ο κ. Δήμαρχος να μας εξηγήσει 

γιατί 1,5 εκ. και επιπλέον 2.200 φτάνει στα 4 εκ. Ευρώ. Εάν μπορεί να ακυρωθεί το δάνειο από 

την Τράπεζα δεν έχω αντίρρηση.  

κ. Πρόεδρος: Αν θυμάστε καλά το δάνειο που θα παίρναμε τότε ήταν 3.700, 

αφαιρούμε το 1,5 που πήραμε και μένουν 2.200. Δεν ήταν το δάνειο 2.200, ήταν 3.700 μείον 

1,5 και παίρνουμε το υπόλοιπο. Δείτε αν θέλετε τα πρακτικά και τις αποφάσεις.  

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε, μόνο μια παρατήρηση θέλω να κάνω. Δεν είναι σοβαρό ούτε 

προσδίδει τιμή στο Δ.Σ. να ανακαλούμε συνεχώς αποφάσεις. Συνέχεια είμαστε σε ανάκληση. 

Όταν προχωρούμε σε τέτοιες σοβαρές αποφάσεις, για δάνεια κ.λπ. πρέπει να τα 

προετοιμάζουμε σωστά. Πάλι μια ανάκληση, ξέρετε πως ακούγεται έξω στον κόσμο; Ξέρετε 

πόσες φορές έχουμε ανακαλέσει αποφάσεις; 

κ. Πρόεδρος:   Αφού δεν το δέχεται το Υπουργείο, τι να κάνουμε;  

κ. Μηλίδης:  Αφού δεν ήμασταν έτοιμοι την άλλη φορά κ. Πρόεδρε. 

κ. Πρόεδρος: Αυτό είναι άλλο. 

κ. Μηλίδης: Εκεί είναι το θέμα. Να είμαστε έτοιμοι. Δεν είναι ωραίο για ένα Δ.Σ. μιας 

πόλης 80.000 κατοίκων συνεχώς να ανακαλεί αποφάσεις. Να έρχονται πιο έτοιμα, πιο ώριμα, 

όπως ήταν και το προηγούμενο θέμα.  

κ. Πρόεδρος: Σωστό είναι αυτό.  

κ. Αγγελίδης: Όπως είπε και ο κ. Μητλιάγκας εγκαταλείψαμε εκείνη την απόφαση 

αλλά μετά από 10 μέρες το Δ.Σ. ξανασυνεδρίασε και πήρε απόφαση για λήψη δανείου 1,5 εκ. 

Ευρώ από ιδιωτική τράπεζα, η οποία εγκρίθηκε. Και τώρα έρχεται θέμα πάλι για λήψη δανείου 

2.200.000 Ευρώ πάλι για εξόφληση.  
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κ. Πρόεδρος:  Και απήντησα.  

κ. Αγγελίδης: Είναι το 4ο δάνειο. Έχει καταντήσει πλέον κουραστικό αυτό το σίριαλ 

των δανείων.  

κ. Πρόεδρος:  Το ίδιο δάνειο κ. Αγγελίδη ψηφίζουμε.  

κ. Αγγελίδης: Ψηφίστηκε, το εγκαταλείψαμε και πήγαμε στο δάνειο από την ιδιωτική 

τράπεζα.  

κ. Πρόεδρος: Πήραμε μέρος από το δάνειο αυτό. 

κ. Αγγελίδης: Είναι απόφαση για 4ο δάνειο στην ουσία. Αφήστε με να πω το σκεπτικό 

μου. Πράγματι έχει καταντήσει κουραστικό αυτό το σίριαλ των δανείων με το να 

επαναλαμβάνεται το ίδιο σκηνικό στο Δ.Σ. κάθε λίγο. Το τραγελαφικό της υπόθεσης ξέρετε 

ποιο είναι; Ενώ η Δ.Α. και ο Δήμαρχος, ισχυρίζονται ότι τα οικονομικά του Δήμου ανθούν, 

μάλιστα ο Δήμαρχος πρόσφατα υποστήριζε ότι ο Δήμος έχει περίσσευμα 1.700.000 Ευρώ, η 

Δ.Α. αδιαφορώντας για αυτήν την οικονομική άνθηση που επικρατεί στον Δήμο, καταφεύγει 

στην λήψη δανείου 2.200.000, δηλαδή 750 εκ. δραχμών ακόμα, για να αντιμετωπίσει το 

υπαρκτό οικονομικό πρόβλημα.  

κ. Πρόεδρος: κ. Αγγελίδη, επειδή γνωρίζω τον κανονισμό πολύ καλά, ο Πρόεδρος έχει 

το δικαίωμα οποιονδήποτε ομιλητή εφόσον λέει πράγματα τα οποία ειπώθηκαν. Αυτό το οποίο 

λέτε τώρα έχει ειπωθεί εδώ, ότι είπε ο Δήμαρχος ότι τα οικονομικά είναι καλά. 

κ. Αγγελίδης: Να μην φέρνετε τα ίδια θέματα για να μην λέμε τα ίδια. Ας τα έχουμε 

πει, να τα ξανακούσετε. Μέσα σε χρονικό διάστημα 2 ετών, η Δημοτική Αρχή έχει συνάψει 4 

δάνεια συνολικού ύψους, 5.700.000 Ευρώ, δηλαδή 2 δις δραχμών με το επιχείρημα ότι αφού 

είναι χαμηλότοκα τα δάνεια και συμφέρουν γιατί να μην τα πάρουμε. Χαμηλότοκα μπορεί να 

είναι τα δάνεια, όσο χαμηλότοκα όμως και να είναι τα δάνεια, τα δάνεια αυτά πρέπει να τα 

πληρώσουμε. Και τα δάνεια αυτά που πήρε η Δημοτική Αρχή μέχρι τώρα, θα τα πληρώσει ο 

Σερραϊκός λαός στα επόμενα 15 χρόνια 8 εκ. Ευρώ, 2.700.000.000 δραχμές. Και ήθελα να 

ρωτήσω εγώ τον Δήμαρχο, λείπει βέβαια αλλά δεν πειράζει την έκανα κι άλλη φορά αυτήν την 

ερώτηση, από αυτά τα χαμηλότοκα δάνεια που υπάρχουν τώρα, πόσα πήρε για την επιχείρησή 

του; Και μπορεί με τα δάνεια αυτά που παίρνουμε για να αντιμετωπίσουμε το οικονομικό 

πρόβλημα του Δήμου, σας λέω εγώ σίγουρα ότι θα υπάρξει προσωρινά μια ανακούφιση. Το 

οικονομικό πρόβλημα του Δήμου όμως δεν θα λυθεί όσο τα έξοδα παραμένουν περισσότερα 

από τα έσοδα. Εκεί είναι όλη η ουσία της υπόθεσης. Αν δεν κατορθώσουμε να μειώσουμε τα 

έξοδα μας και να αυξήσουμε τα έσοδά μας, όσα δάνεια και αν πάρουμε, φοβάμαι εγώ, 

εκφράζω τον φόβο μου, ότι μετά από δύο χρόνια η οικονομική κατάσταση του Δήμου θα 

επιδεινωθεί. Θα επαναλάβω για μία ακόμη φορά, δεν είμαστε κατά της λήψης δανείου, εγώ το 

είπα πολλές φορές, υπέρ της λήψης δανείων είμαστε, η φιλοσοφία μας είναι όμως τα δάνεια 

που παίρνουμε να τα αξιοποιούμε σε παραγωγικά έργα, σε έργα ανταποδοτικού χαρακτήρα, σε 

έργα που θα φέρουν ένα φράγκο στο ταμείο του Δήμου, που θα φέρουν χρήματα στο ταμείο 

του Δήμου. Θα συμφωνούσαμε, το είπαμε και άλλη φορά στο Δ.Σ. στην λήψη ενός μικρού 

δανείου, ύψους 600.000 Ευρώ, προκειμένου να στηριχθεί μια προσπάθεια σταθερής και 

ορθολογιστικής διαχείρισης των οικονομικών του Δήμου, δίνοντας ιδιαίτερη βαρύτητα στον 

περιορισμό των δαπανών. Αυτός όμως είναι ο δύσκολος δρόμος, πιστεύουμε όμως ότι αν 

αντιμετωπιστεί έτσι το οικονομικό πρόβλημα του Δήμου, προοδευτικά μπορεί να επιλυθεί 

χωρίς να επιβαρυνθούν οι Σερραίοι δημότες με δάνειο. Δυστυχώς, και τελειώνω, η Δ.Α. δεν 

θέλει να ιδρώσει και καταφεύγει στον υπέρμετρο δανεισμό. Αυτή είναι η αλήθεια.  

κ. Πρόεδρος:  Η Δ.Α. η σημερινή και κάθε Δ.Α. έχει τον δικό της τρόπο που 

λειτουργεί, ήταν ο κ. Μητλιάγκας, εφάρμοσε την τακτική του, προσπάθησε, αγωνίστηκε, τον 

έγκρινε ο Σερραϊκός λαός. Εμείς κ. Αγγελίδη και κ. Συνάδελφοι, έχουμε τον δικό μας τρόπο, 

θα αποφασίσουμε, θα αποφανθεί και ο Σερραϊκός λαός και θα αποφασίσει, κι εμείς σεβόμαστε 

την άποψή σας. 
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κ. Γκότσης: Αυτά τα δάνεια αρχίζουν και προβληματίζουνε. Να σας πω, ίσως δεν 

ενθυμήστε καλώς, δεν είναι κακό, το προηγούμενο δάνειο που ζητήσαμε από το Τ.Π.Δ. και το 

ενθυμούμε πάρα πολύ καλά γιατί έγινε εκείνη η διένεξη με τον Δήμαρχο, ήταν γύρω στα 3 εκ., 

κάτω από 3 και τότε είχα ψηφίσει εγώ το 1,5, ήταν 2.800, είχα ψηφίσει 1,5 για τις 

ληξιπρόθεσμες υποχρεώσεις του Δήμου για να πληρωθούν οι καταστηματάρχες, οι έμποροι 

κ.λπ., παίρνουμε 1,5 εκ. τώρα από την Τράπεζα Πειραιώς και άλλα σχεδόν 2.200 και φτάνουμε 

στα 4 περίπου. Δηλαδή πάμε κατά 1 εκ. πάνω. Δηλαδή αντί να περιορίσουμε εμείς αυξάνουμε 

τα δάνεια. Τι γίνεται κ. Πρόεδρε; Δηλαδή εγώ που σας ψηφίζω τα δάνεια προβληματίζομαι. 

Αδυνατώ να το ψηφίσω και αυτό το δάνειο το οποίο να πούμε με το δάνειο της Τράπεζας 

Πειραιώς θα φτάσει τα 4 εκ. Τελικά κ. Πρόεδρε, ξέρω ότι βασανίζεστε κι εσείς και 

προβληματίζεστε, διότι εντάξει είστε ο Πρόεδρος και δεν είστε ο Δήμαρχος, αλλά σκεφτείτε κ. 

Πρόεδρε ότι είναι δυνατόν αυτή η Δ.Α. ανά τακτά διαστήματα να παίρνει δάνεια; Που θα πάει; 

Σε 2 χρόνια γίνονται εκλογές, μπορεί να μην είστε εσείς, να είναι μια άλλη Δ.Α., ξέρετε τι 

αφήνετε πίσω σας; κ. Πρόεδρε λυπάμαι πάρα πολύ για τον λόγο ότι αυξήσατε κατά 1 και εκ. 

Ευρώ το δάνειο από εκείνο που ήταν από το Τ.Π.Δ, και δεν θα σας το ψηφίσω. Να το φέρνατε 

1,5 και να ζητούσατε 1.200 υπόλοιπο, είμαι σίγουρος ότι θα το ψηφίσω γιατί ποτέ δεν παίρνω 

τον λόγο μου πίσω, είναι στάση ζωής για εμένα, αλλά όταν συνέχεια αυξάνεται το δάνεια, με 

συγχωρείτε κ. Πρόεδρε αλλά θα είμαι αρνητικός. Είμαι ξεκάθαρος.  

κ. Μπιτζίδου: Νομίζω ότι η λήψη νέου δανείου έχει τρομοκρατήσει τον κόσμο. Έχει 

τρομοκρατήσει τις υπηρεσίες και όσοι παίρνουν χαρτί και μολύβι και κάνουν τους 

λογαριασμούς, εκπλήσσονται, βρίσκονται σε έναν διαρκή φόβο και εκείνο το οποίο ανησυχεί 

πάρα πολύ όλους είναι ότι η Τράπεζα Πειραιώς έχει δεσμεύσει τους κεντρικούς αυτοτελείς 

φόρους και μπορεί αμέσως να προμηθευτεί τα λεφτά της χωρίς δεύτερη κουβέντα. Εάν 

βρεθείτε σε αυτή θέση, να δεσμευτούν τα λεφτά των υπαλλήλων και να μην μπορείτε εσείς να 

πληρώσετε τι θα κάνετε; Θα πάρετε καινούργιο δάνειο; Πως θα καλύψετε τότε αυτές τις 

δαπάνες οι οποίες είναι απαραίτητες; 

κ. Πρόεδρος: Δεν πρόκειται να φτάσουμε σε αυτό το σημείο.    

κ. Μπιτζίδου: Και όμως λογαριασμοί οι οποίοι γίνονται από ανθρώπους που ξέρουμε 

και από τις οικονομικές υπηρεσίες και από λογιστές αποδεικνύουν διαφορετικά πράγματα, 

δηλαδή κάπου έχετε χάσει τον έλεγχο. 

κ. Πρόεδρος: Οι δικοί μας άνθρωποι λένε ακριβώς το αντίθετο.  

κ. Αναστασιάδης: Γνωστή είναι η θέση μου κ. Νυκτοπάτη, από την αρχή κατήγγειλα 

τον Δήμαρχο ότι πήγε απευθείας να κάνει δάνειο από μία τράπεζα ιδιωτική. Και στην 

παρέμβαση που είχα κάνει τότε στην Δημαρχιακή επιτροπή που έφερε το θέμα και σταμάτησε 

όμως συνέχισε μετά παίρνοντας προσφορές και από άλλες τράπεζες. Πάντα από την Τράπεζα 

Πειραιώς, πάντα και όλα, περίπου είναι 5.615.000 Ευρώ, όλα από την Τράπεζα Πειραιώς. Εάν 

είναι δυνατόν αυτό το πράγμα να συνεχιστεί. Αντιλαμβάνεστε τις συνέπειες; Και είπα ότι από 

την μια μεριά η ψαλίδα που άφησε η προηγούμενη Δ.Α. από 1.800.000 πόσο ήτανε, πήγε στα 

4,5 εκ. Ευρώ. Η ψαλίδα άνοιξε και φέρατε εδώ λογιστές να μας πουν ότι κάναν τάχα λάθος, 

δεν ντρέπονται 50 χρονών άνθρωποι να λένε ότι κάνανε λάθος, λογιστές και το ομολόγησαν 

εδώ μέσα και αντί για 4,5 εκ. Ευρώ ότι είναι η ψαλίδα ανοιγμένη είπαν ότι είναι 2.900.000 

ανοιγμένη η ψαλίδα. Και επαναλαμβάνω κ. Νυκτοπάτη, πέστε μου σας παρακαλώ πολύ πως 

…. μέχρι σήμερα έχετε διαχειριστεί περίπου … πόσα δισεκατομμύρια, που πήγαν τα λεφτά 

αυτά, δεν κάνατε μισό έργο στην πόλη των Σερρών, αυξάνετε και την ψαλίδα και ο εύκολος 

τρόπος ο δανεισμός. ¨Δάνειο θα πάρουμε¨, ¨από πού;¨, ¨Από την Πειραιώς¨ και βάζετε τα 

ΚΑΠ, δηλαδή οι εργάτες που πληρώνονται και οι υπάλληλοι, ως εγγύηση, προσέξτε η 

Τράπεζα Πειραιώς ανά πάσα στιγμή μπορεί να εισπράξει. Δηλαδή τι γίνεται τώρα θα παίρνει η 

Τράπεζα Πειραιώς τα λεφτά πρώτα αυτή, θα πάρει το δικό της μερίδιο και ότι περισσέψει θα 

το δώσει στον Δήμο. Αντιλαμβάνεστε τι κάνετε κ. Νυκτοπάτη; Είστε Πρόεδρος εδώ μέσα, πως 
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 δέχτηκες εσύ τέτοιο πράγμα να γίνει; Και γιατί να γίνονται όλα από την Τράπεζα Πειραιώς; 

Για ποιο λόγο; Πέστε μου σας παρακαλώ ενώ μπορούσαμε να έχουμε ευνοϊκές από το Τ.Π.Δ., 

δεν τον κάναμε, σκόπιμα πήγατε παραπάνω λεφτά για να μην μπορέσετε να πάρετε το δάνειο.   

κ. Πρόεδρος:   Παρακαλώ το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία.   

 

κ. Μαντζαρίδης  Ναι 

κ. Γρηγοριάδης Ναι 

κ. Λογοθετίδης  Ναι 

κ. Θεοφανίδης  Ναι 

κ. Μπαμπαΐτης  Ναι 

κ. Βασιλειάδης  Ναι 

κ. Δημητρακούδη      Ναι  

κ. Αραμπατζή   Ναι 

κ. Πασχάλη      Ναι  

κ. Σαουλίδης   Όχι  

κ. Περδίκης  Όχι 

κ. Μητλιάγκας            Όχι 

         -  

κ. Μπόνας  Όχι        

κ. Μηλίδης   Όχι 

κ. Γκότσης  Όχι 

κ. Βλάχος Όχι 

κ. Αναστασιάδης  Όχι 

κ. Παπαβασιλείου Όχι 

κ. Αγγελίδης  Όχι 

κ. Μπιτζίδου    Όχι 

κ. Ζλάτκος   Ναι   

κ. Φανουράκη  Ναι  

κ. Τζιώνης   Ναι 

κ. Ιλανίδου                 Ναι 

         - 
κ. Κατιρτζόγλου  Ναι 

κ. Λέφας   Ναι 

κ. Νυκτοπάτης  Ναι   

 

- Εγκρίνεται με 16 ψήφους υπέρ.  
   

ΘΕΜΑ  4ο: Έγκριση κατασκευής του έργου: «Μελέτη και κατασκευή, χρηματοδότηση και 

παραχώρηση της εκμετάλλευσης ακινήτων του Δήμου Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος:   Παρακαλώ πάρα πολύ κ. Συνάδελφοι, είναι μια απόφαση που πάρθηκε 

ουσιαστικά από τη Δημοτική Αρχή του κ. Μητλιάγκα όπως γνωρίζετε το ενδιαφέρον της 

εταιρείας αυτής, δεν έδειξε ενδιαφέρον, πήραμε μια άλλη απόφαση από το Δ.Σ. ότι γνωρίζουμε 

πλέον ότι δεν υπάρχει καμία δέσμευση και στο θέμα προστέθηκε μόνο το πάρκιν της 

Νομαρχίας. Πέρα από το όπως είπε ο κ. Μητλιάγκας, συν το πάρκιν της Νομαρχίας. 

Ουσιαστικά είναι η απόφαση η ίδια.  

κ. Μητλιάγκας: Ποια ίδια;  

κ. Αναστασιάδης: Καθόλου ίδια. 
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 κ. Πρόεδρος:   Είχαμε μια εταιρεία η οποία πήρε το έργο και τελικά έπαψε να έχει 

ενδιαφέρον η εταιρεία αυτή επί των ημερών του κ. Μητλιάγκα.  

κ. Μητλιάγκα: κ. Πρόεδρε, διαδικαστικά λέω, θα ήθελα επειδή ξέρω ότι αυτά τα 

θέματα τα χειρίζεται προσωπικά ο κ. Δήμαρχος, βέβαια απουσιάζει σήμερα, εμείς είμαστε 

πρόθυμοι να γίνει έργο αξιοποίησης της ακίνητης περιουσίας του Δήμου, δεν υπάρχει καμία 

αμφιβολία ότι συμφωνούμε μαζί σας. Επειδή όμως τα δύο πράγματα είναι στον τρόπο τους 

διαφορετικά και ουσιαστικά τώρα δίνουμε παραγγελία στην τεχνική υπηρεσία του Δήμου, να 

συντάξει μια προκήρυξη διαδικαστική για την υλοποίηση αυτού του έργου … 

κ. Πρόεδρος:   Υπήρξε ενδιαφέρον. 

κ. Μητλιάγκας: Ναι, προσωπικά θα ήθελα να είναι εδώ ο κ. Δήμαρχος, να μας πει 

ανάμεσα στην παροχή υπηρεσιών κ.λπ. όπως ήταν η πρώτη, λέω ότι ήταν ευρύτερη δεν λέω 

ότι ήταν καλύτερη μη με παρεξηγήσετε, κι εδώ είναι καθαρά ένα δημόσιο έργο, εργολαβικού 

χαρακτήρα, έτσι πως μου εξήγησε ο κ. Κουροπαλάτης τη σκέψη της Δ.Α. ότι είναι η 

αυτοχρηματοδότηση. Λοιπόν, προσωπικά, επειδή αυτά τα πράγματα δεν γίνονται από τη μια 

μέρα στην άλλη, δεν είμαστε υπέρ των αναβολών, διότι είδαμε ότι καθυστερήσαμε από πολύ 

ευαισθησία και μάλλον την πληρώσαμε την υπόθεση αξιοποίησης των ακινήτων, όμως εδώ θα 

ήθελα να είναι ο κ. Δήμαρχος για να μας πει και αυτές είναι οι ομοιότητες και αυτές οι 

διαφορές με το προηγούμενο σύστημα. Εγώ σας λέω ότι θα το ψηφίσω αλλά θα ήθελα να 

ακούσω από τον κ. Δήμαρχο, πιστεύω ότι δεν έχει ασχοληθεί κανείς άλλος με το θέμα εκτός 

από τον κ. Δήμαρχο, δεν ξέρω αν ο κ. Γρηγοριάδης γνωρίζει λεπτομέρειες. 

κ. Γρηγοριάδης: Αυτή είναι η αρχική έγκριση. Αυτό θα μας πει ότι συμφωνούμε.  

κ. Μητλιάγκας: Αγαπητέ Νίκο, δεν είναι κακό μετά από 10 μέρες, ο κ. Δήμαρχος να 

εξηγήσει. Εδώ πρόκειται για έργο γιγάντιο, θα πάει 10 και 15 χρόνια για να γίνει.  

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε θα το αναβάλλουμε το θέμα;  

κ. Πρόεδρος:   Δεν το αναβάλλουμε, το συζητάμε.  

κ. Μηλίδης: Καταρχήν να διευκρινίσω κ. Πρόεδρε αρχής εξ’ αρχής ότι είμαστε υπέρ 

του να γίνει το πρόγραμμα και να αξιοποιηθεί η περιουσία του Δήμου. Είναι μια επιτακτική 

ανάγκη για τον Δήμο μας. Θα ήθελα να πως όμως προηγουμένως που είπατε για τις αποφάσεις 

του κ. Μητλιάγκα, εδώ η απόφαση 646/2004 δεν ήταν Δήμαρχε η απόφαση η οποία έλεγε για 

ματαίωση της ανάθεσης … δεν ισχύει πλέον. Η απόφαση ήταν 646/2004, ήταν επί δημαρχείας 

του κ. Μητλιάγκα; Η προκήρυξη ήταν παλιά, η απόφαση ματαίωσης ήταν τώρα. Από τις δύο 

εταιρείες είχε προταθεί η ¨Θεμελιοδομή¨, έτσι δεν είναι; Όλοι όμως που ζουν σε αυτή την πόλη 

ξέρουν ότι η Θεμελιοδομη, δικό της βέβαια το πρόβλημα αυτό, ότι το έργο είναι ασύμφορο, 

δεν την ταιριάζει, δεν την βολεύει, δεν θα βγάλει χρήματα, δικό της πρόβλημα επαναλαμβάνω. 

Ήθελα να ξέρω, νομίζω ότι από την αρχή της θητείας αυτής της δημαρχίας, αυτού του 

δημάρχου, που είναι πολιτικός μηχανικός και τεχνοκράτης και ξέρει τα πράγματα, 

γνωρίζοντας αυτά που όλοι τα ξέρανε, ότι η Θεμελιοδομή δεν θέλει το έργο ουσιαστικά, εάν 

της είχε αναθέσει την προκήρυξη θα είχε πάρει τα λεφτά της εγγυητικής επιστολής, τα οποία 

ήταν πολλά και θα ήθελα εδώ να αναφερθεί πόσα ήταν τα λεφτά, εγώ δεν το γνωρίζω δεν 

ήμουν τότε στο Δ.Σ.  

κ. ….: 500 εκ.  

κ. Μηλίδης: 500 εκ. Να λοιπόν συνάδελφοι, αν το είχε αναθέσει που λέει ο δήμαρχος 

… 

κ. …..: Είχε στείλει αίτημα να αποσύρει την εγγυητική επιστολή.  

κ. Αναστασιάδης:  Με ποιο δικαίωμα;  

κ. Μηλίδης: Το αναθέτεις, εφόσον υπήρχε απόφαση και το … η Θεμελιοδομή, το 

αναθέτεις, όλοι γνωρίζανε ότι δεν έχει σκοπό η Θεμελιοδομή να συνεχίσει το έργο και 

παίρνεις τα 500 εκ. σαν Δήμος και δεν σε ενδιαφέρει τι θα κάνει η Θεμελιοδομή ή η 

οποιαδήποτε. Να μην το έκανε.  Όταν λοιπόν  βγαίνουμε και λέμε ότι εμείς είμαστε ειδικοί στα  
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θέματα και τεχνοκράτες κ.λπ. νομίζω ότι δεν τα ξέρουμε καλά. Αυτό έπρεπε να είναι το πρώτο 

μέλημα. Και αντί να καταφεύγουμε στα δάνεια, να λοιπόν ένα έσοδο. Έγινε συζήτηση με 

μηχανικούς, κι εμείς συζητάμε με μηχανικούς και με εργολάβους κ.λπ. έτσι νομίζω ότι είναι τα 

πράγματα και οι νομικοί με τους οποίους συζητήσαμε αυτό στήριξαν.  

κ. Αγγελίδης: Με τη σημερινή μας απόφαση απλώς εκφράζουμε την πολιτική μας 

βούληση για να γίνει το έργο και δίνουμε εντολή στην Τεχνική υπηρεσία του Δήμου να κάνει, 

να καταρτίσει τους όρους της … Αυτήν την απόφαση θα πάρουμε. Όποιες απορίες έχουμε 

κ.λπ. εγώ νομίζω ότι μπορούν να τεθούν στην επόμενη φορά που θα έρθει το θέμα στο Δ.Σ. με 

τους όρους, εκεί πράγματι μπορούμε να το κοσκινίσουμε. Εμείς συμφωνούμε, εκφράζουμε κι 

εμείς την πολιτική μας βούληση για να γίνει αυτό το έργο και να δοθεί η εντολή στην Τεχνική 

υπηρεσία να μας φέρει τους όρους της προκήρυξης.  

κ. Μητλιάγκας: κ. Πρόεδρε διαδικαστικά, επειδή νομίζω ότι η …. αυτού με το 

προηγούμενο μπορεί να έχει και αφανείς πλευρές που δεν τις υποψιαζόμαστε αλλά ο τρόπος 

από παροχή υπηρεσιών σε δημόσιο έργο έχει διαφορά, ενώ εμείς θέλουμε να προχωρήσει η 

αξιοποίηση δεν μπορούμε να το ψηφίσουμε, θα ψηφίσουμε λευκό επειδή αρνείστε την 

αναβολή.  

κ. Γκότσης: κ. Πρόεδρε, κ. Συνάδελφοι, θα ήθελα να πω το εξής, καταρχήν είχαμε μία 

μελέτη για την ακίνητη περιουσία του Δήμου έτοιμη και αξιολόγηση έγινε και ενώ 

βρισκόμασταν στην ανάθεση του έργου, ανοίχτηκαν και οι οικονομικές προσφορές, τα πάντα, 

στη Θεμελιοδομή δηλαδή, ο προηγούμενος δήμαρχος προς τιμήν του το 2002 τον Αύγουστο, η 

επιτροπή εισήγησης για ανάθεση δεν ανέδειξε την ανάδοχο εταιρεία γιατί, ηθικό ήταν το θέμα, 

η καινούργια δημοτική αρχή που θα έρθει να αναθέσει αυτή το έργο. Πέρασαν 2 χρόνια και 

μετά από ενάμιση χρόνο περίπου το έργο ναυάγησε. Δεν πρέπει αυτή η Δ.Α., δεν πρέπει αυτός 

ο Δήμαρχος να αναλάβει τις ευθύνες; Να πει ότι ολιγωρήσαμε, να πει μια δικαιολογία εν πάση 

περιπτώσει. Δηλαδή ένα έργο 8 δις. τινάζεται στον αέρα ενώ ήταν έτοιμο και δεν παίρνει 

κανείς αυτήν την ευθύνη; Και όταν τα μεγάλα κανάλια λένε για διάφορα γεγονότα για τις 

ευθύνες όλοι αποποιούνται των ευθυνών;  

κ. Πρόεδρος:  Από ποιον τινάχτηκε στον αέρα κ. Γκότση; 

κ. Γκότσης: Από αυτήν την Δ.Α. διότι το έργο ήταν έτοιμο, η επιτροπή εισήγησης για 

ανάθεση ήταν έτοιμη να αναδείξει την ανάδοχο εταιρεία… 

κ. Φανουράκη: Η εταιρεία αποχώρησε.  

κ. Γκότσης: Η εταιρεία αποχώρησε μετά από ενάμιση χρόνο. Με τη λήψη των 

καθηκόντων θα έπρεπε κ. Πρόεδρε, να συστηθεί η καινούργια επιτροπή εισήγησης για 

ανάθεση και να δώσει το έργο. Μετά από ενάμιση χρόνο απλούστατα το πουλάκι πέταξε. Αυτή 

είναι η υπόθεση. Αν ενθυμήστε μετά από 4 μήνες είχα δώσει μια συνέντευξη τύπου και 

επισήμανα αυτό, ότι πρέπει να δοθεί το έργο. Μετά από ενάμιση χρόνο, για διάφορους λόγους 

επειδή δεν μισθώνανε την εταιρεία η τράπεζες, δεν ξέρω εγώ γιατί, πάντως το έργο ναυάγησε. 

Ε δεν πρέπει να πάρει κάποιος τις ευθύνες;  

κ. Πρόεδρος:   Αυτή η Δ.Α. κ. Γκότση πήρε αμέσως την απόφαση και έφερε το θέμα 

στο Δ.Σ. αν θυμάστε, υποσχέθηκε στο Δ.Σ. ότι ¨θα έχω πρόταση¨ και είναι συνεπέστατος και 

έφερε το θέμα.  

κ. Γκότσης: κ. Πρόεδρε, τις πταίει για τα 2 χρόνια που πέρασαν. Αν ήταν ο κ. 

Δήμαρχος θα μας έδινε την απάντηση.  

κ. Πρόεδρος:   Ξέρετε εσείς ποιος φταίει. Ο Δήμαρχος δεν φταίει, ούτε η Δ.Α.  

κ. Γκότσης: Ξέρετε κ. Πρόεδρε ότι για το δημόσιο αυτό έργο το οποίο έχει διαφορές 

με την προηγούμενη μελέτη, εδώ θα δούμε οριστικές μελέτες. Δυστυχώς πιστεύω ότι ο Δήμος 

μας έχασε την αξιοπιστία του προς τις εταιρείες γι’ αυτό που έγινε με τις προηγούμενες 

εταιρείες που δεν δόθηκε το έργο. Όταν για τις προμελέτες στοίχισε στην κάθε εταιρεία 30 και 

40 εκ. φανταστείτε  εσείς τι εκδήλωση  ενδιαφέροντος  θα έχουμε όταν μια οριστική μελέτη θα  
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κοστίσει πάνω από 50 εκ. Λέω λοιπόν ότι επειδή εγώ δεν πιστεύω σ’ αυτό το χρονικό 

διάστημα, μακάρι δηλαδή, και θα το ψηφίσω, μακάρι να έχουμε εκδήλωση ενδιαφέροντος 

αλλά δυστυχώς ο Δήμος έχει χάσει την αξιοπιστία, κάνω πρόταση το κομμάτι αυτό που 

προστέθηκε πίσω από την Νομαρχία που είναι έτοιμο, που υπάρχει μελέτη, απλούστατα να 

βελτιωθούν οι οικονομικοί όροι για να γίνει πιο ελκυστική η μελέτη βγάλτε το σας παρακαλώ 

στην άκρη, γιατί το άλλο δεν πρόκειται να γίνει, και εδώ είμαστε, σημειώστε την ημερομηνία 

και την ώρα που το λέμε, να δημοπρατηθεί, να βγει στον αέρα, οι υπηρεσίες είναι έτοιμες, 

μόνο εντολή χρειάζεται, μια εντολή από τον Δήμαρχο. Μέσα σε ενάμιση χρόνο να έχουμε 

περίπου στις 180 θέσεις. Σας παρακαλώ να καταγραφεί και στα πρακτικά και να ξέρετε κ. 

Πρόεδρε το καταθέτω αυτό, δια στόματος σας να το μεταφέρετε στον Δήμαρχο, για να έχουμε 

σε ενάμιση χρόνο περίπου ένα πάρκιν. Αλλιώς δεν γίνεται τίποτα.  

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Δήμαρχος έφερε το θέμα εφόσον εξασφάλισε ότι υπάρχει 

ενδιαφέρον, όσο για το πάρκιν αυτό που είπατε κ. Γκότση, η Δ.Α. δεν το βάζουμε ξεχωριστά 

γιατί πιστεύουμε ότι πρέπει να είναι ένα πάρκιν αυτό και να μην υπάρχουν δύο ξεχωριστές 

περιπτώσεις. Αυτός είναι ο λόγος. (αλλαγή πλευράς)  

κ. Αναστασιάδης: … δάνειο για να κάνουμε την Πλ. Εμπορείου, είχαμε πάρει 

απόφαση γιατί αυτό είναι ανταποδοτικό και τα λεφτά μέχρι τότε θα είχανε βγει. Ξέρεις πάρα 

πολύ καλά ότι παρακαλάει ο κόσμος για μια θέση. Εμείς δεν θέλουμε να γίνει κανένα έργο. Η 

φιλοσοφία για μια τέτοια κατασκευή είναι ολέθρια για τον Δήμο γιατί δεν ξέρουμε τι θα κάνει 

αυτός ο άνθρωπος, ενώ θα έπρεπε να γίνει δημοπρασία. Η μελέτη κατασκευής για τέτοιο 

πράγμα συμφέρει μόνο τον εργολάβο. Εμείς μπορούσαμε να πάρουμε ένα δάνειο για να 

κάνουμε το πάρκιν στην Νομαρχία και να το κάνουμε μόνοι μας, αυτό εδώ είναι ανταποδοτικό 

θα βγάλει τα λεφτά του αμέσως, θα έχει ωφέλεια η πόλη και δεν θα … εμείς την πόλη σε 

κανέναν εργολάβο για να κάνει ότι θέλει αυτός. Γιατί από ότι διάβασα θέλετε να γκρεμίσετε 

και την δημαρχεία και την πλατεία Ελευθερίας. Ποιος σας είπε εσάς ότι μπορείτε την πλατεία 

να την κάνετε χαβούζα; Θα κόψετε τα δέντρα; Τι θα κάνετε; Αν θα πάτε 20 μέτρα κάτω από το 

έδαφος, καλό είναι το έργο, να γίνει. Αλλά αν τολμήσετε και πειράξετε ένα κλωνί από την 

πλατεία Ελευθερίας τότε θα καταλάβετε τι θα γίνει. Τότε θα το καταλάβετε καλά. Μην 

πειράξετε την πλατεία Ελευθερίας και μην την κάνετε χαβούζα. Προσέξτε καλά, μην νομίζετε 

ότι εσείς μπορείτε να κάνετε ότι θέλετε.  

κ. Πρόεδρος:  κ. Αναστασιάδη, όποια απόφαση και να πάρουμε δεν πρόκειται να 

υλοποιηθεί το έργο αυτό στα δύο χρόνια που μείνανε. Το ξέρετε αυτό εσείς. 

κ. Αναστασιάδης: Παρακάλεσα και το είπα την προηγούμενη φορά, πόσο θα σκάψει 

κάτω από τη γη, 15 μέτρα, 20 μέτρα, αν τολμήσετε και καταστρέψετε την πλατεία Ελευθερίας 

και την κάνετε χαβούζα τότε θα δείτε ότι οι Σερραίοι θα είναι όλοι εκεί και τότε τι θα κάνετε κ. 

Νυκτοπάτη; Όπως και να έχει το θέμα να σεβαστείτε αυτή την πόλη, μην το λέτε αυτό επειδή 

τώρα είστε Δ.Α. και έχετε 5 ψήφους παραπάνω. Επειδή ξέρεις καλά ότι έχει πολύ μεγάλο 

κέρδος ένα πάρκιν κακώς το παραχωρείτε σε ξένο άνθρωπο, τα πάρκιν έχουν μεγάλα οφέλη 

και θα ωφελήσουν την πόλη αυτή.  

κ. Πρόεδρος:   Ναι αλλά δεν υπάρχει ενδιαφέρον από Σερραίους.  

κ. Αναστασιάδης:  Εγώ σου λέω ότι και από το Κρόνιο και από το Διοικητήριο 100 

άνθρωποι παρακαλάνε να την κάνουνε. Έχω προσωπικά πάρκιν, ξέρω και παρακαλάνε και 

περιμένουν 3 χρόνια για να πάρουνε μια θέση. 

κ. Πρόεδρος:   Το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία.  

κ. Μηλίδης: Μια διευκρίνιση. Επειδή προηγουμένως στην τοποθέτησή μου είδα 

κάποιες αντιδράσεις από την μεριά της …, θα ήθελα λοιπόν τους κ. μηχανικούς, την κ. 

Φανουράκη, για την εγγυητική επιστολή που είπαν ότι παραιτήθηκαν, και τι με αυτό δηλαδή; 

Θα ήθελα μια διευκρίνιση αν αυτά τα 500 εκ. τα έπαιρνε ο Δήμος ή όχι.  Λέτε ότι παραιτήθηκε  
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η τάδε εταιρεία, σκασίλα μας αν παραιτήθηκε, το θέμα είναι ο Δήμος τα έχασε ή όχι. Ερωτώ 

και ακούν οι φίλοι μας οι Σερραίοι. Και αν τα έχασε και αν παραιτήθηκε η Χ εταιρεία δεν μας 

ενδιαφέρει, γιατί βλέπω ότι μειδιάζετε λες και έχετε άλλη γνώμη.  

κ. Φανουράκη: Δεν γέλασα μαζί σας και αν καταλάβατε κάτι τέτοιο ζητώ συγγνώμη. 

κ. Αναστασιάδης: Η αλήθεια είναι ότι ο κ. Μηλίδης έχει πολύ δίκιο γιατί όταν η 

εγγυητική επιστολή δίνεται αν αναιρέσει ένας από τους δύο θα την χάσει. Εδώ όμως είναι 

χαριστική και γι’ αυτό μίλησε ο κ. Μηλίδης. 500 εκ. του τα κάνατε δώρο.  

κ. Πρόεδρος:   Να πω κάτι που ενδεχομένως να έγινε παρεξήγηση, όταν είπε ο κ. 

Δήμαρχος βρήκε … δεν σημαίνει ότι συμφώνησε απλώς υπάρχει εταιρεία που έδειξε 

ενδιαφέρον και φυσικά αυτά όλα θα γίνουν με απόφαση του Δ.Σ. για να μην δώσω να 

καταλάβετε ότι ήδη έχει αποφασίσει. Το Δ.Σ. θα αποφασίσει.  

κ. Περδίκης:  κ. Πρόεδρε όταν το 2000 το Δ.Σ. ασχολήθηκε με ένα τέτοιο πρόβλημα 

θυμάστε πάρα πολύ καλά πριν κάνουμε το 1ο βήμα σ’ αυτό το τραπέζι κουβεντιάσαμε πολλές 

ώρες τι θέλαμε αξιοποιώντας αυτά τα ακίνητα και να προχωρήσουμε με αυτή τη μέθοδο 

χρηματοδότησης την κατασκευή αυτών των έργων. Τώρα θέλετε πίσω από ένα γενικόλογο ότι 

έλεγαν εκείνα τα πράγματα στην προκήρυξη του 2000. Δεν είναι όμως έτσι τα πράγματα. 

Ζητάμε εξηγήσεις, δεν μας τις δίνετε, ζητάμε να το αναβάλλετε για την επόμενη συνεδρίαση 

για να μας δώσετε παραπάνω εξηγήσεις είτε ο κ. Δήμαρχος είτε ο κ. Κουροπαλάτης από την 

διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών, δείχνετε ότι το αρνείστε, και θα οδηγηθούμε στην λήψη μιας 

απόφασης που πολύ φοβάμαι ότι ο Δ.Σ. που θα ψηφίσει ¨Ναι¨ δεν θα ξέρει, και αν θα ξέρει ας 

δώσει και σε μένα τα φώτα του για να ψηφίσω κι εγώ ¨Ναι¨. Δεν διαφωνώ με την αξιοποίηση 

αυτών των ακινήτων. Ποιες κατευθύνσεις δίνει η αποψινή απόφαση του Δ.Σ. αύριο στην 

διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών να προχωρήσει στην σύνταξη αυτής της μελέτης –  

κατασκευής χρηματοδότησης και παραχώρησης εκμετάλλευσης ακινήτων; Ποιες 

κατευθύνσεις, πείτε τις.  

κ. Πρόεδρος: Σας απήντησε ο κ. Γρηγοριάδης. 

κ. Γρηγοριάδης: Όροι διακήρυξης.  

κ. Περδίκης: Ποιοι είναι αυτοί οι όροι της διακήρυξης; Όταν πλέον θα έρθει 

τουλάχιστον από πλευράς πλειοψηφίας, ως τετελεσμένο γεγονός, εμείς θα ψελλίσουμε κάποιες 

παρατηρήσεις, θα γραφτούν στα παλαιότερα των υποδημάτων και θα περάσει. Και μπαίνει 

τώρα το ερώτημα: Τι το διαφορετικό έχει, τουλάχιστον σε επίπεδο ακινήτων που βάζουμε στο 

πρόγραμμα. Βλέπω δεν υπάρχει το κομμάτι του ΙΚΑ. Βάζετε μέσα Πλ. Εμπορείου, Πλ. 

Ελευθερίας και το πολύγωνο 181, το γνωστό πίσω από την Νομαρχία. Για να γίνουν αυτά τι; 

Για την δημιουργία υπόγειων σταθμών αυτοκινήτων μόνο. Αυτή είναι κατεύθυνση, αυτό θα 

δώσετε εντολή στον κ. Κουροπαλάτη αύριο;  

κ. …. : Όχι, εκμετάλλευση δύο ακινήτων, δημοτική αγορά και το δημοτικό μέγαρο.  

κ. Περδίκης: Η Πλατεία Εμπορείου, η Πλατεία Ελευθερίας και ακίνητο του Δήμου 

στο πολύγωνο 181 για δημιουργία υπόγειων σταθμών αυτοκινήτων σύμφωνα με προεδρικά και 

νομοθετικά διατάγματα τα ανάλογα.      

κ. Αγγελίδης: Αυτή η απόφαση δεν μας δεσμεύει στους όρους διακήρυξης.  

κ. Περδίκης: … όρους τελειωμένους κ. Συνάδελφε και ζητήσουμε σε επόμενο 

Συμβούλιο να τα πάρει πίσω η υπηρεσία, ουσιαστικά καθυστερούμε την εκτέλεση του έργου, 

γιατί θα καθυστερήσουμε διορθώνοντας τους όρους διακήρυξης που θα γίνουν αύριο 

ενδεχόμενα, θα το στείλουμε ξανά στις καλένδες και …  

κ. Πρόεδρος:   κ. Περδίκη, για το Δημοτικό Μέγαρο μπορεί να ακούσατε μία πρόταση, 

δεν σημαίνει ότι αυτή η απόφαση θα παρθεί. Υπάρχει μια σκέψη η οποία δεν είναι για το 

δημοτικό μέγαρο, νομίζω όμως ότι αν τελικά αποφασιστεί θα είναι κάποια (έκπληξη) 

ενδεχομένως.  
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κ. Περδίκης: Γιατί να ζούμε με τις εκπλήξεις κ. Πρόεδρε. Ψηφίζουμε απόψε και θα 

περιμένουμε την έκπληξη αύριο; Συμμερίζομαι την πρόταση του κ. Γκότση περί 

αποδέσμευσης από αυτό το πρόγραμμα του πολυγώνου 181 πίσω από την Νομαρχία. Μπορεί 

αυτό το έργο να εκτελεστεί άμεσα, γιατί θέλουμε να το στείλουμε πίσω;  

κ. Μητλιάγκας: κ. Πρόεδρε, θα ήθελα να δευτερολογήσω για ένα λεπτό. Υπάρχει μια 

απορία στην φιλοσοφία της αλλαγής. Το πρώτο έργο ήταν διαγωνισμός για ανάδειξη αναδόχου 

παροχής υπηρεσιών χρηματοδότησης και αξιοποίησης εκμετάλλευσης ακινήτου του δήμου 

Σερρών σύμφωνο με μια οδηγία της Ε.Ε. Και να θυμίσω εδώ πέρα στους νέους δημοτικούς 

συμβούλους ότι δεν ήταν μόνο η αξιοποίηση των οικοπέδων, δηλαδή Δημαρχείο, ψαραγορά 

και πάρκιν αλλά ήταν η λειτουργική και αισθητική ενοποίηση των 3 πλατειών. Δηλαδή, στο 

τρίγωνο Πλ. Εμπορείου – Πλ. Ικα – Δημαρχείο, προβλέπονταν από τις προμελέτες που έγιναν 

μια συνολική επέμβαση και υπόγεια και υπέργεια όχι μόνο από άποψη κατασκευών αλλά και 

στα οδοστρώματα κ.λπ μια καινούργια φυσιογνωμία όλου του τμήματος. Τώρα φεύγει αυτό το 

σχήμα και η οδηγία της Ε.Ε. και γίνεται ένα απλώς δημόσιο έργο. Δεν αμφιβάλλω ότι είναι 

καλό να γίνει, θα ήθελα όμως πειστική εξήγηση, που δεν είστε σε θέση να μας τη δώσετε 

σήμερα γιατί αλλάζει η φιλοσοφία. Αν μου εξηγήσετε πειστικά γιατί αλλάζει η φιλοσοφία 

μετά δέχομαι, αφού δέχομαι την αλλαγή της φιλοσοφίας όροι διακήρυξης θα γίνουν, τέλη 

δημοπράτησης θα γίνουν, εδώ όμως έχουμε μια εργολαβία, δεν έχουμε το ίδιο πράγμα και δεν 

έχουμε σχεδόν και το ίδιο έργο. Η δε παρατήρηση του Ξ. Γκότση είναι σοφότατη, διότι εκείνο 

είναι έτοιμο, υπάρχει το προεδρικό διάταγμα, εσάς συμφέρει δηλαδή, σε ένα χρόνο να είναι 

έτοιμο το γκαράζ, αν βελτιώσουμε λίγο …  

κ. Φανουράκη: Δεν είναι οικονομικά βιώσιμο το συγκεκριμένο.  

κ. Μητλιάγκας: Είναι βιώσιμο. Ενώ λέτε γκαράζ στην Πλ. Εμπορείου. Ξέρετε πόσος 

καιρός χρειάζεται για να βγει προεδρικό διάταγμα, συμβούλιο επικρατείας και τέτοια; Το ίδιο 

με την Πλ. Ελευθερίας. Δεν είναι απλά τα πράγματα. Επομένως, δεν είναι μόνο να δούμε τους 

όρους και βλέπουμε τους αλλάζουμε κ.λπ., αλλάζει εντελώς η φιλοσοφία, αλλάζει ακόμα και 

το περιεχόμενο των δύο προτάσεων γι’ αυτό και δεν μπορούμε να το ψηφίσουμε.  

κ. Περδίκης: Να εκφράσω προκαταβολικά την διαφωνία μου σε ένα κομμάτι που 

ενδεχόμενα είναι από το συνολικό της φιλοσοφίας της πιθανής γι’ αυτό το δημόσιο έργο μια 

και δεν γίνεται αναφορά στην συγκεκριμένη οδηγία της Ε.Ε. Λοιπόν, προστίθεται το κομμάτι 

του πολυγώνου 181 στο συνολικό σχεδιασμό για το πρόγραμμα κατασκευών των σταθμών 

αυτοκινήτων υπόγειων, υπέργειων ή οτιδήποτε άλλο έχετε στην σκέψη σας ή θα έχει ο 

ανάδοχος, με το επιχείρημα ότι με αυτόν τον τρόπο θα έχουμε έναν και μόνο διαχειριστή της 

στάθμευσης στους δημόσιους υπόγειους σταθμούς αυτοκινήτων στην πόλη μας. Εάν αυτό κ. 

Πρόεδρε εσείς το θεωρείτε θετικό για να δημιουργήσει το επενδυτικό ενδιαφέρον κάποιου να 

συμμετάσχει σε αυτή τη διαδικασία αυτό από χέρι αντιτίθεται και στα συμφέροντα των 

Σερραίων οδηγών που θα έχουν ένα αφεντικό για να σταθμεύουν και να μην έχουν 

ανταγωνισμό μεταξύ τους πολλοί χώροι, άρα μέσα από τον ανταγωνισμό φθηνότερες τιμές, ο 

ένας και αποκλειστικός νομέας και διαχειριστής της στάθμευσης στο κέντρο της πόλης των 

Σερρών, από την επομένη μέρα μπορεί να καθορίσει τιμολογιακή πολιτική για την στάθμευσή 

του αυθαίρετα. Κι εμείς τώρα αυτό το επιχείρημα το βάζουμε μέσα στην φιλοσοφία αυτού του 

προγράμματος; Το λέτε ανοικτά, προσθέτουμε το πολύγωνο πίσω από την Νομαρχία, ενώ δεν 

υπήρχε προηγουμένως, για να δημιουργήσουμε έναν και μοναδικό διαχειριστή της στάθμευσης 

στους δημόσιους χώρους. Αποδέχεστε αυτή τη φιλοσοφία; Πείτε την ανοικτά.  

κ. Πρόεδρος:   Κατά την άποψη μου είναι σωστό.  

κ. Περδίκης:  Είναι σωστό για ποιον; Για τον επενδυτή ή για τον Σερραίο;  

κ. Πρόεδρος:   Για όλους.  

κ. Αναστασιάδης: Εγώ σας παρακαλώ, εάν θέλετε να κάνετε ένα έργο, σας παρακαλώ, 

εδώ χρειάζεται να κάνουμε ένα δάνειο και να κάνουμε την  Πλ. Εμπορείου,  ο  Δήμος, και  σας  
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έχω πει και πίσω από την Νομαρχία, να είναι δημοτικά, για να μην μπορεί μετέπειτα ο 

εκμεταλλευτής να το έχει μονοπώλιο και το κάνει ότι θέλει. Όμως να πάρουμε ένα δάνειο 

πραγματικά χαμηλό, να κάνουμε την Πλ. Εμπορείου μόνοι μας, αφού μπορούμε, να την 

φτιάξουμε, και το Διοικητήριο. Η μελέτη είναι έτοιμη. Για ποιο λόγο να μην πάρουμε εμείς 

ένα δάνειο και να το ξεκινήσουμε;  

κ. Πρόεδρος:  Γιατί να το κάνουμε κ. Αναστασιάδη; 

κ. Αναστασιάδης: Αν είχαμε εμείς την Δ.Α. θα το είχαμε έτοιμο και θα λειτουργούσε 

και θα είχε έσοδα ο Δήμος και το ξέρετε πάρα πολύ καλά. Τα λεφτά που βγάλαμε εμείς από το 

δάνειο τα πήρε ο κ. Μητλιάγκας, για ποιο λόγο να μη γίνει από το Δήμο Σερρών και το 

αφήνεις εκεί σε ξένο άνθρωπο; Είναι ανταποδοτικό, θα φέρει οφέλη και έσοδα.  

κ. Γκότσης: Είναι μερικά πράγματα που ίσως και οι συνάδελφοι οι οποίοι θα 

ψηφίσουν, εγώ συνειδητά θα ψηφίσω, δεν ξέρουν αυτές τις λεπτομέρειες. Θέλω να πω κ. 

Πρόεδρε, ότι οι δύο μελέτες, η προηγούμενη και αυτή, θα σας πω μια πολύ μεγάλη διαφορά, 

πρώτα με την παροχή υπηρεσιών μας είχαν και συνεταίρους, δηλαδή θα μας δίναν ένα 

ποσοστό από αυτά που θα εισπράταν. Τώρα, με την μελέτη κατασκευή, το δημόσιο έργο, 

παίρνει ο εργολάβος, χτίζει το Δημαρχείο, χτίζει την αγορά για 25-30 χρόνια είναι δικά του και 

εμείς θα πληρώνουμε ενοίκιο για το Δημαρχείο. Δηλαδή ο Δήμος που θα δώσει την περιουσία 

του θα πληρώνει ενοίκιο. 

κ. Πρόεδρος:   Που θα πληρώνει; 

κ. Γκότσης:  Στην εταιρεία.  

κ. Πρόεδρος:  Τα έσοδα που θα παίρνουμε από την εταιρεία θα είναι περισσότερα από 

τα σημερινά έσοδα από τα ενοίκια που παίρνουμε σήμερα.  

κ. Γκότσης: Μακάρι να είναι αυτό που λέτε εσείς. Εγώ λέω αυτό, το επισημαίνω και 

πιστεύω ότι θα δικαιωθώ.  

κ. Αναστασιάδης: Υπάρχουν όροι κ. Νυκτοπάτη; 

κ. Πρόεδρος:   Το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία.  

 

κ. Μαντζαρίδης  Ναι 

κ. Γρηγοριάδης Ναι 

κ. Λογοθετίδης  Ναι 

κ. Θεοφανίδης  Ναι 

κ. Μπαμπαΐτης  Ναι 

κ. Βασιλειάδης  Ναι 

κ. Δημητρακούδη     Ναι  

κ. Αραμπατζή  Ναι 

κ. Πασχάλη     Ναι  

κ. Σαουλίδης   Όχι  

κ. Περδίκης  Όχι 

κ. Μητλιάγκας  Λευκό 

         -  

κ. Μπόνας  Ναι      

κ. Μηλίδης   Ναι 

κ. Γκότσης  Ναι 

κ. Βλάχος Ναι 

κ. Αναστασιάδης  Όχι 

κ. Παπαβασιλείου     Ναι 

κ. Αγγελίδης   Ναι 

κ. Μπιτζίδου   Ναι 
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κ. Ζλάτκος   Ναι   

κ. Φανουράκη  Ναι  

κ. Τζιώνης  Ναι 

κ. Ιλανίδου               Ναι 

         - 
κ. Κατιρτζόγλου  Ναι 

κ. Λέφας   Ναι 

κ. Νυκτοπάτης  Ναι   

 

 

- Εγκρίνεται με 23 ψήφους υπέρ.                                                                    
 

ΘΕΜΑ  5ο: Έγκριση συμμετοχής του Δήμου σε συνδιάσκεψη των αιρετών γυναικών 

Τοπικής και Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης που οργανώνει η Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. και η 

Ε.Ν.Α.Ε. 

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι ένα πρόγραμμα το οποίο θα γίνει το πρώτο 10ήμερο του 

Νοεμβρίου και θα …  

κ. Φανουράκη: Που θα γίνει αυτό;  

κ. Πρόεδρος:   Θα γίνει στην Αθήνα. Το πρώτο 10ήμερο του Νοεμβρίου.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  6ο: Έγκριση αγοράς ακινήτων για την ανέγερση κατοικιών προς στεγαστική 

αποκατάσταση ROM.  

 

κ. Μητλιάγκας: Καταρχήν θα ήθελα εδώ να υπάρχει το έγγραφο του Υπουργείου 

Εσωτερικών που δίνει αυτήν την χρηματοδότηση. 

κ. Αγγελίδης: Δεν την έδωσε, θα την πάρουμε.  

κ. Μητλιάγκας: Μα δεν την έχουμε. Δεν ξέρουμε αν θα γίνει. Δεν είναι εγκεκριμένη η 

χρηματοδότηση.  

κ. Αγγελίδης: Όχι, πρέπει να γίνει πρώτα αυτή η διαδικασία και μετά θα μας την 

δώσουνε.  

κ. Μητλιάγκας: Καταρχάς εγώ το θεωρώ σωστό αυτό. Θέλω όμως να πω κάτι ότι η 

περιοχή όπου ζουν αυτοί οι συμπολίτες μας είναι μια δύσκολη περιοχή. Και έχουμε και το 

θλιβερό και τραγικό γεγονός προχθές, των δύο δολοφονιών, οι οποίες καθώς φαίνεται εκ των 

υστέρων δεν είναι θέμα πολιτικής του Δήμου για τα σπίτια αλλά έχει προσωπικά κίνητρα και 

χαρακτηριστικά. Καθώς φαίνεται, δεν είμαι δικαστής, αλλά έτσι έχω μάθει. Ο Δήμος πρέπει να 

συνεχίσει την προσπάθεια που μέχρι τώρα έκανε, γιατί στην κοινωνία μας, κάποιοι άνθρωποι 

δεν μπορούν από μόνοι τους να πάρουν τα πάνω τους. Η κοινωνία μας που ευημερεί παρά τα 

προβλήματά της, αυτούς τους ανθρώπους πρέπει να τους βοηθήσει. Και όχι μόνο σε υλική 

βοήθεια αλλά εδώ ήθελα να πω ότι οι προσπάθειες που γίνονταν με τα κέντρα στήριξης των 

τσιγγάνων πρέπει να συνεχιστούν διότι δυστυχώς το μεν ένα καταργήθηκε το δε άλλο 

ατόνησε. Η αλλαγή και η αναβάθμιση σε αυτές τις ομάδες πληθυσμού είναι πολύ δύσκολες. 

Χρειάζεται χρόνος, χρειάζεται υπομονή και χρειάζεται και χρήμα. Εύχομαι να υπάρξει αυτή η 

χρηματοδότηση,  τη  θεωρώ  προσωπικά  δύσκολη  αλλά  η  προσπάθεια  του  Δήμου  για   την  
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υποβοήθηση αυτών των ατόμων να βγουν από το τέλμα και να γίνουν όμοιοι με την υπόλοιπη 

κοινωνία είναι άγια.  

κ. Μηλίδης: κ.  Πρόεδρε συμφωνώ κι εγώ ότι τα προγράμματα αυτά είναι καλά, 

νομίζω ότι το πρόγραμμα αυτό για τους ROM ήδη τρέχει εδώ και καιρό και κάποιοι 

συμπολίτες μας από την περιοχή έχουν αγοράσει με αυτό το πρόγραμμα σπίτια μέσα στην 

πόλη, διαμερίσματα και έχουν μπει στο γενικό ιστό της πόλης. Νομίζω ότι αυτό είναι και το 

ζητούμενο. Θέλω να κάνω μια έτσι ερώτηση, διευκρίνιση. Αυτά όταν θα γίνουν και εφόσον θα 

γίνουν, με τις προϋποθέσεις που είπε προηγουμένως και ο κ. Αγγελίδης, θα διατεθούν μόνο σε 

δικούς μας κατοίκους του Αγ. Αθανασίου ή θα υπάρξει το φαινόμενο από όλη την Ελλάδα να 

μαζεύονται εκεί ROM, αυτό σας το λέω γιατί έχουν φτάσει στα αυτιά μου αυτές οι 

καταγγελίες, ότι θα έρθουν αυτοί και θα δημιουργηθεί ένα άλλο γκέτο. Υπάρχουν καταγγελίες 

από κατοίκους εκεί του Αγ. Αθανασίου που λένε ότι δεν τους θέλουν, έρχονται από έξω άλλοι. 

Μπορούμε αυτό να το διασφαλίσουμε; Δεν τους θέλουν γιατί τους δημιουργούν διάφορα 

επεισόδια, τα επεισόδια τα ανέφερε. Πως θα γίνει η παραχώρηση; Θα αναλάβει εργολάβος την 

ανέγερση και μετά θα γίνει η παραχώρηση; Πως θα γίνει αυτό; Μήπως θα γίνει πάλι καμιά 

εταιρεία μη κερδοσκοπικού χαρακτήρα κ.λπ. και θα παρακολουθούν; Θα ήθελα σε αυτό το 

θέμα διευκρινήσεις.  

κ. Ιλανίδου: Για το πρώτο θέμα, ποιοι θα πάρουν τα σπίτια, κάποιοι όσοι θέλουν έχουν 

εγκριθεί δάνεια, δεν θυμάμαι ακριβώς τον αριθμό.  

κ. …… : Είναι 180. 

κ. Ιλανίδου:  Όμως έχουν πάρει για έγκριση και ένα διακόσια κάπου τόσο. Πολλοί 

πήραν στην θάλασσα, αρκετός αριθμός πήραν στην Τούζλα σπίτια, γιατί το ποσό των 20 εκ. 

που τους δίνουν δεν μπορούν να πάρουν εδώ στην πόλη διαμέρισμα, οπότε παίρνουν στην 

Τούζλα με 20 εκ. και τους περισσεύουν μαζί με τα έξοδα. Τώρα επειδή δεν τους φτάνουν τα 

λεφτά να πάρουν οικόπεδα και να χτίσουν, ο Δήμαρχος μίλησε με το Υπουργείο, να 

αγοράσουμε κάποιο οικόπεδο, αυτοί που εγκρίθηκαν τα δάνειά τους ή θα εγκριθούν και 

δέχονται και θέλουν και είναι δημότες Σερρών, με αυτά τα δάνεια να χτιστούν σπίτια εκεί και 

να πάρουν το διαμέρισμα που δικαιούνται. Δηλαδή να φτάσει μέχρι τα 20 εκ. το σπίτι που θα 

τους χτίσουν. Νομίζω με δημοπρασία που θα κάνει ο δήμος. Θα γίνει κάποιος οικισμός.  

κ. Μηλίδης: Εργολαβία θα γίνει από ιδιώτη;  

κ. Γρηγοριάδης: Όχι από ιδιώτη, μάλλον από τον Δήμο. Δεν είμαι σίγουρος. 

κ. Αναστασιάδης: κ. Νυκτοπάτη, οι άνθρωποι αυτοί αλλάζουνε το έθνος τους και από 

έθνος γίνονται ROM. Δημιουργείται έτσι με λίγα λόγια μειονότητα μέσα στην Ελλάδα. Δεν 

είναι Έλληνες. Κι εσείς, φτωχοί άνθρωποι, τους παρασέρνετε να πάρουν δάνειο και να 

ονομαστούν ROM και όχι πλέον Έλληνες. Δημιουργείτε μια μειονότητα στην Ελλάδα. Στα 

καλά καθούμενα γιατί να ονομαστούν αυτοί οι άνθρωποι ROM και να μην είναι πάλι Έλληνες; 

Για ποιο λόγο να μην τα πάρουν τα δάνεια όπως είναι; Γιατί να γίνουνε ROM; Γιατί να τους 

αλλάξουμε την υπηκοότητα και από Έλληνες να γίνουν ROM; Καταλαβαίνετε το πρόβλημα 

από πού ξεκινάει; Πολύ καλά κάνετε! Δημιουργήστε καινούργιο έθνος μέσα στην Ελλάδα με 

τους ROM. Αλλά ένα πράγμα να ξέρετε, έχουμε ευθύνη. Εγώ διαφωνώ, να δοθούν τα δάνεια 

σαν Έλληνες και όχι σαν ROM. Από Έλληνες τους κάναμε ROM. 

 

 - Εγκρίνεται (μειοψηφία Αναστασιάδη πρώτα ¨Έλληνες¨ και όχι ¨ROM¨ και μετά 

έγκριση). 

          

ΘΕΜΑ  7ο: Έγκριση εκμίσθωσης καταστήματος κληροδοτήματος Αποστολίδη στην οδό 

Εμμ. Ανδρόνικου 15.  

 

κ. Πρόεδρος:  Θα αποφασίσει η Δημαρχιακή Επιτροπή. 
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κ. Κατιρτζόγλου: Ήθελα να σημειώσω ότι σ’ αυτό τον δρόμο νοικιάστηκε μαγαζί, όχι 

καλό όπως αυτό το γωνιακό, με 1200 Ευρώ. Ας προσέξουν της Δημαρχιακής Επιτροπής ποια 

τιμή να βάλουνε. Φυσικά θα πάει δημοπρασία, για να μην πάει τζάμπα.  

 

 - Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  8ο: Παράταση επ’ αόριστον μισθωτικής σχέσεως καταστήματος προς ανάπτυξη 

δραστηριοτήτων ΑΜΕΑ. 

 

κ. Πρόεδρος: Ο Δήμος είναι ο ιδιοκτήτης ο οποίος εισπράττει τα ενοίκια και έχει το 

δικαίωμα ανά πάσα στιγμή να τα …  

 

- Εγκρίνεται. 

            

ΘΕΜΑ  9ο: Τροποποίηση ή μη της αριθμ. 1130/2003 Α.Δ.Σ. περί οριοθέτησης του κέντρου 

της πόλης για εγκατάσταση περιπτέρων.   

 

κ. Πρόεδρος: Για το εκατέρωθεν κ. Μητλιάγκα, άκουσα πολλούς συναδέλφους για το 

εκατέρωθεν, ότι ψηφίσατε μία απόφαση παλιότερα την οποία δεν ξέρουμε τι απόφαση πήρατε, 

και με αυτό το δεδομένο και τις σκέψεις των συναδέλφων και της συμπολίτευσης και 

αντιπολίτευσης, σας αναφέρουμε το θέμα και θέλουμε τη γνώμη του Δ.Σ.  

κ. Λαπατώνης (δικηγόρος συλλόγου περιπτερούχων): Εκπροσωπώ το σωματείο 

μισθωτών περιπτέρων, εδώ βρίσκονται και στον ΟΑΕΔ 3 από ότι βλέπω μισθωτές, και ήθελα 

να κάνω μία παρέμβαση …. και επιθυμούν να αναβληθεί πλήρως αυτή η απόφαση για τους 

λόγους που σας αναφέρω.  

Καταρχήν διαβάζοντας την απόφαση για την οποία ζητάμε ανάκληση, θέλησα να 

καταλάβω το σκεπτικό για τον οποίο έγινε. ….. το σκεπτικό της δημιουργίας των περιπτέρων, 

κατά το ελληνικό κράτος δεν μπόρεσε να αποκαταστήσει τους αναπήρους και τις οικογένειές 

τους και τους έδινε ένα περίπτερο να πουλάν τα εμπορεύματα που έπρεπε να πουλάνε και να 

ζουν παραπάνω. Απ’ ότι κατάλαβα, και δεν μπορώ να δεχθώ ότι η ανάκληση, μάλλον η 

απαγόρευση, των περιπτέρων στο ιστορικό κέντρο γίνεται για να ωφεληθούν τα καταστήματα, 

μάλλον γίνεται για αισθητικούς λόγους, παρότι στην απόφαση δεν φαίνεται αυτό. Επακριβώς 

αυτό που καταλαβαίνω εγώ είναι ότι δεν θέλουμε τα περίπτερα γιατί μας ενοχλούν αισθητικά. 

Δεν το έχω δει εγώ αυτό καταρχήν σε άλλη περιοχή της Ελλάδος. Το πρώτο θέμα λοιπόν είναι 

αυτό, γιατί ακριβώς αυτή η απόφαση θέλει να απομακρύνει από αυτό το κέντρο των Σερρών, 

που είναι αρκετά μεγάλο, τα περίπτερα. Το αν θα πρέπει να είναι τόσα ή λιγότερα αυτό είναι 

ένα άλλο θέμα. Με αυτόν τον τρόπο οι ανάπηροι και τα θύματα πολέμου και οι οικογένειές 

τους, οι οποίοι έπαιρναν κάποιο εισόδημα από αυτό και όταν δεν μπορούσαν πια να το 

λειτουργήσουν το μίσθωναν και συνεπώς έπαιρναν το πιστωτικό εισόδημα από αυτό θα το 

στερηθούν, διότι αυτά κάποια στιγμή θα απομακρυνθούν και αν αυτό το εισόδημα και το 

χρέος της ελληνικής πολιτείας να δώσει κάποιο εισόδημα σε αυτούς που δώσαν την ζωή τους 

στις οικογένειές τους για την Ελλάδα πάει. Διότι εμάς μας ενοχλεί αισθητικά να βλέπουμε 

περίπτερα στο κέντρο της πόλης μας πράγμα που δεν γίνεται πουθενά αλλού. Ένα αυτό. 

Τώρα, όσον αφορά τα περίπτερα, είναι 26, 27 σε αυτό το κέντρο. Αυτοί οι 

συγκεκριμένοι οι άνθρωποι είναι μισθωτές είτε οι ίδιοι είτε οι οικογένειες των θυμάτων 

πολέμου, θα στερηθούν τα εισοδήματα είτε από άμεση εκμετάλλευση είτε τα πιστωτικά 

εισοδήματα. Συνεπώς, 26,27 άνθρωποι και οι οικογένειες τους θα έχουν ζημιά από αυτή την 

απόφαση της οποίας δεν γνωρίζω να υπάρχει άλλο προηγούμενο στην Ελλάδα. Αυτοί λοιπόν 

οι συγκεκριμένοι άνθρωποι επιθυμούν την ανάκληση.  
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Το τελευταίο σε αυτό είναι ότι υπάρχει ένα σχεδιάγραμμα. Στο κέντρο αυτό όταν 

ολοκληρωθεί αυτή η απομάκρυνση, δηλαδή όποιο περίπτερο δεν ανανεώνει την άδεια θα 

απομακρύνεται δεν θα υπάρχει βραδινές ώρες ο κόσμος να αγοράζει τσιγάρα, αναψυκτικά, 

γλυκά, σοκολάτες, εφημερίδες, συνεπώς υπάρχει θέμα εξυπηρέτησης των πελατών και όχι 

μόνο των διαμενόντων στην περιοχή αλλά και αυτών που πηγαίνουν στα μπαρ, στις 

καφετέριες για να εξυπηρετηθούν. Λόγο άλλον πλην του αισθητικού δεν μπορώ να βρω σε 

αυτή την απόφαση και τον αισθητικό τον αμφισβητώ εκτός και το μόνο που μας πειράζει στην 

Ψαροκώσταινα για να γίνει Ευρώπη είναι τα περίπτερα. Τώρα αν οι υπόλοιπο θέλουν να μην 

υπάρχουν περίπτερα θα το ξανασυζητήσουμε.   

κ. Αναστασιάδης: κ.Νυκτοπάτη πάντα η γνώμη μου ήταν και πάντα ψήφιζα τα 

περίπτερα να είναι εκεί που είναι και ποτέ δεν είπα τίποτα άλλο γιατί εκείνοι που πολεμήσανε 

για την δική μας ελευθερία και το κράτος το ελληνικό επειδή δεν είχε την οικονομική ευχέρεια 

να αποζημιώσει αυτές τις οικογένειες, το μόνο που μπορούσε να κάνει ήταν να τους δώσει ένα 

περίπτερο και αυτοί πολεμήσανε για την δική μας ελευθερία. Αυτοί εκτελέσαν το καθήκον 

τους, αυτά που έλεγε η ελληνική πολιτεία και η ελληνική πολιτεία επειδή δεν μπορούσε να 

τους ικανοποιήσει τους έδωσε, στα ορφανά και στις χήρες, ένα περίπτερο για να ζήσουνε. 

Τους σκλάβωσε μέσα σε έναν χώρο 1x 1,5, και αυτό εμείς σήμερα, εμείς οι αγνώμονες, και 

αυτό το δικαίωμα που έχουν αυτοί οι άνθρωποι κλεισμένοι επί ώρες μέσα με υπομονή να 

βγάλουν ένα μεροκάματο μέσα σε ένα περίπτερο, να τους πάρουμε την άδεια. Καταρχάς το 

Υπουργείο Εθνικής Αμύνης χορηγεί την άδεια και όχι εμείς. Ποιοι είμαστε εμείς εδώ που θα 

πούμε ότι υπάρχει ιστορικό κέντρο και θα διώξουμε τα περίπτερα. Για ποιον λόγο; Για 

αισθητική; Τα περίπτερα πάρα πολύ όμορφα είναι, είναι καινούργια. Την νύχτα που όλοι 

πεινούν αυτά είναι ανοιχτά μέχρι τα ξημερώματα. Είναι και αναγκαίο αλλά πάνω από όλα 

είναι να τιμήσουμε εκείνον που έδωσε τη ζωή του για εμάς και δεν πρέπει ούτε να το 

σκεφτόμαστε αυτό κ. Νυκτοπάτη όχι να πούμε ότι μέχρι εδώ και όχι παραπέρα. Θα 

παραμένουμε εδώ όσο θα υπάρχουν οι απόγονοι αυτών που έχουν πεθάνει για την δική μας 

ελευθερία. Το έχω πει πάντα και το λέω συνέχεια αυτό το πράγμα και πάντα θα επιμένω, διότι 

αν ανακαλέσεις σήμερα, η επόμενη Δ.Α. που θα είναι σίγουρα άλλη θα τα ξαναφέρει πάλι εκεί 

που ήταν, να είσαι γι’ αυτό πάρα πολύ σίγουρος.  

κ. Μπαμπαΐτης: Καταρχήν ο κ. Αναστασιάδης αν είχε την ευγενή καλοσύνη και την 

ευγένεια να ακούσει πρώτα τον Πρόεδρο της Επιτροπής δεν θα είχε φτάσει στο φοβερό 

ατόπημα ότι η Επιτροπή αφαιρεί άδειες. Ξέρετε πολύ καλά θητεύσατε σαν Πρόεδρος της 

επιτροπής και ξέρετε πολύ καλά ότι το μόνο που παραχωρούμε είναι χώρος. Το σκεπτικό 

λοιπόν ήταν πολύ απλό, ότι θέλουμε να ελαφρύνουμε το κέντρο το ιστορικό από κάποια 

περίπτερα, δεν έχουμε σκοπό να εξαλείψουμε τα περίπτερα. Φυσικά οι δικαιούχοι δικαιούνται 

κάποιους χώρους τους οποίους τους διευκολύνουμε με το να κάνουν μια αίτηση για μια 

περιοχή και να μην απορρίπτεται από την επιτροπή γιατί θα είναι μέσα στο κέντρο, ξέρετε η 

διαδικασία ποια είναι, κάνουν μια αίτηση, έρχεται στην επιτροπή και από εκεί και πέρα η 

επιτροπή κρίνει μετά από γνωμοδότηση της Τεχνικής Υπηρεσίας και της Αστυνομίας, ότι το 

μέρος αυτό είναι κατάλληλο, το μέρος αυτό παραχωρείται. Δεν δίνουμε άδειες εμείς, δίνουμε 

τον χώρο. 

κ. Αναστασιάδης: Το έχω πει κύριε ότι εμείς δεν δίνουμε άδεια. Εγώ ήμουν Πρόεδρος 

και παραιτήθηκα. Μόνος μου παραιτήθηκα. 

κ. Μπαμπαΐτης: Το ξέρω. Να απαντήσω και στον αγαπητό κ. Δικηγόρο, ότι δεν 

παίρνουμε το μεροκάματο κανενός. Αν κάποιος από τους δικαιούχους αποδημήσει εις Κύριον, 

από εκεί και πέρα ο ενοικιαστής του περιπτέρου με ποιες εγγυήσεις θα συνεχίσει να έχει το 

ίδιο μεροκάματο;  

κ. Αναστασιάδης: Με άλλο. Με άλλη άδεια.  
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κ. Πρόεδρος: κ. Μπαμπαΐτη, θέλω να διορθώσω ότι αυτή η απόφαση νομίζω δεν ήταν 

απόφαση της Δ.Α., είπαμε να πάρουμε μια απόφαση ομόφωνη… 

κ. Μπαμπαΐτης: Αυτή τη στιγμή ανακαλούμε το εκατέρωθεν … 

κ. Πρόεδρος:  Μια στιγμή να τελειώσω κ. Μπαμπαΐτη,  που δεν είναι θέμα Δ.Α. είναι 

Δ.Σ. και θα παρακαλέσω πάρα πολύ κ. Αναστασιάδη, δεν θέλουμε με Δ.Α. εμείς θέλουμε 

ομόφωνη για να μην αναλάβει αύριο άλλη Δ.Α. και λέει άλλα. Αυτή είναι η απόφαση και αυτή 

συζητάμε. 

κ. Αναστασιάδη: Εγώ κ. Νυκτοπάτη τι είπα; Να σεβαστείτε αυτούς τους ανθρώπους. 

Δεν έχετε δικαίωμα.  

κ. Πρόεδρος: Να ρωτήσουμε τους αρχηγούς.  

κ. Μπαμπαΐτης: Το μόνο που κάνουμε αυτή τη στιγμή είναι απλά, διευκρινίζουμε 

στην απόφαση μας ότι ανακαλούμε το εκατέρωθεν από τον δακτύλιο, δηλαδή από τη μεριά 

που είναι έξω από τις οδούς Β. Βασιλείου και από τις άλλες περιοχές μπορούμε πλέον να 

δώσουμε άδεια, από την εσωτερική πλευρά δεν θέλουμε αυτή τη στιγμή ούτε κάποια 

ανανέωση αδείας γιατί έχει γεμίσει το κέντρο, και από εκεί και πέρα είναι λογικό ότι όσες 

άδειες εγκρίνονται από τη Νομαρχία εμείς τα εξετάζουμε τα θέματα και δεν είπαμε ότι θα 

εξαλείψουμε όλα τα περίπτερα μέσα σε 1 ή 2 χρόνια.  

κ. Γκότσης: Ξαναπείτε το γιατί δεν το κατάλαβα.  

κ. Μπαμπαΐτης: Αυτή τη στιγμή ισχύει η απόφαση που έχουμε ψηφίσει ότι δεν 

δίνουμε άδειες μέσα από την περιοχή του κέντρου, από την μέσα μεριά του κέντρου, αλλά 

απελευθερώνουμε την έξω περιοχή από το διάγραμμα που έχουμε κάνει, από τον δακτύλιο που 

έχουμε βάλει. Γιατί είχαμε ψηφίσει στο Δ.Σ. ομόφωνα, είτε εκ παραδρομής είτε επειδή κάποιοι 

δεν κατάλαβαν εκατέρωθεν των δύο δρόμων δίνουμε άδειες και αναιρούμε απλά το 

εκατέρωθεν. Τίποτα παραπάνω.  

κ. Αγγελίδης:  Είχαμε ψηφίσει την 2η παράγραφο χωρίς να το ξέρουμε, ότι υπήρχε 

ένας δακτύλιος και μέσα σε εκείνον τον δακτύλιο του κέντρου όσα περίπτερα υπάρχουν από 

την στιγμή που θα τελείωνε, θα έληγε η άδεια τους … Και ερχόμαστε τώρα να την σβήσουμε 

την παράγραφο.  

κ. Μπαμπαΐτης: Το εκατέρωθεν. Αυτή τη στιγμή προσπαθούμε να φέρουμε σε 

ψηφοφορία το να αναιρέσουμε το εκατέρωθεν από τις δύο οδούς. Κρατάμε ότι μέσα στο 

κέντρο δεν θα τοποθετούνται νέα περίπτερα.  

κ. Γκότσης :  Ποιο είναι το κέντρο;  

κ. Μπαμπαΐτης: Μα το έχουμε βάλει μέσα σε ένα σχεδιάγραμμα, δεν το έχετε δει;  

κ. Αγγελίδης:  Εμείς διαφωνούμε, στο κέντρο της πόλης γιατί να μην έχει περίπτερα; 

Δεν το κατάλαβα. 

κ. ….. : Αφού το ψηφίσατε όλοι.  

κ. Αγγελίδης:  Το ψηφίσαμε; Εγώ δεν κατάλαβα τέτοιο πράγμα.  

κ. Αναστασιάδης: Ποτέ δεν ψηφίσαμε κ. Αγγελίδη. Δεν είναι ομόφωνη η απόφαση, 

εγώ είχα πει όχι και τότε.  

κ. Αγγελίδης:  Πότε ψηφίστηκε; Ποιος έκανε την πρόταση;  

κ. Μηλίδης:  Επειδή τοποθετήθηκε ο κ. Μπαμπαΐτης, θέλω να διαβάσω επακριβώς για 

να μη συζητάμε την απόφαση. Η 1η παράγραφος είναι αυτό που λέγατε για τις οδούς κ.λπ., η 

2η πρόταση δείτε τι λέει: ¨ορίζει όπως το εξής, με την λήξη των αδειών εκμετάλλευσης των 

περιπτέρων που βρίσκονται εδώ στο … κέντρο της πόλης αυτά θα απομακρύνονται και δεν θα 

τοποθετούνται στην θέση τους νέα έτσι ώστε με την πάροδο του χρόνου στο κέντρο της πόλης 

να μη λειτουργεί κανένα περίπτερο.  

κ. Πρόεδρος: Είναι ομόφωνη απόφαση.  

κ. Αναστασιάδης: Δεν είναι ομόφωνη. Όχι.  
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κ. Μηλίδης:  Ο κ. Αναστασιάδης διαφωνεί με την 2η παράγραφο. Αυτό κ. Πρόεδρε το 

έφερα σε διευκρίνιση του σώματος για την τοποθέτηση του κ. Μπαμπαΐτη, ότι όπως είναι η 

απόφαση έτσι αν υλοποιηθεί, σημαίνει ότι δεν θα μείνει ποτέ περίπτερο στο κέντρο γιατί 

κάποια στιγμή θα υπάρξουν … Όμως εμείς σαν συνδυασμός και εγώ προσωπικά, είμαι 

αντίθετος. Δεν πρέπει να υπάρχει το παραδοσιακό περίπτερο στο ιστορικό κέντρο για λόγους 

αισθητικούς, είμαι αντίθετος από το να γίνουν σούπερ μάρκετ.  

κ. Πρόεδρος: κ. Μηλίδη λέτε ότι κακώς το ψηφίσατε;  

κ. Μηλίδης: Δεν είναι δική μου απόφαση αυτή κ. Πρόεδρε.  

κ. Πρόεδρος: Εκτός από τον κ. Αναστασιάδη ψηφίσαμε όλοι.  

κ. Μηλίδης: Είχαμε πει να εξαλειφτούν τελείως; 

κ. Πρόεδρος: Ε βέβαια, αφού αυτό διαβάσαμε.   

κ. Μηλίδης: Έχουν επανέλθει και άλλα θέματα, λέω ότι κάποια περίπτερα να μείνουν 

στο ιστορικό κέντρο. Όχι να δώσουν καινούργιες άδειες διότι το βράδυ γίνεται αυτό που λέμε 

χαμός. Και αν ακυρώσουμε την ψηφοφορία δεν πειράζει. Το κάναμε κι άλλοτε, τι έγινε; 

κ. Αγγελίδης:  Το Δ.Σ. παραπλανήθηκε. Και να σας πω γιατί παραπλανήθηκε. Για 

δείτε κ. Μπαμπαΐτη, σαν Επιτροπή τι εισήγηση φέρατε στο Δ.Σ.; Η 2η παράγραφος που μετά 

μπήκε δεν υπάρχει στην εισήγησή σας. Και εμείς ψηφίσαμε εκείνη την εισήγηση και στην 

απόφαση του Δ.Σ. προστέθηκε αυτή η παράγραφος. Διαφωνούμε κάθετα για το να μην 

υπάρχουν περίπτερα στο κέντρο της πόλης. Αυτή είναι η αλήθεια.  

κ. Μπαμπαΐτης:  Θα σας φέρω τα πρακτικά, αλλά δεν είναι έτσι.  

κ. Αγγελίδης:  Αν δεν είναι έτσι παραιτούμε από το Δ.Σ., είμαι τόσο σίγουρος. 1000%, 

δεν θα επέμενα αν δεν ήμουν τόσο σίγουρος. Ξέρετε ότι αν ισχύει κάτι τέτοιο ο πρώτος που θα 

παραιτηθεί θα είμαι εγώ.  

κ. Πρόεδρος: Είναι μια απόφαση που πολλές φορές …. από συναδέλφους 

παραπλανούν το Δ.Σ. Επειδή το άκουσα και ενδεχομένως να έγινε κάποιο λάθος το 

αναβάλλουμε, θα έρθει ο κ. Δήμαρχος και θα πάρουμε μια απόφαση άλλη γενικότερη. 

Παρακαλώ πάρα πολύ. 

κ. Μπαμπαΐτης: κ. Πρόεδρε, ανεξάρτητα από το αν κάποιοι άλλαξαν γνώμη …  

κ. Αγγελίδης:  Φέρτε την εισήγηση. 

κ. Μπαμπαΐτης: Δεν ξέρω τι έλεγε η εισήγηση, εκείνο που θυμάμαι εγώ είναι ότι 

ομόφωνα πήραμε την απόφαση …  

κ. Αναστασιάδης: Όχι ομόφωνα. 

κ. Μπαμπαΐτης:  Σας είπα εσείς εξαιρείστε. κ. Αναστασιάδη δεν σας έχω διακόψει 

καμιά φορά θα σας παρακαλέσω πάρα πολύ να με αφήσετε να μιλήσω. Το άκουσε όλος ο 

κόσμος και τα Μ.Μ.Ε. ότι εσείς διαφωνήσατε. Τελείωσε. Αλλά είμαστε εδώ όλοι παρόντες 

που κάναμε συζήτηση και αποφασίσαμε ομόφωνα ότι όταν λήξει κάποια άδεια να μην 

ξαναδώσουμε άδεια. …. (αλλαγή κασέτας) …. το περίπτερο αυτό σταματάει και στην θέση 

του δεν θα βάλουμε άλλο. Εδώ είμαστε, στο συζητήσαμε, το αποφασίσαμε και το ψηφίσαμε 

εκτός από τον κ. Αναστασιάδη. Τώρα λοιπόν γιατί κάποιοι λένε ότι παραπλανήθηκαν και ότι 

δεν θυμούνται ή ότι άλλαξαν γνώμη. Δικαίωμα τους είναι αν άλλαξαν γνώμη.  

κ. Αγγελίδης: Δεν είπα τέτοιο πράγμα. Στην εισήγηση δεν υπήρχε αυτή η παράγραφος.  

κ. Μπαμπαΐτης:  Ανεξάρτητα τι λέει ο ένας και ο άλλος. Αυτό αποφασίσαμε όμως. 

Είναι γεγονός.  

κ. Πρόεδρος: Νομίζω ότι είναι ένα θέμα και κάποιοι θέλουν να κάνουν το καλό, 

υπάρχει συνάδελφος που δεν ενδιαφέρεται για το θέμα αυτό; Κάνουμε φασαρία μόνο; 

κ. Μητλιάγκας: Να βοηθήσω, η εισήγηση της επιτροπής είχε μόνο την 1η παράγραφο, 

όμως έγινε προσθήκη από τον κ. Δήμαρχο, από τον κ. Μωϋσιάδη … 

κ. Αγγελίδης:  Και δεν το πήραμε χαμπάρι αυτό.  
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κ. Μητλιάγκας: Την δέχθηκε αυτή τη πρόταση, πλην του κ. Αναστασιάδη το Δ.Σ.; 

Έχουμε πρακτικά, έχουμε μαγνητοφωνημένα, να βγουν εδώ πέρα. Και κοιτάξτε να δείτε, αν 

θέλετε αναβάλετε το αλλά να φωνάξουμε και όλους τους ενδιαφερόμενους φορείς, εμπορικό 

σύλλογο κ.λπ. Και εδώ έχουμε πει ότι είναι υπερφορτωμένο το κέντρο, δεν υπάρχει περίπτωση 

να μην υπάρχουν περίπτερα αλλά οι πιέσεις είναι τόσο πολλές που σε κάθε μέτρο θα μπει 

περίπτερο. Και θα ήθελα να μου πείτε κ. Μπαμπαΐτη για την πρόταση που κάνετε για το 

εκατέρωθεν. Εγώ και με αυτό δεν συμφωνώ. Διότι για να πάψουν να υπάρχουν τα περίπτερα 

αυτά θα περάσουν 20 και 30 χρόνια, εν τω μεταξύ η Ε.Ε. απελευθερώνει τα επαγγέλματα και 

θα μπορεί ο κάθε πολίτης να ανοίξει μαγαζί, να κάνει ένα ψιλικατζίδικο και να έχει και 

τσιγάρα και τα πάντα. Εκεί που είναι το SINGER με την απόφαση που πήραμε δεν μπορούσε 

να μπει περίπτερο τώρα, παλιότερα υπήρχε διότι είναι το εκατέρωθεν. Τώρα που εσείς βγάζετε 

το εκατέρωθεν εκεί μπορούμε να βάλουμε περίπτερο, ξέρετε τι πίεση θα υποστεί;  

κ. Αναστασιάδης: Είπε ο κ. Μητλιάγκας η Ε.Ε. τα θύματά τα είχε πληρώσει ακριβά. 

Εδώ στην Ελλάδα δεν πήρανε μία δεκάρα τα θύματα. Το ακούτε; Έχει άλλη σχέση η Γαλλία, η 

Γερμανία, εδώ τα δικά μας τα θύματα και οι χήρες δεν είχαν να φάνε ψωμί ενώ εκείνοι πήραν 

κανονική σύνταξη.  

κ. Πρόεδρος: Το θέμα αναβάλλεται, θα έρθει και ο κ. Δήμαρχος εδώ και θα το 

συζητήσουμε.  

κ. Αγγελίδης:  κ. Πρόεδρε μια ερώτηση, εσείς στην εισήγηση είχατε μόνο το πρώτο 

κομμάτι;  

κ. Μπαμπαΐτης: Μα ούτως ή άλλως είχαμε βγάλει και τον δακτύλιο και λέγαμε ότι 

μέσα στο κέντρο δεν θα υπάρχει άλλο περίπτερο.  

κ. Γκότσης: Ο κ. Μητλιάγκας λέει ότι ο Δήμαρχος πρόσθεσε και εκείνη την 

παράγραφο. Πότε το έκανε, προφορικά;  

κ. Μπαμπαΐτης:  Δυο λόγια απλά για να προστατέψω και το κύρος της Επιτροπής. Το 

μόνο το οποίο ήθελε η επιτροπή και είναι και το σκεπτικό της είναι να ελαφρύνουμε κάπως το 

κέντρο της πόλης, τίποτα παραπάνω, ούτε να πάρουμε άδειες, ούτε να αφαιρέσουμε άδειες, το 

σκεπτικό μας ήταν ότι προς το παρόν δεν δίνουμε καμία άδεια, δεν ανανεώνουμε, δεν 

μετατοπίζουμε γιατί ξέρετε πολύ καλά ότι αυτή τη στιγμή η Νομαρχία αν κάποια στιγμή 

αδειάσει κάποια άδεια σε ένα περίπτερο μέσα στο κέντρο, δίνει κατευθείαν την άδεια σε 

κάποιον άλλον δικαιούχο και δεν έχει κανέναν λόγο η επιτροπή περιπτέρων για να πει ¨δεν θα 

δώσεις αυτήν την άδεια σε χώρο που είναι δικός μας. Αφήστε μας λοιπόν, δώστε μας το 

δικαίωμα να έχουμε τον λόγο στον δικό μας χώρο και απλά να ελαφρύνουμε το κέντρο της 

πόλης¨. Τίποτα άλλο.  

κ. Αγγελίδης:  Είναι ξεκάθαρο όπως είπε και ο κ. Μητλιάγκας, η 2η παράγραφος που 

ψηφίστηκε, δεν υπήρχε στην εισήγηση, αυτό είναι ξεκάθαρο και θα αποδειχθεί. Και πολύ 

πιθανόν ο κ. Δήμαρχος να το πρότεινε, εγώ ειλικρινά σας μιλάω, δεν το κατάλαβα, δεν το 

άκουσα και φάνηκε ότι περνάει ομόφωνα πλην του κ. Αναστασιάδη που ενδεχομένως το 

άκουσε. Άλλο η υπερφόρτωση και άλλο η κατάργηση όλων των θέσεων στο κέντρο της πόλης. 

Η απόφαση που λέτε εσείς τώρα μιλάει για κατάργηση όλων των περιπτέρων στο κέντρο της 

πόλης. Καινούργιες θέσεις να μην προστεθούν.  

κ. Πρόεδρος: Το αναβάλλουμε το θέμα.  

     

- Αναβάλλεται.  
                                  

ΘΕΜΑ  10ο: Έγκριση συνέχισης της μουσικής υποτροφίας ¨ΧΡΗΣΤΟΥ ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ¨ του 

σπουδαστή Νικολάου Σταυλά. 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  11ο: Συγκρότηση Διοικητικών Συμβουλίων Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

 - Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  12ο: Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς υπηρεσιών 

διαδικτύου.  

 

κ. Πρόεδρος: Είναι μια άδεια από τις συνηθισμένες που δίνουμε. Έχουμε μια επιστολή 

από τους κατοίκους χωρίς να έχουν δικαιολογητικά ότι τους ενοχλεί. Δεν νομίζω ότι έχουμε 

δικαίωμα να μην δώσουμε την άδεια αυτή άσχετα αν ενοχλεί κάποιους.  

κ. Αναστασιάδης: Τι άδεια είναι αυτή;  

κ. Αγγελίδης:  Για τις άδειες που υπάρχουν ενστάσεις, δεν μας τιμά αυτό που θα πω 

τώρα, δεν ψάξαμε το θέμα να δούμε τι ακριβώς συμβαίνει, δεν ψηφίζω.  

κ. Πρόεδρος: Δεν υπάρχει ένσταση. Υπάρχει μια καταγγελία από ανθρώπους ότι 

ενοχλεί.  

κ. Αναστασιάδης: κ. Μάρθα όπως πάντα εγώ ψηφίζω όχι.  

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία Μητλιάγκα, Σαουλίδη, Περδίκη, Αναστασιάδη, 

Παπαβασιλείου, Ιλανίδου). 

 

ΘΕΜΑ  13ο: Έγκριση παραχώρησης χώρων για σύσταση οικογενειακών τάφων. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  14ο: Έγκριση ασφάλισης του τροχαίου υλικού του Δήμου Σερρών.   

 

κ. Πρόεδρος: Η υπηρεσία προτείνει, σε όποιον από τη δημοπρασία πάρει αυτή τη 

δουλειά, να μην γίνεται κάθε χρόνο αλλά να παραμείνει για καιρό όσο εμείς θέλουμε.  

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε μόνο μια διευκρίνιση, δεν έπρεπε να φτάσουμε να λήγει και 

τώρα να γίνει η δημοπρασία. Νομίζω ότι μπορεί να συμβεί τίποτα.  

 

- Εγκρίνεται. 

    

ΘΕΜΑ  15ο: Έγκριση επανάληψης διαγωνισμού προμήθειας λιπαντικών.     

 

κ. Πρόεδρος: Δεν υπήρξε ενδιαφέρον την πρώτη φορά και τώρα επαναλαμβάνεται.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

 ΘΕΜΑ 16ο:  Ενημέρωση του Δημοτικού Συμβουλίου επί αποφάσεων του Ν.Π. «ΚΕΝΤΡΟ 

ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗΣ ΑΓΩΓΗΣ» Δήμου Σερρών: 

 α) αριθμ. 23/2004 «Παραχώρηση χώρων του Ν.Π. προς τον Δήμο Σερρών» και 

 β) αριθμ. 24/2004 «Μεταφορά και αναστολή Παιδικών Σταθμών του Ν.Π.». 

 

κ. Αναστασιάδης: Γιατί αναστολή Παιδικών Σταθμών κ. Νυκτοπάτη;  

κ. Πρόεδρος:  Η κ. Δημητρακούδη θα απαντήσει.  

κ. Δημητρακούδη: Το πρώτο θέμα δεν περιγράφεται σωστά, δεν είναι παραχώρηση 

χώρου είναι παραχώρηση χρήσης για 5ετία του χώρου του κτιρίου επί της Βενιζέλου όπου 

στεγαζόταν  μέχρι  τώρα  ο  2ος  Βρεφονηπιακός  Σταθμός,  διότι  μετά από πολύ συζήτηση στο  
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συμβούλιο καταλήξαμε ότι το κτίριο ήταν πλέον όχι και τόσο κατάλληλο για να φιλοξενεί τα 

παιδιά, είχε πάρα πολλά λειτουργικά έξοδα και δεν υπάρχει η δυνατότητα στο Ν.Π. να βρει 

πόρους για να τα συντηρήσει και να τα κινήσει. Γι’ αυτό το παραχωρούμε προς χρήση, το 

ξαναλέω, 5ετή χρήση στον Δήμο που ούτως ή άλλως το χρησιμοποιεί χωρίς να έχει 

προηγούμενη παραχώρηση για το ΚΑΠΗ, χωρίς να έχει γίνει καμία τυπική διαδικασία, ώστε 

να βρεθεί τρόπος να βρεθούν πόροι για να ανακαινιστεί και να συντηρηθεί. Το 2ο τώρα, είναι 

μεταφορά του Παιδικού σταθμού, είναι ο 5ος Παιδικός σταθμός, που ήταν στην Φλωρίνης διότι 

αυτός ο Παιδικός σταθμός τον οποίο νοικιάζαμε είχαμε έναν εκπαιδευτικό, μία νηπιαγωγό και 

δύο άτομα βοηθητικό προσωπικό, είχαμε μόνο 5 παιδιά. Τα οποία 5 παιδιά είτε φιλοξενούνται 

στον 2ο Παιδικό σταθμό, επάνω στην Μ. Αλεξάνδρου, είτε στον Παιδικό σταθμό τον 3ο που 

είναι δίπλα στην εκκλησία των Εισοδίων της Θεοτόκου. Κανένα παιδί δεν έμεινε χωρίς 

Παιδικό σταθμό, ένα δύο παιδιά που δεν μπορούσαν να πληρώσουν ούτε το στοιχειώδες αν και 

δεχόμαστε και απαλλάσσουμε μετά από αίτηση και το στοιχειώδες, παραπέμφθηκαν στον 

Παιδικό σταθμό του Δήμου που είναι επίσης στον Αγ. Αθανάσιο. Οπότε όχι απλώς δεν 

δημιουργήθηκε κανένα πρόβλημα αλλά ήταν και υπέρ των συμφερόντων του Ν.Π. γιατί είναι 

μια πολύ καλή οικονομία χωρίς όμως να μένει κανένα κενό στην κοινωνική φροντίδα που 

πρέπει να έχουν οι Παιδικοί σταθμοί.  

κ. Μπιτζίδου: Επειδή τυχαίνει να είμαι στο Διοικητικό Συμβούλιο των Παιδικών, αυτό 

το θέμα μας έχει ταλαιπωρήσει πάρα πολύ, εμένα προσωπικά με έχει ταλαιπωρήσει μέχρι να 

πεισθώ του τι απόφαση θα παρθεί, εάν είναι νόμιμη, εάν θα πρέπει να την ψηφίσω ή όχι, γιατί 

το κτίριο λειτουργούσε και εξυπηρετούσε ο 2ος Βρεφονηπιακός στα πρώην Ορφανοτροφεία 

αρκετά μεγάλο αριθμό νηπίων και βρεφών. Το κτίριο αυτό εμφανίζει προβλήματα κτιριακά 

και εκεί πάνω στηρίχτηκα εγώ και μπόρεσα να δεχθώ την παραχώρηση προς χρήση, που 

ουσιαστικά δεν συμφωνώ και έχω βάλει τις ενστάσεις μου, οι οποίες είναι ότι, η παραχώρηση 

προς χρήση θα πρέπει να γίνει με ένα αντίστοιχο μίσθωμα στον Δήμο και αυτό είναι το πιο 

σωστό και το πιο νόμιμο. Δηλαδή μπορούμε εμείς σαν Ν.Π. να παραχωρούμε ένα τόσο μεγάλο 

κτίριο το οποίο θα μπορούσε να είναι εκμεταλλεύσιμο απλώς προς χρήση; Εγώ ενστάθηκα και 

η ένστασή μου όπως γράφεται και μέσα στην εισήγηση είναι στο ότι δέχομαι να παραχωρηθεί 

ο χώρος αυτός εφόσον εμφανίζει κτιριακά προβλήματα και θεωρείται ακατάλληλος χώρος για 

να φιλοξενηθούν παιδιά και με την ομόφωνη γνώμη ότι θα επισκευαστεί από τον Δήμο και θα 

παραχωρηθεί μετά από μια 5ετία πάλι στο Ν.Π. Ερχόμαστε όμως εδώ να πούμε ότι για να 

μπορέσω εγώ να πεισθώ και να επιβεβαιώσω αυτό εδώ ζήτησα από την Πρόεδρο και από το 

Διοικητικό Συμβούλιο από εδώ ότι θέλω να προηγηθεί μια μελέτη από την Τεχνική Υπηρεσία 

του Δήμου που θα τεκμηριώνει πως θα χρησιμοποιηθούν οι χώροι του κτιρίου. Τι χρήματα 

χρειάζονται για την ανακατασκευή και την ανακαίνιση του κτιρίου και το νομικό πλαίσιο στο 

οποίο θα γίνει αυτή η παραχώρηση κατόπιν εισήγησης που θα συντάξει η Νομική υπηρεσία 

του Δήμου. Αυτά πιστεύω ότι εκκρεμούν και θα πρέπει για να δώσουμε την οριστική απόφαση 

να δούμε ότι αυτά όντως ισχύουν, όντως το κτίριο είναι ακατάλληλο και πρέπει να 

παραχωρηθεί στον Δήμο για ανακατασκευή. Αλλιώς στο Ν.Π. δεν συμφέρει αυτή η πρόταση 

αμισθή, θα πρέπει να δοθεί έναντι ενός μισθώματος. Επίσης δημιουργήθηκε ένα πρόβλημα 

σχετικά με την φιλοξένηση των νηπίων και εκεί συμφώνησα να γίνει αυτή η μεταφορά στο 

πίσω κτίριο εφόσον βέβαια εξυπηρετηθούν όλα τα νήπια και όλα τα βρέφη τα οποία θα κάνουν 

τις ανάλογες αιτήσεις. Εδώ θα ήθελα, και θίγω το θέμα λίγο διαφορετικά, ακούγονται πολλά 

ότι αυτό το καινούργιο κτίριο, από διαδόσεις που ακούω ότι θα δοθεί ή θα ενοικιαστεί στα 

Νηπιαγωγεία για να στεγαστούν αυτά. Συζητήθηκε στη ΔΕΠΚΑ επίσης ότι αυτό το κτίριο 

μπορεί να χρησιμοποιηθεί σαν μουσική σχολή από τη ΔΕΠΚΑ και να φιλοξενηθούν όπως ήδη 

φιλοξενούνταν η Φιλαρμονική για να κάνει τις πρόβες της χωρίς βέβαια αυτό να είναι νόμιμο, 

να γίνονται διάφορες δραστηριότητες και να επονομαστεί Μουσική Σχολή. Όμως είναι επίσης 

γνωστό  ότι ο  Δήμος δεν έχει αυτό το δικαίωμα να χρησιμοποιήσει αυτόν τον χώρο και να τον 
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 δώσει σε μια άλλη επιχείρηση παρά μόνο να το χρησιμοποιήσει για τις δικές του υπηρεσίες. 

Θα μπορούσε άνετα να το χρησιμοποιήσει αυτό το κτίριο για υπηρεσίες του δήμου ή ακόμα 

μια σκέψη που έχω κάνει εγώ στο παρελθόν και την κατέθεσα στο Διοικητικό Συμβούλιο, 

γιατί όχι να μην φιλοξενηθούν οι υπηρεσίες του Δήμου ακόμη και το Δημαρχείο εκεί πέρα εάν 

υπάρξει ένα ζωτικό πρόβλημα σχετικά με τη στέγαση του Δημαρχείου, κάτω από διάφορες 

προϋποθέσεις βέβαια. Εγώ επειδή επισκέφτηκα αυτό το κτίριο, εντυπωσιάστηκα από τους 

χώρους, από τις θέσεις πάρκιν που διαθέτει και μία πρόταση που έκανα ήταν και αυτή στο Δ.Σ.  

και την καταθέτω τώρα εδώ επίσημα. Βέβαια ήταν μια πρόταση η οποία δεν βγήκε στην 

δημοσιότητα. Εγώ θέλω το εξής, από το Προεδρείο, από τον Δήμαρχο, να δεσμευτεί ότι θα 

τηρηθούν οι όροι. Επίσης θέλω να μου πείτε εάν έχετε πρόθεση να κάνετε μελέτη σχετικά με 

την καταλληλότητα του κτιρίου, εάν θα είστε διατεθειμένοι να κρατήσετε τους όρους με την 

ανακατασκευή και ότι δεν θα χρησιμοποιηθεί με άλλον τρόπο και ότι η οποιαδήποτε αλλαγή 

γίνει θα πρέπει να συζητηθεί σοβαρά όχι μόνο στο Διοικητικό αλλά και στο Δημοτικό 

Συμβούλιο και να πουν όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι την άποψη τους. Εγώ θα ήθελα αν δεν 

μπορείτε να μου απαντήσετε τώρα, που λογικό είναι ότι δεν γίνεται, την επόμενη φορά να μου 

δώσετε μία υπεύθυνη απάντηση.  

κ. Αναστασιάδης: Εγώ κ. Νυκτοπάτη παραιτήθηκα από τους Παιδικούς σταθμούς 

γιατί θέλουν να κάνουν μεταφορά. Η πρόθεση τους είναι … είναι τρομερό πράγμα να 

μεταχειρίζονται τα μικρά παιδιά λες και είναι εμπορεύματα. Εκεί στήθηκαν Παιδικοί σταθμοί 

για να πάνε τα μικρά παιδιά. κ. Νυκτοπάτη, διαφωνώ ριζικά.  

κ. Μηλίδης: Θέλω κάποιες διευκρινήσεις από την κ. Δημητρακούδη. Συμφωνούμε αν 

πρόκειται να γίνει κατασκευή σωστή κ.λπ. γιατί υπάρχουν σοβαρά προβλήματα και τα έχουμε 

συζητήσει με τον Πρόεδρο, τον κ. Μαντζαρίδη, στο ΚΑΠΗ ότι και εκεί υπήρχαν προβλήματα, 

πρέπει να λυθούν, ότι τρέχανε οι στέγες κ.λπ. Συμφωνούμε, αρκεί όμως να μην υπάρξει 

πρόβλημα στα βρέφη, να μην υπάρξει πρόβλημα εγκατάστασης διότι οι αιτήσεις είναι πάρα 

πολλές, η εργαζόμενη μητέρα έχει μόνο αυτή τη λύση και δεν ξέρω έχω μια επιφύλαξη να μην 

υπάρξει πρόβλημα να τακτοποιηθούν όλα τα παιδιά και να μην πρόκειται να …  

κ. Περδίκης: Επαναλαμβάνεται ένα θέμα το οποίο περιλαμβάνει, τον Δήμο, Νομικές 

Υπηρεσίς και Ν.Π. και όλοι σχεδόν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι οι οποίοι συμμετέχουν στα 

διοικητικά συμβούλια αυτών των Ν.Π. και Δημοτικών Επιχειρήσεων, στιγμές στιγμές μας 

πιάνει εκείνο το ιδιοκτησιακό συναίσθημα ότι αυτό το μαγαζί είναι δικό μας και ο Δήμος να 

κόψει το κεφάλι του να μας πληρώσει ενοίκιο. Στη συγκεκριμένη περίπτωση, με την αλλαγή 

του νομοθετικού καθεστώτος, το Υπουργείο Υγείας και Πρόνοιας, μετέφερε και το κτίριο 

πέραν των αρμοδιοτήτων του στην Τοπική Αυτοδιοίκηση και όταν λέμε Τοπική Αυτοδιοίκηση 

δεν εννοούσε κάποιο κέντρο Προσχολικής Αγωγής του Δήμου των Σερρών, εννοούσε τον 

Δήμο Σερρών. Ο Δήμος Σερρών παραχωρεί για χρήση στο Ν.Π. το συγκεκριμένο κτίριο. ΄ 

κ. Μπιτζίδου: Δεν είναι έτσι.  

κ. Περδίκης: Ο Δήμος Σερρών μπορεί να πει: ¨αίρω την παραχώρηση¨ και να 

κλείσουμε μετά το θέμα εκεί. 3ο σημείο, ποιος θα διορθώσει το ακίνητο; Τίνος χρήματα θα 

χρησιμοποιηθούν για να γίνουν τα μπαλώματα, η συντήρηση, η ανακαίνιση; Έχουμε 

αυταπάτες ότι το ταμείο του Ν.Π. θα περισσέψει κονδύλια για να κάνει ανακατασκευές και 

τέτοια; Ο Δήμος Σερρών και το Ταμείο του Δήμου τελικά θα είναι αυτό που θα πάει να 

χρηματοδοτήσει αυτές τις δαπάνες και αυτή την αντιπαλότητα και μερικές φορές μονομέρεια 

στην συμπεριφορά μας αλλιώτικα να συμπεριφέρομαι σαν μέλος του Δ.Σ. του Χ Ν.Π.  και 

αλλιώς ως Δημοτικός Σύμβουλος.  

κ. Δημητρακούδη:  Μια σχιζοφρένεια. Ενός είδους σχιζοφρένεια.  

κ. Περδίκης: Να ξεκαθαρίσει. Όλα τα Ν.Π. και οι Δημοτικές Επιχειρήσεις δεν παύουν 

να είναι βοηθητικά όργανα, που ο θεσμός δημιούργησε για να εξυπηρετηθεί η Τοπική 

Αυτοδιοίκηση   και  οι   πολίτες  και  να  πάψουμε  να  χρησιμοποιούμε  σαν  φέουδό  μας   την  
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Δημοτική Επιχείρηση, Ν.Π. που ανήκει στον Δήμο. Ούτως ή άλλως τα χρήματα δυστυχώς 

βγαίνουν από το ταμείο του Δήμου. Είναι πολύ λίγα, οι πόροι που έρχονται με την μορφή 

επιχορηγήσεων από το Υπουργείο ή με την μορφή εισφορών από δίδακτρα κ.λπ. Αυτή την 

αντιπαλότητα λοιπόν ας την καταργήσουμε.  

κ. Μπιτζίδου: Δεν είναι θέμα αντιπαλότητας. Είναι θέμα νομιμότητας. Εφόσον είναι 

κάτι νόμιμο και γίνεται, υπάρχει πάντα η καλή πρόθεση να συμβεί. Από εκεί και πέρα όμως 

είχαμε και άλλα κρούσματα στα οποία είχαμε εκτεθεί σαν Διοικητικό Συμβούλιο για 

αποφάσεις οι οποίες δεν πάρθηκαν ή δεν είχαν μελετηθεί σωστά. Δεν θέλω να θίξω άλλα 

θέματα απλώς αυτό που λέει ο κ. Περδίκης δεν είναι γραμμένο εδώ. Εδώ λέει πως έγινε η 

μεταφορά του κτιρίου αυτού με μια διαφορετική διαδικασία και είναι η διαδικασία του Ν.Π. 

Εμένα εκείνο που με ενδιαφέρει είναι αν είναι η διαδικασία παραχώρησης νόμιμη και αυτό 

είδα. Εφόσον είναι νόμιμη είμαι σύμφωνη και τελικά συμφώνησα. Αλλά νομίζω ότι 

δικαιούμαστε κάποιες παραπάνω μελέτες γιατί κάπου στηρίζουμε και την απόφαση που 

παίρνουμε.  

κ. Δημητρακούδη: Καταρχήν ευχαριστώ κ. Περδίκη, η πείρα σας είναι πολύτιμη μόνο 

ειδικά για το Ν.Π. για να αποκαταστήσουμε τα πράγματα, τουλάχιστον τα επόμενα 8 χρόνια 

όπως τουλάχιστον λέει η σύμβαση, η βασική επιχορήγηση είναι από το Υπουργείο 

Εσωτερικών, η σύμπραξη του Δήμου είναι ελάχιστη είναι όμως πολύ σημαντική στην Τεχνική 

βοήθεια η υποστήριξη όπως κάναμε και αποκαταστήσαμε τον παλιό Παιδικό σταθμό. Απαντώ 

τώρα για την νομιμότητα στην κ. Μπιτζίδου ότι βεβαίως είναι πλήρως νόμιμο διότι όλες οι 

αποφάσεις μία μία και πολύ αναλυτικά εγκρίνονται από την Περιφέρεια στην οποία δίνουμε 

λόγο ως Ν.Π. και από την Περιφέρεια εδώ και καιρό έχει ληφθεί η απόφαση απλώς 

καθυστέρησε να περάσει από το Δημοτικό Συμβούλιο το θέμα ότι είναι πλήρως νόμιμη η 

παραχώρηση για χρήση στον Δήμο. Την προηγούμενη φορά που αναφέρεστε και δεν μου 

αρέσει να αιωρούνται έτσι τα πράγματα, ήταν η σχέση μας που είχαμε με την Φιλαρμονική και 

την φιλοξενία που επιστράφει πίσω ακριβώς από την Περιφέρεια, επομένως η νομιμότητα και 

εμείς δεν θέλουμε να την παρακάμψουμε, είναι η Περιφέρεια η οποία μας προφυλάσσει 

πάντοτε και μας έχει μέσα στην νομιμότητα. Επομένως, δεν υπάρχει ερωτηματικό για την 

νομιμότητα της απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου για την παραχώρηση για χρήση του 

Δημοτικού Συμβουλίου. Όσον αφορά την χρήση από τον Δήμο, δεν είναι θέμα του παρόντος, 

θα ξαναρθεί στο Δ.Σ. όταν ο Δήμος θα κάνει πρόταση για συγκεκριμένες χρήσεις του κτιρίου 

του οποίου παίρνουμε απόφαση τώρα να παραχωρήσουμε. Άλλο είναι η παραχώρηση τώρα 

και άλλο είναι η χρήση. Ωραίες είναι οι προτάσεις που κάνατε, μπορεί οι συνάδελφοι να έχουν 

και πολλές άλλες να κάνουνε, έχουμε καιρό να το δούμε και να το συζητήσουμε με τη Δ.Α. 

Όσον αφορά, για να μην αιωρούνται, ο κ. Μηλίδης που είπε για τα νήπια και τα βρέφη, κάναμε 

αυτή την αλλαγή ακριβώς, για να αυξήσουμε τα βρεφικά τμήματα που έχουν την μεγαλύτερη 

ζήτηση και με μεγάλη χαρά μπορώ να σας πω ότι δεν υπάρχει καμία αίτηση που να μην 

έχουμε ανταποκριθεί. Εκμεταλλευτήκαμε καλύτερα τους χώρους που είχαμε με αποτέλεσμα να 

έχουμε μια καταπληκτική οικονομία για το Ν.Π. και από τα ενοίκια και τα λειτουργικά έξοδα 

του ενός σταθμού και από τα τεράστια λειτουργικά έξοδα της Βενιζέλου που ήταν ένα πηγάδι 

που δεν τελείωνε ποτέ, και να έχουμε περισσότερα νήπια αυτή τη στιγμή φιλοξενήσει και να 

ανταποκριθούμε και στο αίτημα των γονέων που θέλουνε τον κεντρικό παιδικό σταθμό στο 

κέντρο, γιατί από εκεί περνάνε όλοι, και επομένως γι’ αυτό όπως είδατε ο Δήμος ανακαίνισε 

τον παλιό παιδικό σταθμό που υπήρχε και χρησιμοποιείται. Νομίζω ότι αυτά μέχρι τώρα είναι 

αρκετά για να κλείσουμε το θέμα.  

 

- Εγκρίνονται (μειοψηφία Αναστασιάδη).  
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ΘΕΜΑ  17ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών επιχειρήσεων.  

 

- Εγκρίνονται.   

 

ΘΕΜΑ  18ο: Καταβολή στην εταιρεία «CPS ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ 

ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ Α.Ε.» επιδικασθέντος ποσού 9.350,59 Ευρώ 

βάσει απόφασης του Ειρηνοδικείου Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος: Το 1998 επί ημερών του κ. Βλάχου αποφασίσαμε να φιλοξενήσουμε από 

την Φιλανδία αθλητές και το ποσό που εγκρίθη ήταν 600.000 δραχμές. Δυστυχώς όμως οι 

φιλοξενούμενοι ήταν πάρα πολλοί περισσότεροι και το ποσό ήταν πάρα πολύ μεγάλο το οποίο 

δεν πληρώθηκε και φτάσαμε στο σημείο σήμερα με δικαστική απόφαση να χρωστάμε 9.350,59 

Ευρώ. Νομίζω ότι το θέμα είναι να πληρώσουμε τα χρήματα.  

 

- Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  19ο: Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των υπηρεσιών 

του Δήμου.  

 

- Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  20ο: Γνωμάτευση του Δ.Σ. για εγκατάσταση ποιμνιοστασίου της κ. Κατσιάλη 

Μαρίας στην περιοχή Οινούσας.      

 

κ. Πρόεδρος:  Ο χώρος που ζητάει η κυρία είναι επάνω στον δρόμο και είναι κοντά σε 

μια εκκλησία του Πρ. Ηλία. Η υπηρεσία προτείνει να μην δοθεί αυτό το μέρος και να δοθεί 

άδεια σε σημείο που θα γίνει το πάρκο. Η Δ.Α. συμφωνεί με την άποψη της υπηρεσίας.  

κ. Μπόνας: Στο συγκεκριμένο σημείο δεν είναι πάρκο κ. Πρόεδρε.  

κ. Πρόεδρος:  Είναι σε ένα μέρος που θα χαρακτηρίσουμε διότι λέει η υπηρεσία και θα 

αποφασίσουμε το Δ.Σ., είναι επάνω στον δρόμο. Να πάνε σε έναν άλλο χώρο που προβλέπεται 

να γίνει το πάρκο ή σε ένα χώρο που θα είναι όλοι σε έναν χώρο. Να μη γίνει επάνω στον 

δρόμο.  

κ. Μπόνας: Πάντως επάνω στον δρόμο υπάρχουν 2-3, αυτό που λέει ο άνθρωπος είναι 

200 μέτρα πάνω από τον δρόμο.  

κ. Πρόεδρος:  Είναι πάνω στον δρόμο και χαρακτηριστικά λέει ¨μπροστά από το 

εκκλησάκι του Πρ. Ηλία¨.  

κ. Τζιώνης: Είμαι ο πρώτος που θα έλεγα ναι σε ανάλογη περίπτωση γιατί είναι 

γνωστή η ευαισθησία μου απέναντι στους κτηνοτρόφους λόγω καταγωγής, αλλά εάν είναι να 

στηθεί ένα ποιμνιοστάσιο εκεί πέρα που να είναι κοντά στον δρόμο και να δημιουργεί από 

πλευράς αισθητικής μία άσχημη εικόνα και όλα τα συνεπακόλουθα που έχει ένα 

ποιμνιοστάσιο, μυρωδιές κ.λπ. δεν θα συμφωνήσω να γίνει εκεί πέρα, να δοθεί η άδεια. Εγώ 

προσωπικά δεν γνωρίζω το σημείο και γι’ αυτό σας ρώτησα κ. Μπόνα, αν είναι πάνω στον 

δρόμο θα πω όχι και κοντά στην εκκλησία ένας λόγος παραπάνω, εάν όμως είναι μακρύτερα, 

200 ή 300 μέτρα από τον δρόμο, θα πω ναι ασχέτως αν είναι κοντά και έξω από το χωριό. 

Όσον αφορά το σκεπτικό ότι επειδή υπάρχουν δύο τρία άλλα, δεν ξέρω, κοντά στον δρόμο, 

κακώς εδόθησαν όταν εδόθησαν, αυτό δεν σημαίνει ότι θα συνεχίσουμε. Κάποια στιγμή πρέπει 

να φύγουν από τον δρόμο.  
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κ. Μπόνας:  Όλα τα μαντριά είναι πάνω στον δρόμο. Άμα τους κυνηγάμε και από τα 

βουνά. Τα ζώα πάνε στους δρόμους. Δηλαδή αν γίνει 300 μέτρα μακριά το ζώο δεν θα πάει 

στον δρόμο να τον διασχίσει; Δεν θα πάει στο βοοστάσιο να φάει γύρω γύρω τα πουρνάρια; 

κ. Τζιώνης: Άλλο η εγκατάσταση και άλλο να βοσκήσει. 

κ. Μπόνας: Κτηνοτρόφοι είμαστε παιδιά δεν είμαστε μέσα στην πόλη.  

κ. Πρόεδρος: Δεν δίνεται η άδεια στο σημείο αυτό.  

κ. Τζιώνης: Πρέπει να επανέλθει σε άλλο σημείο.  

 

- Απορρίπτεται.  

     

ΘΕΜΑ  21ο: Απόδοση ποσού στη Δ.Ε.Υ.Α.Σ. από προγραμματική σύμβαση για έργα: 

«Ύδρευση – Αποχέτευση Δ.Δ. Οινούσας – Ελαιώνα – Επταμύλων». 

 

- Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ 22ο:  Πρόταση αντιπροσώπευσης του Δήμου Σερρών στα θεσμικά Ευρωπαϊκά όργανα 

στις Βρυξέλλες, μέσω της συμμετοχής του στην αστική μη κερδοσκοπική 

εταιρεία REGIOEUROPA ASBL.  

 

κ. Πρόεδρος:  Είναι μια εταιρεία η οποία θα μας εκπροσωπήσει στις Βρυξέλλες και 

ζητάει 4.000 Ευρώ ετησίως, τα χρήματα θα τα παίρνει κάποιος που είναι της εταιρείας στην 

Αθήνα και παράλληλα 2.000 Ευρώ για ενημέρωση.  

κ. Μητλιάγκας: κ. Πρόεδρε, εγώ διαφωνώ.  

κ. Τζιώνης: Ποιους θα εκπροσωπήσει; 

κ. Αγγελίδης:  Δεν το ψάχνουμε λίγο καλύτερα το θέμα; Μη δίνουμε τσάμπα λεφτά.    

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία Μητλιάγκα).  

 

ΘΕΜΑ  23ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας: 

 α) προκατασκευασμένων W.C.,  

 β) κιβωταμάξων ανατρεπόμενων αυτοκινήτων και   

 γ) υπερκατασκευών υδροφόρων οχημάτων.  

 

- Εγκρίνονται. 

  

ΘΕΜΑ  24ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Αποπεράτωση διάβασης σιδηροδρομικών 

γραμμών στην περιοχή της Ομόνοιας».  

 

κ. Μηλίδης:  Απλώς μια διευκρίνιση, να προσέξουμε να μη μαζεύονται νερά.  

 

- Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  25ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή ποτιστρών και κατασκευή αγωγού Φ 

63 στον Ξηρότοπο». 

 

- Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  26ο: Έγκριση 1ου Α.Π. του έργου: «Προσθήκη καθ’ ύψος και ανακατασκευή του 

κινηματοθεάτρου ¨ΑΣΤΕΡΙΑ¨ του Δήμου Σερρών». 
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- Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ 27ο:  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής των έργων: 

 α) «Κατασκευή διακοσμητικών κρασπέδων παρτεριών», 

 β) «Πλακοστρώσεις οδού Μουδανιών και τσιμεντοστρώσεις οδών Εμμ. Παπά – 

Μαυρομιχάλη»,  

 γ) «Περίφραξη Δημοτικού Γηπέδου νότια του Αθλητικού κέντρου Ομόνοιας» 

και  

 δ) «Περίφραξη Δημοτικών Γηπέδων».  

 

- Εγκρίνονται.  

  

ΘΕΜΑ  28ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη των 

Σερρών με βάση της αριθμ. 273/2004 Απ. Δημ. Επιτροπής.  

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία Αναστασιάδη). 

    

 

Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις: 

 

750 / 2004 Τροποποίηση συστατικής πράξης ΔΕΠΚΑ με την προσθήκη της λειτουργίας 

των κτηνοτροφικών πάρκων.    

 

751 / 2004 Έγκριση απ’ ευθείας και άνευ δημοπρασίας εκμίσθωση οικοπεδικών χώρων, 

εντός του κτηνοτροφικού πάρκου Ελαιώνος, δυνάμει των διατάξεων του αρθρ. 4 

του Π.Δ. 221/1974. 

 

752 / 2004 Έγκριση απασχόλησης προσωπικού επί δίμηνο για παροχή φροντίδας σε ΑΜΕΑ 

      

 

753 / 2004 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου στο τακτικό Συνέδριο της ΔΕΔΚΕ στο 

Ηράκλειο Κρήτης στις 21,22 και 23/10/2004. 

 

754 / 2004  Λήψη οριστικής απόφασης για μετονομασία της οδού Μεραρχίας και της 

πλατείας Ελευθερίας σε Κωνσταντίνου Καραμανλή.  

 

755 / 2004 Έγκριση φιλοτέχνησης αδριάντος Κωνσταντίνου Καραμανλή. 

      

756 / 2004 Ανάκληση της αριθμ. 575/2004 ΑΔΣ περί συνάψεως δανείου προς πληρωμή 

ληξιπρόθεσμων οφειλών του Δήμου και λήψη νέας τοιαύτης, προς λήψη δανείου 

2.228.498,05 Ευρώ. 

            

757 / 2004 Ανάθεση στη Δ.Τ.Υ. Δήμου Σερρών τη σύνταξη σχεδίου προκήρυξης του έργου: 

¨Μελέτη και κατασκευή, χρηματοδότηση και παραχώρηση της εκμετάλλευσης 

ακινήτων του Δήμου Σερρών.  
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758 / 2004 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου σε συνδιάσκεψη των αιρετών γυναικών Τοπικής 

και Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης που οργανώνει η ΚΕΔΚΕ και η ΕΝΑΕ. 

 

759 / 2004 Έγκριση αγοράς ακινήτων για την ανέγερση κατοικιών προς στεγαστική 

αποκατάσταση ROM. 

 

760 / 2004 Έγκριση εκμίσθωσης κατ/τος κληροδοτήματος Αποστολίδη στην οδό Εμμ. 

Ανδρόνικου 15. 

 

761 / 2004 Παράταση επ’ αόριστον μισθωτικής σχέσεως κατ/τος προς ανάπτυξη 

δραστηριοτήτων ΑΜΕΑ. 

 

Πρ.15/1/2004 Αναβάλλεται η λήψη απόφασης περί: ¨τροποποίησης ή μη της αριθμ. 1130/03 

ΑΔΣ περί οριοθέτησης του κέντρου της πόλης για εγκατάσταση περιπτέρων. 

 

762 / 2004 Έγκριση συνέχισης της μουσικής υποτροφίας ¨ΧΡΗΣΤΟΥ ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ¨ του    

      σπουδαστή Νικολάου Σταυλά. 

 

763 / 2004 Συγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. ¨20η Σ.Ε. 9ου Νηπιαγωγείου – 11ου Δ.Σ¨ 

     

764 / 2004 Επανασυγκρότηση Δ.Σ. του Ν.Π. ¨22η Σ.Ε. 13ου Δημ. Σχ. και 17ου Νηπιαγωγείου¨ 

     

765 / 2004 Ομοίως της 5η Σ.Ε. 10ου – 24ου Δημ. Σχολ. 

       

766 / 2004 Ομοίως της 24ης Σ.Ε. 13ου και 27ου Νηπιαγωγείου και 15ου και 21ου Δημ. Σχολ.  

     

767 / 2004 Έγκριση χορήγησης άδειας λειτουργίας επιχ/σης προσφοράς υπηρεσιών 

διαδικτύου στον κ. Θεοδοσιάδη Βασίλειο – Πατλή Μελπομένη Ο.Ε.  

 

768 / 2004 Ομοίως στην κ. Ζουλάκη Άννα 

 

769 / 2004 Έγκριση παραχώρησης χώρου για τη σύσταση οικογ. Τάφου στην κ. 

Μιχαλακοπούλου Μαρίκα. 

 

770 / 2004 Έγκριση ασφάλισης του τροχαίου υλικού του Δήμου Σερρών. 

    
771 / 2004 Έγκριση επανάληψης διαγωνισμού προμήθειας λιπαντικών.  

   

772 / 2004 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί των αρ. 23 και 24/2004 απ. του Κέντρου Προσχολικής 

Αγωγής του Δήμου περί ¨παραχώρησης χώρων του Ν.Π. προς το Δήμο Σερρών¨ 

και ¨μεταφοράς και αναστολής Παιδικών Σταθμών του Ν.Π.¨ 

 

773 / 2004   Έγκριση της αριθμ. 137/04 απ. ΔΕΥΑΣ περί: ¨πρόσληψης προσωπικού με 

σύμβαση εργασίας Ι.Δ.Α.Χ.¨ 

 

774 / 2004 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί την 10,9 /04 απ. Δ.Ε. ΚΑΔΕ. 

        

775 / 2004 Ομοίως επί των αριθμ. 27,28,29,30,31,32 και 33 απ. ΔΕ ΔΗΠΕΘΕ 
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776 / 2004 Έγκριση καταβολής στην εταιρεία ¨CPS Ξενοδοχειακές επιχ/σεις Τουριστικές    

Επιχειρήσεις Α.Ε.¨, επιδικασθέντος ποσού 9.350,59 € βάσει απόφασης του 

Ειρηνοδικείου Σερρών. 

 

777 / 2004 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του κ. Δημάρχου.   

      

778 / 2004 Ομοίως του κ. Δημάρχου και του οδηγού του κ. Μπαλτά Σταύρου. 

        

779 / 2004 Ομοίως της κ. Κοκκινίδου Αθηνάς.  

    
780 / 2004 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης γνωστοποίησης πληρώσεως μιας 

κενής θέσης  ειδικού συνεργάτη (Κτηνίατρου)  

 

781 / 2004   Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του οδηγού του κ. Δημάρχου  

κ. Μπαλτά Στ.  

 

782 / 2004 Ομοίως υπαλλήλων του Δήμου.   

     

783 / 2004 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης Ισολογισμού έτους 2003. 

    

784 / 2004 Έγκριση δικαστικής δαπάνης και αμοιβής πληρεξούσιων δικηγόρων των 

δικαιούχων αποζημίωσης για την απαλλοτρίωση προς επέκταση των Α’ 

Νεκροταφείων.  

 

785 / 2004 Ψήφιση πίστωσης 1.467,35 €προς καταβολή υποτροφίας ¨ΧΡΗΣΤΟΥ 

ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ¨ στη σπουδάστρια κ. Βελλή Μαγδαληνή.  

 

786 / 2004   Έγκριση μελέτης προμήθειας υλικών συντήρησης παρκόμετρων  

      

787 / 2004  Έγκριση καταβολής δαπάνης προμήθειας ανταλλακτικών για σκούπες της Υπ. 

Καθ/τας και ψήφιση εξειδικευμένης οφειλής.  

 

788 / 2004 Έγκριση προμήθειας κρέατος για το Τμ. Κοινωνικής Μέριμνας.   

        

789 / 2004  Έγκριση καταβολής δαπάνης αντικατάστασης σωμάτων θέρμανσης στο χώρο 

στέγασης  της Κοινωνικής Μέριμνας.  

 

790 / 2004 Έγκριση δαπάνης για έξοδα και δικαιώματα επίδοσης δικαστικής επιμελήτριας.  

      

791 / 2004 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών για την επισκευή αυτ/των και μηχ/των του 

Δήμου.  

        

792 / 2004 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση αυτ/των και 

μηχ/των του Δήμου.  

 

793 / 2004 Δεν εγκρίνεται η χορήγηση γνωμάτευσης για εγκατάσταση ποιμνιοστασίου της κ.     

        Κατσιάλη Μαρίας στην περιοχή της Οινούσας, στο προτεινόμενο σημείο.  
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794 / 2004 Έγκριση απόδοσης ποσού στη ΔΕΥΑΣ από προγραμματική σύμβαση για το 

έργο: ¨Ύδρευση – Αποχέτευση Δ.Δ. Οινούσας – Ελαιώνα – Επταμύλων¨.  

 

795 / 2004 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου Σερρών στην αστική μη κερδοσκοπική εταιρεία  

REGIOEUROPA ASBL, προς αντιπροσώπευσή του στα θεσμικά ευρωπαϊκά 

όργανα στις  Βρυξέλλες.  

  

796 / 2004  Έγκριση μελέτης προμήθειας προκατασκευασμένων WC.  

        

797 / 2004   Ομοίως κιβωταμάξων ανατρεπόμενων αυτοκινήτων.  

       

798 / 2004   Ομοίως υπερκατασκευών υδροφόρων οχημάτων.  

     

799 / 2004 Έγκριση μελέτης του έργου: ¨Αποπεράτωση διάβασης σιδηροδρομικών γραμμών 

στην  περιοχή Ομόνοιας¨. 

 

800 / 2004 Ομοίως του έργου: ¨Επισκευή ποτιστρών και κατασκευή αγωγού Φ 63 στον 

Ξηρότοπο¨. 

       

801 / 2004 Έγκριση 1ου Α.Π. του έργου: ¨Προσθήκη καθ’ ύψος και ανακατασκευή του 

  κιν/φου ΑΣΤΕΡΙΑ του Δήμου Σερρών¨. 

 

802 / 2004 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

¨Κατασκευή διακοσμητικών κρασπέδων παρτεριών¨.  

 

803 / 2004 Ομοίως του έργου: ¨Πλακοστρώσεις οδού Μουδανιών και τσιμεντροστρώσεις 

οδών  Εμ. Παππά – Μαυρομιχάλη¨.  

 

804 / 2004 Ομοίως του έργου: ¨Περίφραξη Δημοτικού Γηπέδου νότια του Αθλητικού 

κέντρου  Ομόνοιας¨. 

             

805 / 2004   Ομοίως του έργου: ¨Περίφραξη Δημοτικών Γηπέδων¨.  

         

806 / 2004 Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη των 

Σερρών με  βάση την αριθμ. 273/04 Α.Δ.Ε.  

 

  

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                

 

 

 

 

 ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ                                          ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ   
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη 

 

Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατριρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μητλιάγκας Ζήσης 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

  

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Φανουράκη Ελένη 

 

 

  


